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MILTQN D, SLUSSER

1919 Brookwood Avenue,
Toledo, Ohio, ' .

¥11l identify the originel accident report made
by hir covering the automodbile accident at Huron and
laGrange Streets, Toledo, Ohio, dated May 16, 1934 (orizinal
report to be introduced in evidence by chief of police at

Toledo).

%ill testify that he and his partner, Archie
Best, arrived at the scene of the accident apparently
shortly after it happened and he immediately asked where
the driver of the Ford coupe was ani wes told by one of
the two women companions that he was in a neardby yard

gnd that he found the driver in the rear of a gas station
neardby endesvoring to clean himself after the accident;
that he talked with the driver who told him, Slueser, that

he was acquainted with
TED ANGUS

who would vouch for him; that it appeared to Officer Slusser
that both the driver and the two women compenions had been
drinking, dut were not intoxicated; that he and his partner,
Archie Best, drove the young man driver and the two women

to an apartment located at 12th and Jackson Strests, after
the driver had explained that he had dorrowed the automobdile

from a friend.

¥Will testify that he is unable to identify the
photograph of JAMES J, WILSON as being the driver of this
cer and he doubts 4{f he would at thie time be able to
fdentify the photograph of the driver of the car., That,
however, he recalls that the driver was a young man and

appeared to be very nice looking.

He will testify that he has no recollection of
being at the Cesino Club with Archie Best just prior to the

accident.



ARCETE EBEST

Toledo Police Department,
Toledo, Ghio.

Will testify thet he recalls the accident which
occurred at Huron and LaGrenge Streets, and will refresah
his recollection from the originel accident report pre-
pered by his partner, Milton D. Slusser.

Will testify that he and Slusser received a
eall over the radio to proceed to LaGrange and Huron
Streets to answer a fire alarm and that when they arrived
they discovered the automodbile accident; that Slusser
mde out the accident report while he, Best, directed
treffic; that he recalls thet there was & young mesn, ac-
compenied by two women, in a Ford coupe, and that he
recognized one of these women at thet time as beipng a local
prostitute, whom be had arrested on several occasions in
the peast; that these three persons appeared to have been
drinking, but were not intoxicated; that ipessmich as the
Ford coupe was in a badly damaged condition he and his
partner drove the young men and his two women companions
to an apartment at 12th and Jackson Streets.

That he is unable at this time to 1dentify the
pbotograph of JANES J, WILSON as being the driver of the
Ford coupe involved in tLe accident, and doudbts if he
could identify the driver of the car if he saw him personally;
that he does recall that the young man driver of the Ford
coupe was in an embarressing position in view of the fact
that he had soiled his trousers as a result of the shock
of the accident, :

Thet he was not at the Casino Club with his partner,
officer Milton D, Slusser, shortly prior to the automobile
accident in qQuestion.
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ROZZRT FIELDING

3936 Woodmount Avenue, e
Toledo, Ohio, - A

Will testify with reference to the following ’
individuals: ;

EERT ANGUS
TED ANGUS

WILLIAM J, HARRISON
GEORGE TIMINEY

EAROLD *NIG* COUSINS
LUCIAN C, FLRUING
RUTE WELLS .

RENE HOLST ‘

Will testify as follows: That he is a member
of the Toledo Folice Department and thet in the year 1934
he was on the hoodlum squad under CAPTAIN GEORGE TIVINXY;
that in Januzry 1334, he was cruieing with his partner,
James Tafelski, when they received a radio call to call
police headquarters, which was done by Tafelski, who was
given a telephone number at which CAPTAIN TIMINEY desired
to be ecalled; that Tafelski called this number and was
told by TIMINEY to go to the Algeo Hotel and pick up a man
by the meme of WILLIAM J. HARRISON and bring him to the
Casino Club at Point Flace, and give him plenty of "ribbing"
on the way out; that they went to the Algeo Hotel and found
a WILLIAY J, EARRISON registered there; that they went to
his room, which was on the fourth floor on the St, Clair
Street side of the hotel; that shay took him out and dbrought
him downstairs, but he was reluctant to go with them, doudting
that they were police officers, because of the fact that they
were driving an 0ld Chrysler automobile with mo police insignia
on it; that after a time they eonvinced him that they were of-
ficers and put him in the sar, at which time HARRISON appeared
t0 be very nervous, and on the way to the Casino Club stated
that he knew CAPTAIN TIMINEY and BERT ANGUS, and also mentioned
the fact that he was acquainted with some gambler in Toledo,
and further that he was a golf professional; that the photo-
graph of WILLIAM J, HAXNISON ie the photograph of the person
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known t0 him as Willie Harrison.

, That when they arrived at the Casino Clud, CAPTAIN
TIMIR:Y cams out and WILLIAM J., HARKRISON seid to TIMINEY
in substance, "Hello, Timiney, Don't you know me? I em
little Willie the golfer. I used to play golf with you®;
that TIMINZY said he 414 not know him and HARRISON was .
excoeodingly nervous; that he and his partner searched an
0ld car with Illinois or Indiena license plates, which was
at the Casino Clud, end which Willie saiéd belonged to him,
and in this car was found a homemsde blackjack; that they
then went into the Casino Club and after a few moments
BERT ANGUS came out from the beck of the club and BARRISON
wes greatly relieved upon seeing him, and finally BARRISON
realigzged that the affair was all a joke and he laughed
heartily and strutted up and down the floor, snapping his
suspenders,

That he recalled reading in the newspapers some
time later about the finding of the body of WILLIAM J,
FARRISON neasr Chicsgo. This newspaper article mentioned
the fact that it was believed that EARRISCON was associated
with gangsters and that he showed this newspaper article
to some of the other members of the hoodlum squad, and also
to CAFTAIN TLONTY and that all ot these persons stated that
they were indeed surprised, ;

That on the occasion of this joke arrest of WILLIAM J,
HARRISON he and his partner remained at the Casino Cludb for
about fifteen minutes, and had e couple of beers with BERT
ANGUS, CAPTAIN TIMINEY, and WILLIAM J. HARRISON, and upon
orders fron TIMINEY they left the sludb, leaving there TIMINEY,
BARRISON and BERT ANGUS,

That this jJoke arrest was mn unusual occurrence
inasmuch s the hoodlum sgquad was not giver t0o meking a
joke of arresting persons, and it wes unusual in that it
took a great deal of their time to get HARRISOIl out of the
Algeo Hotel and drive him all the way out to the Casino Clubd,
which is loceted on the edge of the city limite, a matter of
some few miles,

That the hoodlum squad did not make it a practice
t6 wvisit the Casiro Club on official business, and that from
the time liquor beceme legal in November 1933, until BERT and
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TED ANGUS moved the Casino Clud from Point Place to $ts -~ -~ - =~~~

present location mear the Dura plant, in 1935, he 4id not
visit the Casino Clud with the hoodlum squad more than
fifteen or twenty times; that these vicsits were generally
made to the place at night at around midnight or 12:30

A. Mo, however, on some occasions the vigsits would be
earlier in the evening, and sometimes as late as three
otclock in the morning; that he never observed any sus-
picious persons visiting the Casino Clud, or hearing,

during 1934, that any gang was frequenting that place; that
his first knmowledge of the fact that the Barker-Karpis gang
hed frequented the Casino Cludb in the summer of 1934 came
from his resding a newspaper article which contained the
confession of one of the members of the gang at a triel ,
in St, Paul, said confession relating that the Barker-Karpis
gang had visited the Casino Cludb in the summer of 1934,
(This prodbably refers to the confession of JAMES J, WILSON
which appeared in the Toledo newspapers in May, 1935.)

That fcr some years he hed known about TED ANGUS ~~
having the reputation of being a big bootlegger; that
beginning in adout 1930 his name became associated with
gengsters and certain allegations eppeared in the newspapers
that TED ANGUS wes allegedly the "pay off™ man in Toledo;
that CAPTAIN TDINEY was friendly with both BERT and TED
ANGUS and as an flluetration of this friendship pointed
out the joke arrest of TWILLIAM J. BARRIS(N,

That he is casually acquainted with MADELINE ANGUS,
wife of BERT ANGUS; RUTH WELLS, and also with RENE HOLST
and that he has observed these women at the Casino Clud at
such times as he visited there; that he recalled that these
women were very often sitting at a table with other women
whom he 414 not know; that he has observed LUCIAN C. FLEJING,
known to him as Ludy Fleming, a former state probhidition of-
ficer, visiting at the Casino Cludb in the afternoons of the
summer of 1934; that FLELNG was a heavy drinker and wes
usuelly intoxicated; that HAROLD "NIG®™ COUSINS was also ap~-
perently a frequent visitor at the Casino Club, and was
there on almost every occasion that Fielding visited the clud
at night with the hoodlum squad,

That CAPTAIN TIMINEY was with the hoodlum squad _
when they visited the Casino Club on only one or two occasions; '
ttat he never observed TI'INZY at the Casino Club, under any : \
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other circumstances, with tke exception of the occasion of -
the joke arrest of HARRISON as hereinbefore related,

That he recalled reading in the newspaper about
the escape of KARYIS and CAMPBELL from Atlantic City,
New Jersey, and tkhat the Sheriff's office received a tip that
KARPIS or CAMPBELL wae living at & house in Point Place;
that Chris Brennan of the hoodlum squad and some other
officers, together with deputy sheriffs, raided two houses
at Point Place, but found nothing; that he was not present

on this occasion,

That he never at any time sew official photographs
of the meambers of the Barker-Karpis gang iesued by the Federel
Bureau of Investigation; that all such identification orders,
together with various types of wanted notices on criminals
were generally routed from the detective bureau of the Toledo
Police Department to a basket on the desk of CAPTAIN TIMINEY !

for the benefit of the hoodlum equad,

(The facts with reference to the joke arrest of WILLIAM J,
HiRRISON at the Algeo Hotel at Toledo, Ohio, in January 1934,
gnd the delivery of EARRISON to CAYTAIN GEORGE TILINEY at
the Casino Club, are contained in a signed statement secured
from Robert Fielding, dated at Toledo, Ohio, Rugust 8, 1936,
secured from him by D¢ Po Sulliven and E, J, Wynn, Special
Agents, Federel Bureesu of Investigation, U, 5. Department of
Justice, 1442 Standard Building, Cleveland, Ohio,)
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JATS TAFELSKI

2128 Charleston Avenus, = ' R - e e
Toledo, Ohioe

Will testify thaf in the summer of 1934 he
observed at the Cesino Clud the following:

GEORGE TIMINEY
BERT ANGUS

TED ANGJS

WILLIAY J. HARRISON

That he has been a mcmber of the Toledo Police ‘
Department for seventeen years; that during the latter
part of 1933 he was assigned to the hoodlum sgued on
which he remained until March 12, 1936; that the hoodlum A
squsd was in charge of CAPTAIN GEORGE TIMINEY, '

cr - v e e—

That some time in the early part of 1934 he was
cruieing on one occasion with his pertner, Bob Fielding,
when they received a radio call to eall headquarters; that
he called and was given a telephone number at which CAPTAIN
GEORGE TIMINEY was located and was ordered to call TDMINEY;
that he called TI'INEY, who told him tc go to the Algeo
Hotel and pick up a men by the name of Willie Harris, or -
Harrison, and dring him to the Casino Club; that he and
Fielding went to the Algeo Hotel and looked at the register,
located the registration of WILLIAM J, BARRISON and went
upstairs and brought him down, placed him in a car and took
him to the Casino Club; that upon arrival at the Casino Clud,
CAPTAIN TIMINEY oame out to meet them and advised the officers
that he would talk to HARRISON; that on this occasion either
BERT or TED ANGUS was present at the Casino Club, and that
the witness and officer Fielding left immediately; that on
erriving at the Casino Cludb there was an 0ld car parked outside,
but nefther of them searched it and that he heard mo conversation
between HARRISON and TIMINZEY; that he has always been of the
impression that this was a serious arrest and was in no way a
joke; that he never discussed this arrest thereafter with any -
other persons; that he never thereafter discussed the matter

2338



with CAPTAIN ITMINEY.

Will identify the photograph as WILLIAM J, BARRISON ~ ~°
as being the Willie Harris, or Harrison, referred to dy him,

That while he was on the boodlum squad the detectives

travelled in threes, there being a day shift and a night shift;

that often CAPTAIN TIMINEY rode with the squad, this occurring
more often at night then {n the daytime; that hs would be with
the night squad on an average of three or four nights a. week
and would often stay with the squad as late as four o'clock in
the morning; that while bhe was on the squad during the night
bhe viasited the Casino Cludb on officfal business on an aversge
of ocnce or twice a week, and CAPTAIN TILINEY was usually with
the squad on such occasions; that the squad would stay on an
average of twenty minutes or a half hour; thet when on day
duty CAPTAIN TIIIINZY would go with the squed and be with the
squad when they called at the Casino Club; that very often
the squad when visiting the Casino Cludb would go to the ber
and buy 4rinks and occesionally the man dbehind the bar would
set them up to a drink,

That the hoodlum squad was created for the purpose
of locating, investigeting, and arresting hoodlums end
notorious charecters in the eity of Toledo; that they did [
not ooncern themselves with petty arrests, but were primarily ‘
interested in big time criminals; that in carrying out their ,"
duties this squad made it a prectice to visit those places
where big time criminals and recket men were most apt to be
found, such as night elubs, hotels, pool rooms, and_teverna;
that the visiting or sach places took up practically all of
the time of the hoodlum asquad; that oa entering such plaoces !
the squad made it a practice to look over the customers to
see if any suspicious characters were present, and if they
observed anyone there of a suspicious nature, it was their
duty to determine their identity, and if necessary questiom
them, and if not satisfied, hold them for further investigatioa;
that this policy wes adopted on occasions of official visits
of the hoodlum squad to the Ceasimo Club, - .

That et the time he was interviewed he was showmn
verfous pietures of the Barker-Karpis gang, but was unable
to identify the photographs as being those of any persons
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be observed at the Casino Cludb, with the exception of the
photograph of WILLIAM J, HARRISON; that he never moticed any
group of people at the Casinc Clud, who fmpressed him es
being suspicious, In this comnection he never noticed any
group spending e great deal of money and time at the clud;
that if such hed occurred and been ¢alled to his attention
he would have become suspicious, made inquiry and arrested
them, if the facte warranted it,

That et the police department it né a custam
for eirculers and wanted notices on eriminals to be

' routed from the detective bureau to a basket on the deak
0f CAPTAIN GEORGE TIXINEY, for the benefit of the hoodlum.
- squad; that he never recalled seeing Identification Orders

of the Federal Bureau of Investigation, or eany other pictures

- of KARPIS or other mambers of the Barker-Karpis geng in this
. baskete !

That he recalled that some time in the early part
of 1935 some of the members of tke hoodlum squad told him
about going to Point Flace and raiding a house, in company
with deputy sheriffs, on a report that s gang was living
there, but that no one was fousd; that as he recalled, this
took place about the time he read in the newspaper that
KARPIS hed shot his way out of a hotel in Mantie City;
that sbout this time CAPTAIN TD/INEY at various times told
the witness and the hoodlum squad to de on the lookout for
EKARPIS and members of his gang, and to arrest them if they
wore seen; that he never received any specific information
indiecating, however, that members of the Barker-Karpis gang
had ever bdeen in the vicinity of or eustomers of the Casino
Cludb until mention was made of it wery recently in the news-
papers, at about the time the pudblieity occurred in the
papers eoncerning the cepture and trial of KARPIS, However,
he was not certain as to this; that he is positive, however,
that he read this in the newspaper sudbsequent to his leaving -
the hoodlum squad in Mareh, 1936, / .

That in addition to seeing CAPTAIN TIMINEY at the
Casino Clud on official dusiness, he sew him, mot more than
once or twice, at the Casino Club when the squad visited the
place, and from what he oould observe TILINEY was there socially
and alone; that from what he could observe TILINEY did not appear
t0 be more friendly with BERT and TED ANGUS than with the proprie-
tores of other taverns and night clubs,

240
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(James Tafelski was interviewed on August ¥, 1936, %y - =

s~ , D. P. Sulliven end E. J. Wynn, Speciel Agents, Federsl =~ ~
Bureau of Investigetion, Ue 5. Department of Justies, \t T

7 1448 Standard Building, Cleveland, Ohio, and the major: oo

R portion of the information set out above was reduced to .. _. -

| : ' writing by the Special Agents for the witness' signature, -~ '~ . . .'

" o ' however, he refused to sign this statement after reading . :

g':! o - 1t and declared that it constituted the truth, The writtems, -~ .

unsigned statement dated at Toledo, Ohio, August ¥, 1936, e LT

will bde available to the United States Attorney at the time "

of triale)
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) B JOHN McCARTHY T S ‘

T . 644 Colburm street, /7 O\ f’“‘"‘\ SN TN

- P Toledo, Ohlos . = ! J ) R } A ,
) ".V‘f'," o . o : _‘-"‘-r 7 \-\—v"’ ‘)j‘f!s“'_ ‘:.’:\vw-c"' ‘s x}‘w-«‘ ,::
: | po5E tutiry vith rotoronoo to tho tonowing md : ,
‘ndi'idu‘l" e o 1. ‘.\.‘- kl‘ N U Tar . - .‘“  &,'

o . TED ANGUS
: . WILLIAM J, EARRISON
- _~=  COLIN MONRORE

/ { ; GEORGE TIMINEY '
~——? \\4,/ ~ e '\_,..

) Y v 7T omomey \ : ) (

Will testify that he is an officer of the Toledo
Police Vepartment and that he became a msmber of the hoodlum
squad 4in January, 1934 and eontinued on that squad until
- March, 1936; that the hoodlum squad, during this time, was - —————

in charge of CAPTAIN GRORGE TIMINEY of the Toledo Police
Department; that he visited the Casino Club in the summer

" of 1934 with the hoodlum squad on am averege of once Or B
: ' twice & week and there would meet BERT and TED ANGUS, who |
. are both kmown t0 him; thaet so far as he osould recall, S

CAPTAIN TIMIREY only visited the Casino Clud with the
hoodlum squad during the summer of 1934 on two or three
occasions; that he, MoCarthy, visited the Casino Clud
socially on only one ooonion, this boing u tho m-ur of
193¢, ‘ . .‘:- .

o ¥Will 1dentify the photognph ot wILLIAM J, HARRISON

.. .o as & man known to him by the name of "Willie" Barrison, aad .
. " "Little Willie", a golf professional; that he first met - -

; HARRISON on the occasion of a visit made by the hoodlum squad

-
RS
——

; ' $0 the Casino Club one aftermoon in the summer of 1954, amd
e that BERT ANGUS fatroduced the witness to MISO&

R #re s 2l o it from subsequent Fontacts and Gonversations 0 T
with WILLIAM J, HARRISON, he learned that HARRISON was a

golf professional and was a friend of HERT and TED ANGUS

and that he came from morthern Indiana, olose to Chicago,

and was in Toledo waiting for the "heat™ to dlow over in

some Indiana town where he bhad became involved in some

> o



tronblo with & woman and was staying in Toledo expecting EXr TS
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‘some 6hange im the political situstion in the Indiana towm
with respect to the prosecuting attorney; thet he under~ ke
stood that WILLIAM J, HARRISON had become eriminally im- |
. volved with some woman who jumped out of a hotel ﬂndc', .,-l ENRIS
. that during the summer of 1934 he observed EARRISN % - - = . -
. the Casino Clud on various occasions since his first - ' =
T, introduction to him some time in May, 1934; that, honm. RS
- he never observed EARRISOR at the Casino Cludb withamy -~ = - . -
particular orowd or party of peoplej that to the best of - -~ " -~
his recollection the only persons he has observed at the
Casino Clud at such times as HARRISON was there ia the
) _daytime, were COLIN MONROE, known to him also by the nemes _ _
~ .~ of "Whitey" and "Coolie"; and BERT and TED ANGUS, and as ‘)
: set out below, EDNA MURRAY; tbat several days prior to \

¥

-y

- : . " the eompletiom of the redecorating of the Casimo Clud he
o and his wife, with another eouple, visited the Casino Clud

¥

m socially, at which time HARRISON was "cutting up® by playing
boiia . - the pert of & waiter, winding up by wearing & tam and tying ~ "~

a towel around himself and breaking out into a dance; that
on tkis occasion the witness ordered a 4rink and when he
went to pey for it, BHAR-ISOK told him it was paid for, _ _ -

That he recalls that on one afternoon at the

in a booth with another couple; that he will identify the
photograph of EDNA MURRAY as being the likeness of the other
4 wonan e

AN . Casino Club, in the summer of 193¢, he observed EARRISON ;o
s ) : ' at the elud with a prostitute who was formerly married toj ‘
;i / @& bootlegger by the name of Marea; that they were sitting ‘-.!

s That some time during the summer of 1934 the -
hoodlum squad received a telephone call to the effect that
John Dillinger was at the clud, but im response to the eall
found only WILLIAM J, HARRISON there, at which time they

< ;'.\\ ~ aleo observed em 0ldmmodile coupe witk I1llinois license ’
i ) . plates, parked at the rear of the ‘Casino Club, however, they
’ y © 444 not examine the ocar, or mote the license awnber; that

ipssmoch as HARRISON desires to go downtown the squad drove

: bhim down in the squad ear, taking him to the Safety Buildiag -
Com A e A e and showed him to Lieutenant Langhoff, im order that the - -ia--

latter would be satisfied that HARKRISON was mot John Dillimger,

That he recalls that some time in January, 1935, a
raid was made in a house at Point Place, Oon a report that
KARPIS or some members of his gang were living there; that N
this reid was conducted by the Sheriff's office with the help |
of the police department; that shortly. after this reid, which

243
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' was wnsuccessful, CAPTAIN TIMINEY gave crders to him
pereonally, and also to tke entire hoodlum squad to de sure
to visit the night cludbs in Toledo and to be certaim to -~
visit the Cesimo Clud; thet no reason was given by 'rDlme s
why the squad should be certain to visit the Casino Clud . ./~
frequently, dut that he presumed that TIMINEY had givem "+ &« . =
this order decause of the motoricus eharacter of BERT AU ', - .
and TED ANGUS; that prior to this time CAPTAIN TIMINEY was = - .
. obviously friendly with both BERT and TED ANGUS; that e .~ ;.. '
" wunderstood that CAPTAIN TIMINEY issued this order decause e
he, TIMINEY, was angry with these two men for mot advising
him that members of the Barker-Karpis gang were frequenting

the Casino Club during the summer of 1934, and that he and .
" other members of the squad attributed the order of TIMINXY'S
j to be the result of this; that prior to this ordsr being / ;
A issued neither BERT nor TED ANGUS eomplained about the hoodlum .. ~

squad visiting the Casino Clud, although the eludb was located
in the county, but outside the jurisdiction of the police de-
- pertment; that there was a definite change of attitude on the T O
part of TED ANGUS thereafter and on such occasions as the
hoodlum squad visited the Casino Cludb, TED ANGUS strongly,
e - objected, complaining that the club was located outside the .
city linites; that a survey of the new Casino Club was made
and it was determined to dbe within the eity limite and as .
& result of econtinued violations of liquor laws at this phco.
" the place was 'pinched" nd its liquor license suspended for ¢

‘ a time. 4 - \ / \ / "\‘ "

That be tirat learned that WILLIAM J, HARRISON was
eonnected with gangsters when he read a newspaper sccount
dealing with the finding of a body mear Chicago, Illimois,

/ whieh bdody was $dentified as deing that of WILLIAM J. HARKISON;

that this newspaper article mentioned that HARRISON was §
menber of the Barker-Karpis gang; that he digoussed this news-

i paper article with other members of the hoodlum squad, including - \ \

1 CAPTAIN TIMINEY, and they all appeared surprised to lears of . R
BARRIBON'S reported gang connections; that shortly thereafter e
during the sourse of a sonvereation with TED ANGUS at the ’
Casino Club he suddenly “threw i{a a question sideways" asking

' TXD ANGUS 4f there was any truth to the story that the Barkers . .
<: . ce.ses € .. garpis gang bad Deen hanging around the old Casino Oludb, end - - ==

TED ANGUS merely laughed and said, "That is a lot of Be. S.";

that with reference to the mewspaper pudlicity about the death

of HARRISON, TED ARGUS stated at this time, "I guess he talked

out of turn omce too often,"




That at no time &uring the ecourse of his visits
at the Casino Club 4id he observe any membdbers of the Barker-
- Karpis gang visiting or associating at the Casimo Glub; *w*rm“f:m -
that he recalls observing identification orders issued by - L
/ the Federal Bureau of Investigation on KARPIS and ARTHIR R, .
. *DOC" BARKER and a8 he recalls there were two or thres -~ ™\
different i1dentificetion orders issued on KARPIS at this .
" time; that, however, he cannot recall the dates he observed . 1 e
these identification orders; that undoudtedly he observed < |} 7
these notices on the desk of CAPTAIN GEORGE TIMIREY, inmas~
mach as 1t 18 the practice im the Toledo Police Department to L
route eirculars and identification orders to a basket which RS

is kept on the desk of CAPTAIN TIMINEY,

N

(John McCarthy was interviewed by D, P, Sullivan and X. J, Wynm, _
8peciel Agents, Fedsral Bureau of Investigation, U, S. Department
of Justice, 1448 Standard Building, cnvoland, Ohkio, on Angust 10, /
1936.) — e e S
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N ;o - PR P /**' .
4 ' ’ ’ ' f Y i B , 3
ST - 'ARTHUR BROWN =~ : EREEEEE i VORI, % R Rl .
. 4 . - - . - . ,1‘., -n §‘. ] . . .“:" .‘.vs . + ] ‘-' : '!
e | Toledo Police Department, - BE AR SRR TS
i " ' 3 _ Residence - 728 Humboldt Stm.t! Giel n?‘: ATV :3 .- . *«"7;:}.’:‘-' P
o i ’ TOJ.OGO. OhIO. C "; T et T U B Gty 0T
~ o ~“"  Will testify that for many years he bas been & s "
! \ nember of the Toledo¢ Police Department and 1n October, 1935 < ,
A he was assigned to the hoodlum squad under : Sl v

CAPTAIN GEORGE TIMIR!Y

e ———— e

e . e o - UG T

that the primary duty of the hoodlum squad wes to locate
hooilums and outstanding criminals; that in the summer of 1934
he visited the Casino Cludb at Point Place, just outside the __
eity limits of Toledo, and made the acquaintence of a ghort
fellow known to him only by the neme of Willie; that he saw ‘
Willie at this place only three or four times and that he was T,

’

7N, . ‘ : i : \ ‘
) EREEEEEATEIR

rop—

. - . ° hat he eould not recall that - °
TED ANGUS, or
. . . .- o~ 4 . . . > . - .- DR Y

fntroduced him to Willie, mor did they appear perticularly ;5 =
friendly with this man; that on one occasion Willie told him - .
that he, Willie, had been residing in Hammond, Indiana, and -
had been in & hotel room with a girl, who jumped out of the
, A ;' window, and that as & result he, Willie, was charged by the
\ / police with assault with intent to rape the young girl, and
g that the charge was unfounded as the bathroom door of the
hotel in which this occurred was locked on the inside; that .
. because of a change in the city edministration he, Willie, AT
steted that he could not do anything about the charge and
had to leave town; that the time he saw Willie at the Casino
Club he 4id not know the man's true identity and 414 not
learn who he was until he read a resume of the disposition of
the various members of the Barker-Karpis gang in the news-
papers; that the account listed the number dead, jall sentences
imposed, etoy that the news article mentioned "Little Willie",
naming ! '

WILLIAM J, BARRISON
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as a mamber of this gang; that from this he obteined the im-
pression that the Willie he knew at the Casino Clud was

prodably WILLIAM J, BARRISQUN; that he first learned that ... _ . _
various members of the gang resided in Toledo and frequented . :. ** -4 °
the ¢lud, from newspaper accounts about the time that some o
members of the gang were tried at St. Peaul on a charge of ¥-
kidnaping; that he never saw TIMINEY with WILLIAM J, HARRISON Y
‘at the Casino Club or elsewhere and had no 4nformation thet | A
TIMINEY knew any membsrs of the Barker-Karpis gang; that - |-~
Officers Michalak and McCarthy were with him when he saw R T
Little Willie at the Casino Club in the summer of 1934, . .
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Nlodo, Ohdo

GEORGE TIMINEY
LUCIAN C. FLEROXG
WILLIAM J, BARRISON

y o < TN HAROLD "NIG® COUSINS /” N
} ST Voo ' MADELIRE ANGUS { - T \
o N _// : - _/ . 7 RUTH WELLS . - *.\w ’/ S -’/
= HENE HOLST |
s TERLMA BOLST | ,
: ciesmmes o= - GEORGE TIMINEY - e

That he is a member of the Toledo, Ohio Police

~ Department, and that he was a member of the hoodlum squad
under CAPTAIN GEORGE TIMINEY from the year 1932 until adout
February, 1936; that this particular hoodlum squad was

- broken up imto two groups, which alternated in doing day ——
and m{ght duty; that the hoodlum squad visited the Casino / ‘)
Clud as well as other night cluds as a part of their work, .
visiting the Casino Cludb on ean average of four or five times --
a week when working nights, and once or twice a week when )
on day duty; that he bas been acquainted with TED ANGUS for
about three years; that he first met EERT ANGUS at the X
Cesino Clud several years ago; that he is acquainted with .
MADELINE ANGUS, RUTH WELLS, RENE HOLST, end THEIMA HOIST, -
and observed all of $hese people at the Casino Clud ea : :
munerous occasions, at such times as ke visited the Casimeo
Clud in his orncial u.pulty dnrm the sumer of 1?8‘.

i

— ——— - -

P4

'mt on one ocouion in 1’34 Be wes with the .
lqnad “#hen thy Casino Clubkiams viaited one afternoon, and
Be obsdfved a‘men whose pholograplijhe aqwzidentigies w
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WILLIAM 7, EARRIS(H, who was called "Little Willie® at ¢he T°"7 7~
eélub; that he understood fram the eonversation that "Little
- Willie"™ was & golf professional, who had bdecome involved in -

I ‘; r \‘} ~ some troudble by assaulting a woman in the vicinity of | / Ty
) ) . Chisago, Illinois, and that following this trouble "Little : 1
I Willie" came to Toledo; that he heard some other members of . .
: ' the bhoodlum squad talking about a joke arrest they pulled ‘.
at the Algeo Hotel on ‘Little Willie", teking him to the ...

Casino Clud as part of this joke nrrut. that with further
reference to "Little Willie", on one cccesion the heodlum -
squad received a telephons call from Liesutenant Langhoff,
advising them that a eomplaint had been received that John
Dillinger was at the Casino Clud in an Oldsmodile sutomodbile

__ R 7. vearing Ill1nois license plates; that he and officers Brown LT
T } ; and McCarthy responded to this call and found "Little Willie®™
i/ *_ - at the Casino Club, but 4id not observe any Oldsmobile auto«

mobile, the only car being observed was that of TED ANGUS;

T that the squad bdbrought "Little Willie®™ to the Safety Builde
e : ing and took him defore Lieutenant Langhoff 4in order 0 - —— - ... ——.
satisfy the latter that "Little Willie"™ was not in fact John
Dillinger; that these were the only two occasionsz on which

be ever observed WILLIAM J, BARRISON, - ,,5' |

T o /
That his first intimetion that there was any ?,W/
gang of criminals hanging around the Ceasino Cludb was received 7 -

‘, from CAPTAIN GEORGE TIMINEY; that he recalled that $he 1

/ Sherifft's office, with the aid of the polico department, made
( e raid on several places at Point Place, und prior to the time
newspaper publicity about the gang having been at the Cesino
Clud, appeared in Toledo mewspapers, TIMINEY issued orders to
Officers John MoCarthy, in the presence of the witness and
Detective Art Brown, that be, TIMIREY, had obtained information
that KARPIS and his gang had been frequenting the Casino Clwd
and that TIMINEY at this time instructed that the Casino Clud
be visited by the hoodlum squad in an effort to locate the -
KARPIS GANGs, (The 1aid by the Sheriff's office at Point Place,-
was subsequent. to the escape of KARPIS end CAMPEELL Xrom }
Atlentic City, New Jersey, in Jamuary, 1935, The first . /
publicity appearing in the press indicated the presence of
the Barker-Xarpis gang at the Casino Club, and appeared ia
-~ --- ¢he May 8, 1955 issue of the Toledo Blade,) -~ —com mor tiam v -

—— ——

friendly with both BERT ANGUS and IED ANGUS prior to the
time TIMIREY issued the above mentioned orders to the hoodlum
1 squad; that thereafter it appeared there had been some dis~ \
! agreemsnt which had arisen between TIMINEY and the ANGUS A

That CAPTAIN GEORGE TIMINEY appeared to be very ‘\\

249
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. o g P ‘.;\\ . ~ ‘.,»—-.\ -
brothers, but, bowenr. TIMINEY mever nontionod to the ntnou /
the cause of this disagreement; that from his eontact and - . %,
association with EERT and TED ANGUS and his observation or |
the friendahip which apparently existed between the ANGUS
brothers end TIMIREY prior to the break, that the ANGUS
brothers, providing they desired to furnish information with
reference to the gang having been frequenting the Casino Clud,
would have provided the information to CAPTAIN TIMINEY rether
than to other mexbers of the hoodlum squad,

e . PRI P . N S
7™ That at mo time did he receive photographs or ¢ 3
/’ ., ,descriptions of members of the Barker-EKarpis gang, and that )|
£ .- ’ , 80 far as he knows, no other members of the hoodlum squed -| ,
P received this information; that he would have deen unadle
R B B to recognize members of the gang if he bad seen them at the 1

: Casino Cludb, or elsewhere; that the only action he eould have
{ taken would have been to question any suspicious persons who
} ' would bave "looked 1ike the works®™ and to have arrested such
p— = o o / persons if be were mot satisfied with their identity; that im- :

his official eapacity as a member of the Toledo Police Departe

{ i ment he would mot have questioned BERT or TED ANGUS with refer-

77N - ence t0 any suspicious persons decause of their general reputlo
) : _tion as bolng very olose mthod individuall. ) : /
/ . A, :

!'hat mbuqnent to tho nonpapor publlcity ginn
t0 the testimony of a memder of the gang, who testified in
a triel at St, Panl, to the effect that members of the Barker-
Karpis gang had frequented the Casino Club, he 414, however,

" o talk with TED ANGUS about this newspaper pudlicity and TED
ANGUS stated that the nrpin gang had Bever been at tho .
Casino Club, e ;
- -x .
™~ . N . That emong the more aotorious tnd rroquont uuma
' at the Casino Club in 1934, he observed on warious occasions
.7 ‘HAROLD *NIG" COUSIES and LUCIAN C, FLRAING, the latter being - -

at the time a state prohibition officer; that FLRMING was a
. bheavy drinker, who would be at the Casino Club both in the
Paoefessir~ - aftermoon and at night on numerous occasions. Bowever, he
never observed them with any particular gang of suspicious
people; that &uring the course of his official visits to the
Casino Clud he never observed any of the members of the Barker-
Karpis gang, such as ALVIN KARPIS, ARTHUR R. *"DOC" BARKER,
FRED BARKER, HARRY CAMPBXLL, JAMES J, WILSON, CHARLES J,
TITZGERALD, HUSSELL GIBSON, OLIVER A, BERG, WYNONA BURDETIE,
PAULA HARMON, DOLORES DELANEY, UR, JOSEPH P, MORAN, all of
whose photographs were shown to him at the time of interview,

A e an?
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(Mre Jo Michalak was interviewed by D. B. TR,
¥yon, Special Agents, Yederal Bureau of Investigatiom, U. 8.
BN Department of Justice, 1448 Standard Building, clouhnd.
/; | ohio, on August 10, 1936.)
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JOEN C. BRENNAN
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o Will testify with reference to. -

BERT ANGUS
TED ANGUS
. ] WILLIAM J. HARRISON 1
. ) J ~ CECRGE TIMINEY . TN

‘ i ! ] H : ’

N ' / . . ! N A \\_ S \ )
Will testify thet he has been a member of the

Toledo Police Depertment for twenty years and that he was

e

~

assigned to the hoo2lum sqguad under CAPTAIN GEORGE TIMINEY —- -~

during the year 1934; tLat the duties of the hoodlum squad
were primarily directed to the location ard apprehension
cf hoodlums anéd criminele in Toledo, and that in carrying

out this purpose the hoodlum squed was given broed invesitge-

tive powers to permit them to visit end make investigetions

at gambling places, houses of prostitution, taverns and .
night clubs; that in connection with the work of the hoodlum
squad, the Casino Club located near the city limite #f Toledo

was occasionelly visited by the hoodlum squad during the -

year 1934; that he never visited the Casino Club with the
squad at an hour later than 2:30 A. M.; that BERT end TED
ANGUS oporated the Casino club dnring 1934, -

That during tho timea he visited the Cnsino 01nb
with the hoodlum squad bhe 4id not ses any suspicious per-
sons frequenting there, nor could he recall noticing uny

strengere who were spending money{rreely. ' «\‘ . \\
‘ ‘ ’1 ]
' That he was acquainted with MATELINE ANGUS, :

RENE ¥OLST, and RUTH WELLS, paramour of TED ANGUS, but
that he had never seen these women at the Casino c1ub.

n [T "I , "WENCEE SRR SRR P R
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{ \ - ¥TLLIAM J, EARRISON, who was known 0 him as "Nillie®

. f but he carnot recall where he mét him or who introduce
T him; that he is unable to 1dentity tho photograph of -

WILLIAM J, mmmm. . KN e R

o »

;o . ' Thet some time Auring the year 1933 he met et
a) X

A -

That be makes it a pmctice to rollow in the R
newspapers the details of major crimes, including kidnap- '
ings; that he recells specifically reading about the
Bremer kidnaping case, and recells reading about the

L . indictment of ARTHUR R. "DOC"™ BARKER and ALVIN KARPIS - —

T e in connection with the kidnaping of Edward George Bremer;”

¢ t ( ‘he also recalled reading in the newspaper thet ALVIN KARPIS

N and HAFRY CAVPBELL shot their way out of a botel at Atlantic .-

City, New Jersey, subsequently stealing an automobile from

Fe- a doctor and ebandoning the automobile near Monroe, Michiganj;

it e o= — - that CAPTAIN TIMINEY at thet time instructed memdbers of the ———— — —

hoodlum squad to be on the lookout for KARFIS and CAXPBELL

ard told them to visit all the night clubs for the possibil-

ity that K-RKPIS or CAPBILL might show up in one of these e

places.

N That a few days following the publicity about
the abandoned automobile being found neer Monroe, Michigan,
a tip ocame to SFERIFF O'REILLY'S office that KARPIS weas , )
living in a bouss on 131st Street at Point Place, and tee
several deputy sheriffs, with some members of the hoodlun
squad, including himself, raided the houae, but found only
a woman o.nd a child then. - ,

'fhat the firat 1ntormation ho had with roferoneo
to the Berker-Karpis gang visiting the Casino Club was )
" obtained from newspaper accounts of one of the trials in .
the Bremer kidnaping cass at St. Paul, Minnesota, ghere men-
tion was mede' 0f the Casino Cludb as a hangout for members { )
of the Berker-Karpis gang. (Thie publicity was that which
appeared in the Toledo newspapers in May, 1935. ); that after
; reading the pudblicity in the newspapers he talked with . .

8. . .~ ta..-b-d s TED ANGUS st the Casino Club about it and TED ANGUS told - . = .
o him thet he Aid not know them, nor did he have any knowledge
that the Berker-Karpis gang visited the Casino Club,

t
1
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. Casino Club, are contained in signed statement aated

U. S. Department of Justice, 1448 Standard Building, . _ _
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That he was not present on the occesion of =~
the "joke™ arrest of WILLIAM J., HARRISON in January 195‘, - -
tnasmuch as he wes off duty thet day, but thet g day or j)
two thereafter Tefelski, a member of the hoodlum squad, R
t0l4 him ebout making this "joke" arrest of HARRISON w7 - ... -
and taking hir to the Casino Club at the suggestion of ~ -~ - =
TED end BERT ANGUS; that hs, Brennan, from his discussion’ T,‘s oo
with Tafelski, understood that the latter alnya oonaidorod
this incident as a joke, : Tt . , T

(The statementsof John C. Brennan with reference to his

interrogation of TED ANGU: at the Casino Club as to whether ""\

or not members of the Berker-Karpis gang frequented tho )
\

e

Toledo, Ohio, August 5, 1936, by Special Agents D. P.
Sullivan and E. J. Fedeml Bureau of Investigation,

Cleveland, Ohio, and this statament will be aveilable to
the United Stetes Attorney at the time of trial,)
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© Willtestify that on August 7, 1951, her former hus- -
band, Chester Marks, was killed by uniknown persons; that .- . = -
shortly thereafter she became acquainted with George Timimey, .- -~
Captain of the Toledo Police Department; that her deceased ¥ -* '
husband had been a close friend of George Timiney but that
prior to the time of his death she had only a nodding ao-
quaintance of Timiney; that on the death of her husband he

. hY left her two gambling pleces called the Showboat and the g \‘\
L . Chateau, located in the city of Toledo; that the Showboat | }
" was taken from her by members of. the Licavoli gang, who ap- ' . -

proached her and intimated that she would have to turn this ... -.:

: plece over to that gang; that she advised George Timiney of
T T " the identities and whereabouts of several of this gang; and - T
he thereafter conducted several raids on the Showboat after
it was being operated by the Licavoli gang for the purpose
—_— SR of hampering its gambling operations; that in March 1932 __ ____ _
- Ceptain George Timiney moved im to her house to live, they
being intimate, but that at no time did they reside together

1 SN as man and wife; that Timiney continued to reside at her . e
' . , bouse at 2650 Broadway until the spring of 1936, when she ) ; 3
4 o diycovered that he was keeping campany with other women; 7 ‘\ }
that since that time she has not kept eompany with Georse
Timiney; that he no longer resides at her hame, e

' That she knows that Timiney received a monthly
. salary of $182 which ke very often turned over to her during . -
the time that he lived with bher; that during the fall of '
1931 when she first began keeping campany with George Timimey
she was not acquainted with Ted Angus or Bert Angus; that :
; \} Timiney st that time would occasionally ride out to the Casino" :
: J : Club and telk with Ted Angus privately im the parkins space i
at the rear of the club; that thereafter im conversations with .
George Timiney and from newspaper publicity she learned that
Kecinm e ma Ted Angus was the collector of protection money for illegiti-
TTTTTTTTT™T mate enterprises operating at Toledo, Ohio; that from the . = .
actions and conversations of George Timiney it was her under-
standing that throughout the term of office of Mayor Jackson,

P
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beginning in the year 1930 and ending in 1932, George Timiney

was allied with Ted Angus in the ccllestion of protection
money from illegal enterprises; that this alliance contimued

for a short time after Mayor Thatcher ceme into office; that -

during the year 1932 Ted Angus was outed as e¢ollestor dut that -
‘Timiney continued to share in the "pay-off"; that during the ~ 3
"year 1934 when Mayor Klotz came into office Charles J. lathcn

was mrde Director of Public Welfare; that Mathews and Timiney ’ ,,- -

humored Klotz; that she gathered from conversations of Timimey

that Timiney and Mathews split prectically all of the money - .*.. =~ ..
collected from illegel enterprises at Toledo during the time SRR,

that Klotz was in office; that Timiney would laugh in opeaking v

about this situation and that he would probably take Mayor
Klotz out golfing and drinking with him, in order to keep him

in a good humor; that during the time that George Timiney was
~associated with Charles J, Mathews, during Klotz's sdministre-

tion he would come home drunk at night and lock himself in :
Bt : _ 7 the bedroom by himself by means of a door ¢hajn; that she, .7 ‘
B Edith Marks, would unscrew the chain and search his belongings;
P that she would find small rolls of bills scattered in various

"TTTT 7777 pockets of his clothes end that at other times he would have - -
rolls of money hidden in socks which he would usually place
under his pillow; that she on various occasions found when

r- - - - looking through his clothing, as above descridbed, money whiech .
. generally epproximated between $1200 and $1600; that she notie-
Be . )  ed that George Timiney would apparently obtain this monmey in a

lump sum and would sometimes carry it on his person for a few
days; that on othor occasions when looking through his eléth- \ '
ing, she would find mo such large amounts of money, although / .
i1t was not unusual for him to earry quite & large sum of cash
on his person; that she heard Timiney remark when laughingly
referring to Mayor EKlotz that be, Timiney, and Methews would
take about $5% and leave .bont 5$ for nots. .

Note: T
’ The above information was obtuud from -

.~ _ Hrse. Bdith Marks on August 18, 1936, by John -
’ ‘L. Madala and D, P. Sullivan, Special Agemts,” "~ 7
: /Federsl Bureau of Inveatigation, U. 8. Depart- ‘ \

~'ment of Justice, - 2N N

E e A Will testify that during the fall of 1933 while at
P e memties oo e Casino Club Ted Angus introduced William J, Barrison te e o
her under the name of Willie Harrison; that one day during

236
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N N~ /7 ' JAMES J, WILSON K

January or Februery of 1534 and sometime during the afternoon
she was at the Casino Club with George Timiney; that Bert and
Ted Angus and James Tefelski, a Toledo police officer, and,

t0 her best recollection, Chris Brennan, another Toledo police
officer, were there; that as a joke Ted Angus and George
Timiney had Officer Tafelski and another officer go to the

- Algeo Hotel at Toledo, Ohio, and arrest Willie Harrison;- - — ymw—

that as she recalls from the conversetion she overheard at . -
that time that Willie Farrison was at the Algeo Hotel with two
women; that these officers brought Willie to the Casino Clud .~ .,
and Willie said to Ted Angus, "You know me, Ted"; that Ted X
denied he knew Willie; that Willie then went to Timiney may- -
ing "You know me George®, but Timiney also denied that he SR
knew Willie and that sometime afterward Willie Harrison was .
told it was just a joke; that thereafter during the spring amd : + =~ |
summer of 1934 she knew the following persons at the Casino - ;-
c1‘b‘ . - . . P . . . - oy

TED ANGUS

BERT ANGUS : :
N - \ < GEORGE TIMINEY : G e
v ' WILLIAM J. HARBISON ) { y

JOE ROSCOE . _

- -~ - That after the above occurrence whenever she and George — m—-
Timiney visited the Casino Club it was not unusual for them

to see Willie Harrisoan. She reczlled that George Timiney told
her that Willie Harrison operated a tavern in Hammond, Indi-

ana; that throughout the spring and early summer of 1934 George
Timiney and she together would visit the Casino Clud about '
once a week, and Timiney mentioned on pumsrous occasions that .

he had been at the Casino Club when she was not with him; ,thnt\
from their conduet and conversation it was spparent Ahat George / "
Timiney and Ted and Bert Angus were quite friendly; that pro- -~
bably in the latter part of 1933 she visited the bome of Ted

Angus on North Lockwood Avenue on two ocoasions; that the photo-

greph of ¥Wynona Burdette appears familiar to her; that she re-

calls having seen a person represented by this photogrsph ia . .

Toledo but eannot recall exactly where she saw this womamn;

that on viewing the photograph of James J. Wilson she can recall

having seen this man at the Cesino Club on two or three ooca- .
sione; that this man geperally &rank at the bar asd Bad drinks

sent over to George Timinsy and her; that she camot recall :

ever baving seen this man in compeny with anyone else; that

upon viewing the photograph of Harry Campbell she oan state

that she bas seen this man before, but cannot recall whether

s & e — ¥l 0 LA
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RO .ho saw him st the Casino Clud or olaethu'o., ‘;’ ) -

That gran the conversation of lillie Harri.on. Goor;o " f ko

Timiney and Bert and Ted Angus she gathered that Willie

Harrison was supposed to be a very good golfer; that Willie

Harrieon, Ted Angus and George Timiney talked of going golfim' = ..
but she eannot recall that George Timiney ever got around to -
doing so; that Timiney told her on one occasion that Willie

Harrison had been knmocking & golf ball around inside the

Casino 01ub.

1934

.7 " ed to her home each day; that she recalled reading of the death

. o — /" \ ‘ "'.”\\‘
That for the past lneral years ‘and during the yur ! !
she always had the three daily Toledo newspapers deliver-

of Fred Barker and his mother and father while resisting
arrest by federal agents; that about September 1935 George Tie - —— —--

miney showed her an article relating to the finding of the body

of William J, Harrison, which body had apparently been burned;
thet Timiney commented to her at that time that this William
-~—- -J, Harrison referred to in the newspaper article was identical
with the Willie Harrison whom he and she knew at the Casino
Club in the fall of 1933, and durimg the spring and summer of

h 1934;

s
that after the .capture of Harry Campbell at Toledo, ‘phio. ; \

j in May 1936 there wus considerable publicity in the newspapers Y,
. about Sheriff O'Reilley essocieting with Campbell, knowingnot ef -
Campbell's true identity; that at that time Timiney remarked to
her that Sheriff O'Reilly must have been awfully dumbd; dut that

Timiney 4id not elaborate on this statemeat.

BEREN

" That she has been acquainted with Joe Roscoe for about -

v four years and can state from her observations end conversatioas
overhesard by her that he wes a friend of George Timiney; that .
. Joe Roscoe used to came 0 her home on oceasions to visit Timimey;

.~ that she knew that Joe Roscoe was also friemdly with Bert Angus ;
and Ted Angus and that she has seen Roscoe on ocoasiéns at \$he : .

Casino Club; that she has heard Willie Harrison call George '
Timiney by hil first name, “"George®.

[T S ST U

e a e At et el e T b Lodeiihosm o Slin ke A it o st st}
Hoto:
‘The testimony set out immediately above is
. eontained in a written stetement obtained from
Edith Marks oa July 3, 1936, by D. P. Sullivan
and R, C. Suran, Special Agents, Federal Bureau
of Investigation, U, 8. Department of Justics,

Cleveland, Ohic.
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HAROLD BIGGS

4210 Overland Pu-kny. . ¥
Toledo, ouo. P

' :“
5

. e
1 V4 -
\ ‘. , .
PR I . e a’\,_ - ~ .

in Point Place, Toledo, Ohio; that the Casino Cludb was & place
known &8 a late "gpot™ and that the patrons of other night ¢ludbs

in 'I‘oledo, Ohic, who desired to continue their cebareting after —
the other taverns had closed would go to the Casino Cludb; that

the Casino Club operated in open defiance of the legal nqnor
closing hours snd remained open until 4 or 5 o'clock in the morning; - —
that bhe 4id not visit the Casino Club very often during the summer
of 1934 but 4id frequent there quito often boginnine in Octo'bor

\or November 1934, { '\ . \ ’ \ ; - I

, ! ) . v t . :

) . That in the latter part of 1934 or the early pert of 1935,
he was at the Casino Club with Wildbur E. McCoy at about 3 A, M, B
the cludb was doing a good business and liquor was being sold; that
Detective Captain GRORGE TIMMINKEY, whom he knows personally,

accompanied by two other deteotives, one of whom the witness

believes was ART LANGENDORF, came in, sat down at a tadle and drenk
1iquor; that CAPTAIR GEORGE TIMMINEY after he had been at the

Casino Clud for a while burst some stink bombs in the place, whieh
caused some commotion amd TIMMINEY thought it was quite a joke;

that doth BERT ANGUS and TED AIGUS wore greatly nngod over thu

incidemt. /, . / ) { )

-

{This witness is unadle to 1dentify any members of the BARKERKARPIS - --
gang being at the Casino Club, However, his testimony may be of
value to show CAPTAIR GEORGE TIMLINEY 414 visit the Casino Clud,)

-~ e Sh O 13 . W’-’"
v v~ ‘ Eadha w-f”'-:w- w "v"'lr’t mwwm,,

wn toatity with r.f.rone. te e S
. . - TN A £ . ;--,,_.':‘_
. q CAPTAIN GEORGE mnm!‘ ) SR I
- mummom L . : " \ _’.-_v:.;"L», “ _‘5_‘ d
BERT ANGUS
LE tuury - -~ .
\ [,‘ \ \\ / >, .'l \ . ,/ N
. ‘ mt he §s ucquainted with TED mus end BERT ARGUS, { ,
"who in the year 1934 operated the Casino Club on Swmmit stnot Sl

12
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“ ey WILBUR E. MeCOY .~ - ‘ st d Ty K .

‘817 Cincimneti st. o . \
//!bledo. Ouo, § ( ) X
. 'y
‘, ' ::-‘ ' ’!?‘/‘ ‘

' i ) ey

T 1111 tutity vith rnforcnoo to oo “4 e

SR R P S L

BERT ANGUS
TED ANGUS
CAPTAIN GEORGE TIMMINEY

TN RN ' . RN T .
( \ nlltoltity( }f }.{ ) 7 )
~ That he wes with Harold Biggs one Saturday night fa  _ . -
lato 1934 or early 1935 at the Casino Club; and will corrodborste
the testimony of Harold Biggs with reference to Detective
CLPTAIN GEORGE TIMMINEY and two other detectives coming imto ———e— —
the Casino Cludb, sitting down at a table and drinking beer, on

which occasion CAPTAIN GEORGE TIMYINKY burst & stink bomd im
the CI“b. ——— .

— e e e e ———— ———— e 3 e i+ e e e
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431 Mettler Bt, S,

’ N, . 4"'

L S 00 30

s ) S W11 testify with roferenco to tho ronowing uud ‘
T 1ndiﬁdualu SRR L ,

L] ' ‘ R . S
e . v . st . .~

4
P

R *f“ czmm GEORGE 'nmmn
T TED ARGUS
BERT ANGUS
- JOE ROSCOE

2T PN i wcm rmzm ) f SN

N ; : / _
| WL testity ™

— e

a That shortly after January 1, 1935, he secured a job
" as porter at the Casino Cludb in Point Place, Toledo, Ohio,
operated by BERT and TED ANGUS; that his period of duty began
shortly after the club closed, which was anywhere from 5 AM
r— - to 7 AM; that he is pereonelly ecquainted with CAPTAIN GRORGE - -—— —
. . TIMAINEY of the Toledo Police Department and saw CAPTAIN GEORGE
E"“i > TDA/INEY at the Casino Club on various occasions during the
7 . time he, Brzezinski, was a porter there; that TIMVINEY, when ~
. " he oame to the club, usually sat in one of the booths and talked
with TED ANGUS; that he saw CAPTAIN TIMMINEY visit the Casino .
- Club under these circumstances as otton as two or three tinel .
a week, - ‘

-~

.
-
oy

: That he worked at the 014 Cesino Cludb until it moved
to a new location §n May 1935 and that these visits of CAPTAIN :'°..
TDAINEY continued during the period he was employed there;
that from what he eould oburn CAPTAIN TIMMINEY was pnrtieularly

Ry friendly with TED Am:qs. _ e
v ... b .~

\ \ y
o i ik . -
— .
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CHARLES A, MILLS

m . . ””" TN = .510 Vloodyille Avenue

- : Toledo, Ohio DT e e

e . e -'l kR ] . o-b. ‘ ‘!w‘ "h R e
.- Will testify concerning the following matvmun.-': AR

7
. v |
\ Coe { ' T
ons ) i Loous (LoTY) MEANG Y g
o - . GECRGE TDONEY . . ‘)*, . o

DERT ANGUS . it Tl Do,

TED ANGUB - ;) e

- - P - T .oeals ,_";'__' ',V“ .
Lo

- -

PR . . . .
» e T . N .
' : Y. . .
' e e

as set oul hereafter. R o
- . » ; - B B . ~§ o

N That Guring the fall ©
TN , grequented the Casino Club et point Place, Ohio; that on

o
\./
N
)
2]
©
Q
- " E
e
]
3
o
8
[ ]
-
o
]
[« ]
v
o
o

! friendly toward tha
by his ¢irst pame, George, 81
- the Angus bro nd Ted.

+hers 88 Beﬁ .

~N Chat he, Nills, recelle thal Loty Fleming wes &

o~
! ™~ .~ constant f£requenter at the casino Club and was sgweet® OB

Rene Holst; thet elthough Ludy Fleming was 8 State Prohibi-
waid no attention to the fact .

\
t
/’) ~  ¢ion OffieerT, ne spparently P8
a liquor loné urter - N

that the Casino Clud aperatod and serve
t he gathsred fyom their :

the legel closing pour; tha
activities and conversations and from the fact tbat the —.
ng after ell other night

mern

Geo re all very griendly; thet during the
period that be grequented the Casino Clud from
19%4 %o pouibly May 1985, which was OB ap aversge ©
would nearly always ovserve gome members of Ceptels

a week, he

Timiney's squad there arinking 11quoT and beeT. / '
. : .. __,__,/ o ' ‘

PO T >

v - e e - .
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' W. E. LEAXE, .
~y _
Deputy %lloctor, in Charge of Cuotau t
‘ U. 8. Customs Service " L
New Feleral Building . -
‘roledo, Okio - S S

Will upon issumnce of subpoena duces tecum produce
his records indicating that on May 7, 1629, Joseph Roscos,
1821 Wildwood Road, Toledo, Ohio, registered a speed boat
named The Baracuda and was assigned number 2333, . — -

\d * ‘ 1 K A} k s
. Will teatify that his records do not indicate ‘] \ .
that this boat has been tmarerrod or sold by Joseph - g
Rosooe.
~ N - e ~
) b))y
- \-__ _ S ’.“'/ . \ 7
- L g -
N yooY C )
) \ / | » Y . )
PO ~L At e Cenkeee Bl e o E ot Aee Sttt} L. S it it Leaat [ VRS
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W. E. LEAKR,
Deputy Collector, in Charso of cu'tm

U. 8. Customs Service ... .~ "T.. | TTTETTTETAEITOT
Few Fodersl Buildimg =~ =~~~ % - L
. ‘rolodc_), Ohio' - SRR = - o~
L v : / v Y \
4 ‘ b ‘ . o
»

¥ill upon issuance of anbpoona duces teoun produeo .
his records reflecting that on June 19, 1933, Theodore PR

Angus, 4209 North Lockwood Avenue, ﬂgilt.rod s speed o R SR
boat twenty six feet in longth. 225 hor-eponr ud 'u O ooy
assigned No, N 38197. . - o L }K oL -

Will testify that there is no indication on his
records that the above-mentioned boat has ever deen

transferred subsequent to the June date, 1933. = ' - L .-
R D
N ./' ~ .. ,‘
’ S—— —

\_,//
N
\
e

- -~ .. —
. .- ¥
3 ) A A ’
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- -
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VMR, Bs S¢ CULLISON . P ; Py ; <
Aesistant Chief Imspector, ‘ -~ e~
‘ Department of Liquor contro/l,\ / S
: colmnbuo, Ohto. Vi ._~ ) . . -i\ :
Will testify from por-onal recollection that . "
e ' LUCIAN C, FLEMING | '
‘ LN , Was employed by the Prohibition Commissioner of Ohio, fram
T ! v | approximately June 1929 to December 1933; that during this v
; /  time FLEING'S territory wes the entire astate of Ohio, ip- ’°

cluding the Toledo territory; thet, however, FLEMING'S ™~ ~
Jurisdiction under the Dspartment of Liquor Control, be-

- - ginning with his eanployment on April 30, 1934, and terminat- . .
ing with his discharge on November 18, 1935, was limited to
Cleveland, Canton, Lima and Youngstown, Ohio, and that pure
suent to a regulation of the Department of Liquor Control

T be was not permitted to work in Toledo, his home territorys — -~ -
. \ o Will testify that LUCIAN C. FLEVING did mot at -
. . \ " any time register any eomplalints against “the Casino O}ub e N
o, - or HERT and TED ANGUS. J 3 ) L ), ;
Camn vy .. ‘/ \\— - \-v \" - \N‘ - .
ki |

" N ] S
.. / - e ‘: ) E ‘l ' ;.
Y Ny - ) ».’\41 \w \.\ﬁ ,\* B \

Bomses . . - ... .

o]

- B " e B - L. - . e e
——— et e e D s e B cae e B bl i bttt e o B B et i - ——
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HERBERT RINE

_Record Clerk,
mp&rmnt Of mﬁquorcontrOI’-m T "**mst ﬂ-‘m \ _uq-:-.._- .
Columbus, Ohioe co e end T -

L X

PR o ~— . LY
- -, o . ——~

4 s N ~
) { \ ] .\}\ !’ \ 71 :. :_ d bl \
L e = '111, 1n answer to lubpoena cnou tecum. produce LT
‘the employment rocord of ‘ 4 N e, L T
) g . o ‘,»1;_'* P : {’ ,;;‘. . "
mcm c. mmm L

\rith the Department of Liquor Control.

Will testify that the records reflect that ILUCIAN C,
FLEVING of Toledo, Ohio, was an inspector with the Department
, of Liquor Control of the state of Ohio, from April 30, 1934, j/ -

/. %o November 19, 1935. . “/. - / / \ o ‘
Will under subpoena duces tecum, produce liquor
permits obtained by === A
BERT ANGUS
as follows: T T T s e e T T s e

Permit D=1«1069 (boer pemit) dated May 8. 1934, .

.\ o .
. ! Permit D-;-lseo (wine )nd boer pemit) dated May 8, 1934. \; k .
. . LS o

Pemit D=3~1660 ('hiakey permit) dated My 8, 1934,

The subpoena duces tecum should call for all other
permits to EERT ANGUS, TED ANGUS, tnd the Casino Olnb. _;“ o

- &

Will testify that the above permits were the only onea
issued in 1934 to TED ANGUS, BERT ANGUS, or the Casino Cludb; that
the regulations with reference to closing hours under the permits
were rules promulgated by the Department of nquor Cantrol, which
required closing at -Mnight. v )n .

~

~

i; Will testify that he personally destroyed all records
e ead sk snde e s

- of the office af the Prohibition Commissioner of Ohic, whioh °
organization preceded thet of the Department of Liquor Control,”

l,(
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7 ) " PAUL Bzcm 3 :
¥ A % { '
RN " Bay yiew Yacht cm,\ = ) \
T e 7 POInt Place, Ohio ‘_,' v n ‘» .
R o W111 testify that in the summer of 1954 = - = =

LOCIAN C. FIRMING

'w.',-

Ry

e S G AT N N S AT N A G S
5 ! . y whom he knew as e state pmhibitioq offiéer, hall his ‘boat a K :
o RN ~_ .-~ the Bay View Yacht Club; that he recalls that on the lay
P FLEIING'S boat was taken from dry dock FLRIING told Becker
S that he intended te sell it to two men he had met a short
R —— - time previously; that FLEVING took e -ride in the boat with
these two men, slthough Becker werned him about taking the
boat out before it had & chance to soak in the water for a
mpr e woee = —- 4. COuple of days; that after they returned later the ssme day
o these two men, accompanied by two women, came to the Bay
View Yacht Cludb to go riding in FIEVING'S boat; that he

4" warned $he two women not to go out and they stayod on shore -
while the two men took the boat out; ¥hat shortly thereafter
“ the men 4drove the bost 1nto the herbor at a terrific rate of (

speed and stated that tiey bhad ripped off a plank; that shortly
thereafter he recalled that Mr, Herman looked the boat over to

see about repeirs, dut that insamich eas he, Becker, had mot

E been paid for heauling the boat out of the water, he refused . .
e S to release it to Herman and about a week or 80 later the two - .
o men came back and paid him for hauling the boat out of the

water; that he, Becker, cannot identify any photographs of S
these men, but recalls that one of the men was about six" -

h R feet tall, slender im build, sallow complexion, high cheek- ‘\
) { bones and black hair, (This fi}s the general deseription of N '
- U RUSSELL GIBSON); that the other man was shott (probably ¥RED -/
BARKER, )
c— e S s S T i it e ‘n;ﬂ" = LI PR S YR ¢ S 25 0 LaE e i mi s e SR wa ot 4
(.
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7 2 Salki

- ‘ b “. - . . ﬁ,-h
Bay View XQCht CInb ] o " R e
-Point Place, Ohio. P <L PR :
y 4 ¥ .,f - r LR Y \
¢ 1 . ’ l _ { \ N v ,“, )
~ v/ " D (/ ) U "'.' e Ty ‘/‘;.:‘ - . o ‘i* 7
. : ’ . ) ST ’ ’ ’ -0 ”7' EREEY S

Will upon tho 1asuanco or a subpoena duces tecun
produce the receipt book containing the stub of a receipt
dated June 19, 1934, reflecting the receipt of $1,30 S
from "Mr. Fleming® and will testify that this amount repre- -

sents the peyment made by two men about a week after the -

boet of . N
. . P . - L _

7 \ S \ . F4 \ . ;

e L ~ - A * :

was pulled out of the water by her husband, during the summer - '
of 1934, after a plank wes ripped off of it; that this sum . :
represents the peyment for hsuling the bdoat from the water - ~oe
at the rate of five cents per foot, and as the speed boat was
twenty~six feet in length the total cost was §1.30, and that
_.this was the bill stending ageinst the boat when she refused

to let Arthur Hermen heve it when he desired to make certainm

repairs on it,

268

’)’67



EVA STERN "’“"”". ""' Abiie ol o ANNMRSEEE - F ool ﬂvmprw1m,-? TR, r W T 1 T
& - . LN EA __”.'__-‘ ;':,, 'v>_- ;_:',_, Lo

1021 Klondyke stroofo

- ‘toledo, ohi;. . ) \ i ' SN e
R S “_,-" . ) A A o
WALl testify with reference to - SR

' GEORGE TIMINEY |

ALVIN EARPIS
ARTHUR R. "DOC" BARKER

Vd N P ad '\\' “’-' N . . -7 ) '/’)". ) ., o '/ - \\
This witness will testify as follows: ; ) i )
o N b - h - P / \

-

That she is the former wife of LUCIAN C. FLRING,
whom she married in 1927 and divorced in 1936; that during
the yoears 1933 and 1934, LUCIAY C, FLETIY; was an Ohio Stete - --—
Prohibition Agent, working in the vicinity of Toledo; that
during the summer of 1934 she visited the Ceasino Club with ‘
her husband, ILUCIAN C. FLE'ING, on several occasions, pos-
sibly about twice a month; that on one or more of these '
occasions she saw GEORGE TLIINEY at the Casino Club with
Mrs. Edith Marks; that on one or two occasions she saw . -

him with a crowd of people she @id not know, _ y s
. o/ . / . /‘ ‘. Vi . B )’ " ‘
That one Sundey in the surmer of 1934 she was =~ -7

on a sailboat with Mr. and Mrs, Berwick, near the Bey

View Yacht Club, and she observed a speed doat which her
husband had purchesed and placed in her name, being taken

off the ways at the Bay view Yacht Club, and further noticed
several men riding in the boat with her husbend, at whiech

tims they were racing the boat back and forth in the water; .
that all these men appeared to be intoxicated and she went
over and told them to leave the boat glone until they sobered
mp; that by that time they had damaged the motor of the boat
.'and had ripped a boerd off the bottom; that she was very angry’ .
at the time and ran at the men with a knife in her hend, 8he ‘
has identified from photographs one of these men as being

ATVIN KARPIS and the other as being ARTHUR R. "DOC" BARKER; . -..,-.
that there was another man there who had dark red bair and

wore smoked glasses and that severel days later her husband

told her that this last mentioned man was John villinger;
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that after her husband, IUCIAN C. FL!EINP. aobered up he

t0ld her that a notorious gang from Chicago wanted to bny

the boat; that he 414 not mention any particular names,

mor 4id he mention how they intended to pay for the boat;

that FLEZING at that time made & habit of purchasing the

True Detective Magazine, as well as a number of other
detective magazines; that shortly after the abowve related -
incident took place with reference to the speed boat, she

read some story appearing in an issue of the True Detec- .
tive Magazine and she identified the photographs of ALVIN
KARFIS and ARTHUR Re "DOC" BARFKER in this particular

detective story as being two of the individuals who were with -
ber husband on the Sunday of the speed boat incident; that

her husband, LUCIAN C. FLEING, read this story and mentioneld
to her that these particular men were some 0f the men who
wanted to buy the apeed boat; thet she never recalled seeing
any of the men at the Casino Club at such times as she fisited

thero.
- 7

.. . 7N s
. B N A U SR N
(EVa.stern was interviewed on August 10, 1936, by J. V. Murphy
and K. C., Suran, Specisl Agents, Federal Bureau of Investiga-
tion, U, S. Department of Justice, 1448 Standard Building,
Cleveland, Ohio, at which time a statement containing the above
informetion was prepared for her signature, but she refused to
sign, stating, however, that the facts contained in the state- -
ment were true, This unsigned statement will be availadble for
the United stateu‘Attorney at the time or tri(lo) ) -

-
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went out in the lake they returned at a terrific rate of speed .-
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" ARTHUR R

2844 - 116th Street - . . R
Point Place, Ohio, =~ ' ST T S

: Will testify that he operates a boat repair shop,” "~

en agency for the Cris-Craft Boat Company at the Bay View i ‘

Yacht Herbor, Point Place, Ohio; that during the summer of. ./ = *

1934 he was 80 employed and on occasions repaired the doat

of TED ANGUS called the *Hay Bag®", which was kept in a

boat house near his repair shop; thst he has seen the followe -— — -
ing persons at vericus times in one another's company et

the Bay View racht Herbor:

e -  —— ——

T T T FRED BARKER -
RUSSELL GIBSON
_. LUCIAN Co FLRTNG, end - . -
™~ / N T AW / \ N
i . J0E ROSCOE - . ]
/ N ~ S~ . . -

whom he '111 1dont1ry rrom photographa, that he recalled that
one Sunday in the summer of 1934 TED ANGUS, FRED BARKER, and
RUSSELL GIBSON were apparently intoxicated and left ANGUS'

boat house in the "Hay Bag"; that TED ANGUS, who was driving - .
the boat droke a lock and he, Herman, repaired same when they .
called at the doat house; that TED ANGUS at this time $0l4
Herman that thess two men, referring to FRED BARKER and -
KUSSKLL GIBSON, were interested in duying the boat; that he . :
regretted having broken the lock as he was demdnstrating th’ -
boat; that from previous eonversation he, Herman, had with

TED ANGUS he understood that ANGUS wanted from between $2,500
and $2,700 for the dboet; that he recalls that after these men
in violationof the yecht harbdor rules; that the owners of

other boats complained about this conduct; that he saw these

two individuals (FRED BARKER and HUSSELL GIBSON) en two oc=

casions at the Casino Club in the afternoon; that these men

were alone and he had the impression that they were prohibi-

tion officers; that he probebly got this opinion from seeing

the men in association with LUCI.XN C. FLE!ING, a state prohi=-
bition officer, who was also trying to sell a boat to these

men; that he thereafter sew these two individuals on one oc-

casion with LUCIAN C, FLEIING et the Bay View Yacht Harbor
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. and later saw these two men riding in LUCIAN C. ING '8 - )L‘ 4

speed boat, at which time they came into the yacht harbor . _..*
at a fast rete of speed, having ripped a board off the ‘- -
bottom of the boat and they were trying to make the dosk =
before it sank; thet after the boat was hauled fn FRED .-~ . .
BAREER and HUGSELL GIBSON called on him about having the . . ~ - - -
boat repaired and he, Herman, quoted a figure of $400 =~ ~
and they told him they were buying the boat from FLEIING;
that the boat was then at the Bay View Yacht Club and these
men suggested he do the necessary repairing on it; that he -
was told by Paul Becker at the aboye yacht club that he °
could not have the boat, and about two weeks later FR®
B:RKER end HUSSELL GIBSON returned and when to0ld that the ' o
boat was at the Bay View Yecht Club, they saw Paul Becker
end paid a bill in the amount of §3,00, which was owed, and
told Hermsn to repsir the boat; that the same evening asbout

eleven o'clock Mrse Lucian C, Fleming telephoned him and

told himn thet she understood "LUDY" FLEING was trying to

sell the speed boat which he had no right to & end warned - -
Herman mot to do any repair work on it; that he had no

further econtact with these men thereafters

S N . i ™~

-

———
. ~ -
P .

' ! . \ \ . 3 A
' That during the spring of 1935 he road in'an ) { .
automobile from Toledo, Ohic, to Detroit, Michigan, with ~

JOE ROSCOE -

that ROSCOE at that time asked Herman if he recalled the two

men who were trying to dbuy TED ANGUS' speed boat, and et that
time told him that they were part of the Barker-Karpis gang,

who had been hanging out at the Casino Club; that one of the -
men was then in jeil and the other had been killed in a fight .
with Federel officers; that KROSCOE at that time told Herman '
that he had the two men out riding in his speed boat; that

they 4id4 not purchase his boat after he t0ld them he wanted
$5,000 for it,

o -
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GEORGE MATORTTZ - ‘

L~

) Chief of Pelice, ) ) RS \ AN
Ao Cleveland, Ohice /. . 4 s ;o I

ey o Nges s . ~.
Pt >

-
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S In answer to mbpoou duces teoun '111 produee
clovoland, Ohio Police Department forms £33 dated =
Septemdber 6, 1934, covering the arrest by the Cleveland
Police Department of the following named individuals:

/ ,’/, o L Ethel mtt‘r”n. /-‘A'\‘ ’,/ - ~ P2

; Y " 4419 West 171st Street, and ; ! I

.’ 10515 Parkhurst Avenve, . Al '\
Complaint « Disorderly conduoct i ’ '
Referred by Clonland Hotol.

wynona WOloott

4419 West 171st Street, and

2831 -« 131st Street,

Toledo, Ohio, ST T T T e e

Corplaint - Digorderly eonduct

- . Rcfamd by 010ve1and Hotel.

| ’ . \ ; r'a N
W\ Y ) / Ghd:l Sawyer, - ] } . ) / )
- " 4419 West 171st Street, and e —
Deyton Bluff Station,
8t, Paul, Minneaota,
Complaint -« Disorderly eonduct
Referred by Cleveland Hotels

-y

—~
\\

e

f’
N
o

beoxaos - . .. -

s I " e - .
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!IIDRZD H. WILCOX
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' G'IIOBoughAvenu. ~". B
CIevohnd, ouo. .

\}. .- .\ p ‘: - ) \ Zf}h\\ /’\1 {’f‘\\ . :,-
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. uu testify that she hu “been engaged in tho SRS

»‘
TN
.
¥
e

cq:actty of a police wman by the Cleveland Police Depart- .
ment for the past six years; that on September 5, 193¢, she . ' -
was sent t0 the Hotel Cleveland oa en smergency call 48 © .=,  *.
connection with three drunken women with a amall child,
who were raising a disturbance; that she found these women
in a room in the hotel; that these women gave their names

o a8 Gledys Sawyer, Ethel Matterson, and Wynona Wolcott, -
,/ . and they furnished the information eoncerning themselves - A
"\ " =as eontsined on Cleveland Police Department forms #33, | 1 s
R dated September 6, 1934, as set out under the testimony L/

of Mr, Metowitg, Chief of Police, Cleveland, Ohio,

T T s o " Trom photogrephs she will 1dentify these women — — ~— T
as follows:

Wyonona Wolcott as - - —

'!NOM mrrn

AN ST . N S
lthol )httoroon u ', ’/ /

- Pwu HARMON, end

Gledys Sawyer as

, ST GLADYS SMNYER. . - o~
- - . ! ,.)3\ "1 ) 7 Ve -
Y () ) O ()
\.\ \\_- 7 “w 7 \\
e SR can i S K e o e e cade D L e YT O A

274



- } .

- - v "t -

a YT YT e e DANTEL chn W'Y"W 408 *Wm"""‘?w bRl oC T o o
~ . ° N ’ vy . v g ¥

Dunmoro Hotel, - : A -

~ Atlantie City, N, 70 ) 3 “\_
- il tomry with rotoroneo to tho roumu Lot
lndividulu e e . e
. ST - oo . __; ‘j B ¥ SO RpTe f‘
ALVIN unpzs '
DOLORES DELANEY . .
o WYNONA BURDETTS -. LN 7
v b ! 3 i y oo \) { }
i . W11 testify NS R A
That be is engaged with William A, Morley in tho -’: ’
operation of the Dammore Hotel at Atlantic City, M. J, and -~ = __ __

that they were operating this hotel in the month of January

1935; that at about 2 P,M, on Friday, January 18, 1935, two

women came t0 his hotel and registered as™rs, A. B. Graham

and sister, Macon, Ga,” and were assigned to roam 400 on the — ~
fourth floor; that he is able to now state positively that

these two women were DOLORES DELANEY and WYNONA BURDETIE; .
that DOLORES DELANKY was obviously in @ pregnant eomditionm , / N
at that time; that these women were interested in eontaeti.ng !
his partner, William A, Morley, and asked him where they could .. .-
eontact Mr, orley and he placed them in touch with Morley,

I

That ebout 1 A.M. on the morning of Saturday, . .

Jeanuary 19, 1935, while he was still on duty at the hotel, - - .
two men approached the desk and asked him 4f he was Mr, Morley
and when he replied in the negative, these men asked him -
whether a Mrs, Graham end her sister were registered and wpem
being advised that these women were in the hotel, the men aleo
registered ia the hotsl under the names R, 8. Cur:on and G, C
Cameron, both from Rock Harbor, Florida; that he is able to

A - ' state positively that the man who signed as R, 8. Carson was
= ALVIN KARPIS and the man who ouhd as G, c. Caperon was
h B~ I W EARRY mn“" ey LR O N

- - . -

That he assigned KARPIS and CAMPBELL to Room 403,
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S ) " 0" That the mext day he was called to rocm 403,
' occupied by ALVIN KARPIS and HARRY CAMPBELL end in this
"y ~ room with these two men found his partner William A, Morley,
4 ' ;| at which time the four men entered into a discussiom with b
St "  rneference to KARPIS ucurug [ turnuhod npurtnont S
e Atlanucczty. R L TR
* . J o LT " ~ ;"r ‘..'.v. va Q‘,_'-b .,17 R -w‘v;' . o A,‘v‘.‘,A .
4 L A e ey A I ‘al T arer W VE '
(The original registretion cards of ALVIN KARPIS, HARRY CAMPEELL,
WYNONA BURDSTTE and DOLORES DEIANEY are in the possession of
the Federal Bureau of Investigation end will de availadble to
C , the U, S, Attorney at the time of trial end Daniel Young will "™,
! identify the original registration cards so produced as Shose !
N/ of HARRY CAMPBELL, ALVIN KARP1S, DOLORES DELAKKY and WYNGRA ./
S BURDETTE) R : o

AN
\.,/
N/
)
N’
T
}
/
N’
/r“\\
/I‘ ~
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b& .. oo . with ALVIN KABPIS and HAERY CAMPBELL with reference to KARPIS'S

"'T}":‘ - q.v-ww' Y —————— v-m ——r er- r——y WW""T@?W M‘"W m

s . : v s “"\

WILLIAN A.JIOHL!Y

-

. ;‘ l \ K ‘ ‘ Y- ‘ ( )
‘ /b Swltestaty - n “ .

That he is co-owner of the Danmore Hotel, Atlantic
———— e City, N. J., his partner being Daniel Young; that they ware se '
engeged in the operation of this hotel in January 1935; that
during Jenuary 1935, the witness and bis wife lived at the
Damnoro Hotol.
That DOLORES DRLANKY and WYNONA BURDETTE registered
. . at the Dammore Hotel on Jenuary 18, 1935, as Mrs, A, B. Graham
N ’ and sister of Macon, Ga. and at this time DOLORES DELANEY called
B j . on him 4in his cigar store across from the hotel and presented
- ‘.. a note to him from Duc Randall of the TamlViemi Hotel, Miami,
Florids, requesting Morley to accommodate Mrs, A. B. Graham and
to recommend a good doeotor,

That on the morning of January 19, 1935, ALVIN KARP1S -

end HARRY CAMPBELL registered at the Damore BHotel under the
pames 0f R, 8. varson and G, C, Cameron respectively; that he
understood that ALVIN KARPIS was DOLORES DELANKY'S husband

for DOLORES DEIANEY bdecause of her pregnant condition; that $he -
following day he saw ALVIN KARFIS and BHAXRY CAMPBELL, DOLORES
DELANEY and WYNONA BUZDETTE together on several occasions;

that as a matter of fact, he together with Deniel Young talked

- \.«’/

desire to secure a furnished epartment in Atlantic City, K. J,

That on the early morning of Jenuary 20, 1935, local
polico officers came to the Denmore Hotel looking for two men
from Florida and questioned the witness; that the officers
endeavored to arrest KARPIS and CAMPBELL but were unsuccessful,
the leatter two shooting their way out of the hotel; that he
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/ \ ¢ Dammore Hotel," i ) ; N\ RO
.. J . Atlantic City, N, J.' ) LA T et Ja
v e + S el \f'*--_f‘ oo '_.,-,‘ ..,«4_{ E 1 e o
| un tutify uth rororonco to the follo'iu: - )
o S ALVIN KARPIS )
HARRY CAMPBELL .
WINOKA BURDETTE : e
5 PR RN DOLORES DELANEY R -

- - inasmuch as ALVIN EARPIS was interested ia securing a doctor ~ _ - -

he. o
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414 not see thu lhooting 1nunueh as ho was do‘nltuin. A
\' That tho police, ho'enr. were lnceouml 1! nppro- \ ’
bending DOLORES DELANEY and WYNONA BURDETTE end that DOLORES /
DELANEY suffered a gun lhot 'crund h one of her hgl as @ ronlt
ofthombatth. R R s T

(The pertinent fects which William A, Morley testified to and
set out adove are contained in a signed statement, dated at

Atlantic City, N, J., January 21, 1935, secured from him by L
N. 8. Harzenstein and G, X, Fierstone, Spocial A,gonts of the o
Yoderal Bureau of Investigation, ) /,' N \ } i

o e —_ — e o e e ———— e e—— e ——
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MRS, WILLIAM A, MORLEY

. S R M S M DEEM i A St b s o ot d
' Atlantic City, K. J. ,
-~ -~ - . « - -

- TN - - R L s S o
) ! ) f ’ \\ ! ,'/ A 7 A
A ! ) » E l., * ’ l } ‘- ‘13‘

/

/ Y
gl i g i tutity with reference to the tollcving n-od Theeet
. . individualn , . S L e . L Ly -
0 wmaes T
C . BARRYCAMPEILL " v ""'-’»:-"‘:;'.w “}-V"’- ‘
WYNONA BURDETTE ,
- DOLORES DEIANEY
- T W11 testd - s sy
SR T T r’ N Yo N
. . That she 1s the wife of William A. Morley, ome of the

e ' eo=owners of the Dammore Hotel, Atlantic City, N, J., and that
she resided at this hotel with her husband in January 1935, that
WYNONA BURDETTE and DOLORES DELANEY registered at the Dammore ...
Hotel on January 18, 1935, as Mrs, A, B, Graham and sister of
Macon, Ga,; that thereafter on January 19, 1935, ALVIN KARPIS
and HARHRY CAMPBELL registered at this bhotel nndor the names of
R, 8, Carson and G, C, Camerems TTT T T T

- That she observed all four of these pooplo togcthor

at the hotel oz: the following day. ,’ \ \ ,"

‘ , . . ‘

e / 'l'hat on the aftornoon that I'!NONA ﬁUEDm and’ DOIDRB
Dmnn registered at the Dammore Hotel, she was across the

street in a cigar store operated by her husband and that DOIORES
DELANEY came to the cigar store and presented a note to the
witness and the latter's husband fram Duc Randall of the Tamiiismi
Hotel, ¥iami, Florida, asking Mr, Morley to take care of Mrs,
Greham and t0 see that she obtained the services of a good dostor;
it was obvious that DOLORES D!IAR!Y at that time was in a .

rogunt eundition. S NI x /f‘f o ;a‘;.,.\:

' Thet some time in tho ear -orning of hnuary 20,
1935, officers of the Atlantic City, ‘M. J. Police Department

came %0 the hotel, looking for eome men, and that she suspicioned
that they were after KARPIS and CAMPEELL although she 418 a0t _ _
know their true identities at that time; that she was desirous
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of keeping down any troudle in the hotel end secordingly - :.%, . .-
deemed it edvisable to get word to KARPIS and CAMPBELL thlt :

the police were looking for them in an effort to imduce them -

t0 surrender pesceably; that she went to room 403 and tapped

on the door and KARPIS came to the door olad only in lomg -
underwear; that she deckoned him outside and they went hto L
roon 404, which was then vacant, and she at that time told - e
him that the police were downstairs looking for somecns from . f?“
Florida and thet he should go downstairs and surrender himself

and not make any disturbance at the hotel; that KARPIS becams -
very frightened and wanted to hide under the ded but she would

pot permit it; in the meantime some police officers caxs to the
floor on which rooms 403 and 404 are situated and same of the
officers entered room 404 and found KARPIS and the -m'uu\ ot
talking; that KARPIS was then ushered out into the hallway ] :
of the hotel by the officers; that ghe intervened and told ‘the "«
officers that she felt sure she could persuade the other man

in room 403 to surrender and accordingly she knocked on the

4oor dut without success, Whereupon KARPIS stated he delieved -
he could get the man in 403 to open the door and he knocked om

the door and ealled the man inside. When the man insids

(EARRY CAMFBELL) opened the door, KARPIS jumped inside the room -
and locked the door; that she obtained a pass key in order to

get into this room and as she inserted the key in the lock amd

_started to open the door, it was jerked open violently amd a .

gun blazed from the inside, the bullets bresking off the key

in her hand, scattering the other keys on the key ring and the
‘bullets from the gun continued to spatter off the sdjoiniag -
side wall; that ALVIN KARPIS and BARRY CAMPBELL were successful
in standing the officers off and getting out of the hotel, being
followed down the ptairs by DOLORES DELANKY and WINONA BURDETTR;
that ALVIN KARPIS and NARRY CAMPBELL effected their escape dut
that, however, DOLORES DELANEY and WYNONA BURDETTE were takea
into eustody by the local police; that DOLORES DRLANEY suffered
a dullet wound in one of her legs as @ result of thio_sohooﬂu. .
41 ) I! ) . 1’ ) (‘ ) . : \f

) . ~ ‘.\._ . N .. ')

. -
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1625 Race Street,

-+ Philadelphia, Pennsylvania ; < e
} , i i e ‘

. Will testify that at about 8:00 a, n., fammry 2], )‘ ‘o
1935, he was driving a 1934 black Plymouth eoach, motor —~ - .~ " -, .
number PE 209213, bearing 1935 Pennsylvania license .. . . :% *
pletes number 39179, on U, 8. Route No. 309 from Phile- © . - -« 7,
delphie, Pennsylvania, toward Allentown, Pennsylvania; - . . -~ ‘. *
that about two or three miles north of Sellersville, -+ = :+3 -

Pennsylvania, he noticed 4 ecar parked on the side road
on U. 8. Route Ko, 563, which car turned on U. 8. Route
No. 309 and followed him, Dr. Hunsicker; that after be-

- ing followed for two miles the car pulled up alongeids of J/"""\‘

his sutomobile, blew the horn and asked him, Dr. Hunsieker, ; /

" ¢o stop his car; that upon stopping the shorter of the two

men in the automobile that had been following him got out
of the car with a machine gun in his hand and walked to

nE; BORACE E. HURSICKER YT TR IR L T TR G B v
v -7 T R S

Y

his sutomobile and sat in the front seat next ¢0 Pr,—— — v~

Eunsicker; that this man then ordered Dr. Hunsicker to
follow the other ear, from which this stranger had alighted;
thet the man crawled in the back seat and ordered him,
Dr. Bunsicker, to look straight ahead and not t0 look at
either of these two men's faces; that after driving for
about ten minutes they turned left at the next crossroad
and continued for two or three miles when the man who

wae still in the other oar and who Dr. Funsicker will
describe as being tall and slim abandoned his car in a -
eountry lane; that this man got into Dr. Bumsicker's ecar
and sat slongside of him; that after returning to U. 8.
Route No. 309 the tall, slim man took the wheel and drove
on mumerous back eountry roeds until about 9:10 or 9:30
p. m., January 21, 1935, when they stopped at Guilferd
Center, Ohio, end both men ordered Dr. Hunsicker to fol-
low them into the Guilford Center Granmge Hall, which they °
entered through a droken window; that these two mea them .
gagged him, Dr. Hunsicker, with two handkerchiefs and tied }
2im up with heavy twine, a pair of pajemas amnd @ blaeck -
ooat belt, which equipment, ineluding the coat belt, was
teken from the doctor's oar; that the doctor had in his

1/’"‘\
~

C———

- ear at that time a bleck, shimy kit; that at sbout 9:30 pele .l ;. ..

on January 21, 1955, ke, Dr. Bunmsicker, finally managed to
release himsel? and walked to the nearest farmhouse, where
he telephoned the Wadsworth, Ohio, police, advising them of

what had ocourred.
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) That he 4id not get a good look at either man's face
k.- o " - as they ordered him not to look at them; that he moticed AN ;
) ; that one wen was tell and slim and will after viewing @ full 4. . |
. i . . length photograph of Alvin Karpis state that the outlins of —~ = . .
this photograph appears very much like that ot tho outnu .ot
of the tall, -1mmnwno kidmpadhl.l. R N
c o Will testify that the taller of the two men 1- du- :
ot crided as follows:

About 32 years of age, height five feet nine inches;
. I . weight about 135; build -~ slim and tall; complexion T
R 4 A 4 " light; cleam lhaven and speaks im a short, (quict) { }
’ o N / manner using or, ratber, cutting his words. - L

Fq » That the shorter of the t'o men was
B About 85 years of age; height 5' 5%; weight sbout

125; build - slim; complexion - dark; cleam shaven

and apoko with a slight uouthorn accont,

st Rl

Thet both men wore felt hata, and although this took
place in January of the year 1935 he, Dr. Hunsicker, motie-

od that the tall, slim fellow did not have any suit ecat or A
onrcoat, ‘and he took the doctor's suit scoat. } A ) . .
1_‘;7 // - o \\~ '1_/ \\ﬁ . ) - .
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hicus Shadibt Al g K¢ (S 0".-“ mrtﬂ:’ﬂ""‘ﬂ'ﬂ r"’*' "w*v-rv-w m-\-;-, m“ {

ST A, B, VOB8S - XN

B "\ 777\ Deputy Sheriffy TN L T ) N .

e . ) Monroe, Michigan ) | Es 1 -
e . will testiry that at about 6:00 a. m., on Jnnnnry T
S 22, 1935, the Sheriff's Office was notified by the = -

e Postaaster at LaSalle, Michigan, (a small community near A
T Monroe, Michigean), that there was a car on the highway e

beaded toward Detroit, Kichigan, with the lights out,

but the motor running. ?

é; T That he, Voss, proceeded to the described place - . ST

- o © N and found a 1934 black Plymouth coach, motor number i L

y i . PE 209213, bearing 1935 Pennsylvania llconse plates | J %\

5 $9179; that he drove the car to the Office of the ,

Sheriff at Monroe, Michigan, where he ascertained

from information previously received that thiswas ==

" 7777 the sutomobile which was reported to belong to Dr.

Hunsicker.
f' - -~ — - — - . ~ .
Ny Ty Ty Ty Ty )
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é '.\} : // e \ | KJ'OHN Ia. EADALA &M:v. t. CRIBS /"’"\ ‘/‘ . N, ’Il" .
S0 AR Spocid Agents, 7 ) ot et }s}u . &
P R Foderal Bureau of Imvestigatiom, = “~7 . X 4l ooy et
’ Ue S, Department of Justice, - ;- .., =~ . T
-L 1443 Standard Building, . -0 7 T o T LTt T :
e cl‘"lmd. 0‘!.10 - . .A ,. f-"_ﬁ‘, ', - \ :, ,t; A v T "/ - “M.
. » Will testify that they interviewed FRANK P, GREENWALD,
" '~_. 7 520 Cherry Street, Toledo, Ohio, on August S1, 1936, anj that P
’\ i ! ke furnished information with reference to the rouowing in- } 3'
e N dividuals;: .’ | / \\// o __/ \
' 2 WILLIAM J, HARRISON
—— - e e e e . BERT ANCUS -
1ED ARGUS

CHARLES HECKER
JAMES J. WIISON

S —~— -

[ T TTTT T T T 77 DRe JOSEPH P HORAW T T T
, i CHARLES J. FITZGERAID
- \ ; \ ,-' \ ALVIN EARPIS 7 ;7 :
i ) \ K . ) X , COLIN MORROE | ) : > N
N~ L — ~. - SAM COKER ‘ N~ e *
IR EDUARD MoGRAW
CLARA MoGRAW
‘ JOE ROSCOR . _ ,
Lo GEORGE TDMINEY ;[ . .

-—— > : ) TR v B ) v

\ :‘

e
ﬁ_ and engaged in the taxicad dusiness,
P VU € &

LIS S

HARRISON as @ person known to him as Little Willie; that he met
Willie about four or five years ago and that since first meseting
him has seen him around the Casimo Club; that Willie very often

284
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That he 15 able 't’é'mon'tir'y “She photograph of WILLIAM ¥,

o~ R e IR S
4 T \ un taatuy trm Be :mnnea the tbnaling i-romuo-.
\ v | /



""':_71

;T e "’:t.— -o~-v~: -—-——‘w—m’-—woff"v V’”r"’f" ,,‘T‘P, m"‘?v' L gltas v w-vt“m w Wv’w

f‘<.

.
[

r

- te.as T

S

iRty A

L5
B Y

rodo in his cab and nppeu-ed to bo a very clou friend of "

*, BERT ANGUS and TED ANGUS, who operated the elub; that tho N d
‘last time he saw Willie was in 1934 at the club; that 1
" HARRISON was very friendly with CHARLES BECKER, who, 1a ,‘,e,." St
1934, worked at the e¢lud as a porter and bartender; that ' e e
he has on various occasions driven BECKER and HARRISON : . . ..'
together to various joints in Toledo 4im his cad; that TR B

bhe is adble to fdentify the photographs of JAMES J, WILSON -~ = : .
and DR, JOSEPH P, MORAN as two individuzls xnown to him o ’
as Jimmie and "Doc™; that he first met these two individuals

et the Casino Cludb in the spring of 1934; that thereafter

he frequently drove them in his cad to and from the Casino AR
Clud where they were almost daily visitors &uring the )eriod: )
+ he knew them; that he recalled seeing WILSON and MORAN:

‘talking with TED and BERT ANGTS at the Cesino Club on several -~
occasions; that DR, JOSEPE P. MORAN occasionally kept company

with e prostitute by the name of Phyllis Crawford; that he

recells the Crawford girl spend eonsiderable time at the — ~
Casino Clud during the summer of 1934,

That JAMES J, WILSON wme a good taxi custamer of

his and was also friendly with Phyllis Crawford, the prostitute;
that on ome occasion in May or Juns 1934, WILSON had & wreock

4n the automodile he was Ariving and that sameons at the Casimo -

. Club ealled him, GRFENWAID, and he went to the Casino Olub amd 3
" drove WILSCON and MORAR $0 the Red Arrow Gerage om Summit Street; ,
that two or three days later WILSON told him he ran his ear
into @ light pole at laGrange and Huron Streets and nearly = .
killed himself and two girls; that he, GREENWALD, later learned
that WILSON was referring to Phyllu cuwtora cna tha ci.rl

friend of the latters. . PR

- . R .- 2
- el

That he 1- able to ltato that the photognph of
CHARLES 7, FITZGERALD greatly reseambles s men whom he sew . SR
_at the Casimo Cludb on ome occasion &uring 1934; that &e .- .- =~

, person he refers to walked with a eame; that on the oceasion '
./ he saw him at the Casino Clud ke observed the nan. whom he ‘e

believes t0 be CHARIES J, FITZGERALD, in a very drunken oondi-

tion, at which time he took his eans amd knocked the tops off

of two bottles of liquor which were standing on the bar; $has, s
however, he has nmever seen this partieular individual ia com-

pany with JAMES J, WILSON, DR. JOSEFH P, MORAN, WILLIAM J,

HARRISON, or any other members of the gang, whom be is able

to identifye

2895
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That he can identify the photogreph of HARRY CAMPEELL e
as a person he met at the Casino Cludb in 1934, and on one oo~
casion he met this party he received a telephone call from ths
Casino Clud for a taxi, and wpor erriving there, HARRY CAMPEELL
hired the services of his cadb for a trip to Sandusky, telling ..
GREERWALD at that time that he, CAMPBEIL, had wrecked his car >
mear Bonoj that he heard thisz man referred to as "Buff®; that . :
when they arrived at Sandusky, Ohio, CAMPBELL directed him o0 . |
drive to Cedar Point, where he dimmissed him from the ceb, and . -
was paid $25,00; that during this trip HARRY CAMPEELL told ’
GREENWALD, bis car had been towed into the Rodison Chevrolet

Compeny for repeirs; that on the occasion of this trip to

S8an8usky and Cedar Point, CAMPEELL'S face was very mmch-- P
scratched and that he slept most of the way, and appeered to i
be very drunk; that he did not see CAMPEELL again until the' . /J
early morning of Jed, 28, 1935; that he distinctly recalls’ S
that on this occasion he received a telephone call at his

office about two A. M. from COLIN MONROE, the latter at that

?’f

oy e

B

DI

time being an employee at the Casino Club; that he has telked
with MONROE on the telephone on numerous occasions and posi-
tively knows MONROE'S voioce; that MONROE told GREENWALD to
meet him at the intersection of Ash and Sumit Streets in - -
Toledo; that he drove to that particular place in his 1920

model Cadillac sedan, where he met MONROE who entered the

ocad and told GREFNWAID to drive out Suder Awenue to the Dixie - "~
Highway; that MONROE was very mervous on this occasion; that { )
ke, GREENWALD, @rove forth on Suder Avenus to the Dixie Highway \ /
end on this road at & point approximately four miles morth of .
Erie, Michigan, known es LaSalle, he observed a car parked ia

the highway with its lights on; that when he reached this

sutomobile MORROE suggested that he pull ahead of it and -

stop, which he, GREENWALD, 4id, stopping directly in fremt - -

of the parked car; that bhe observed two men standing by the

parked car and whea he stopped, one of the men opened the -

right rear door of the cad and through a machine gun with a -

whereupon, the two men got {nto the back seat and ons of them
4nstruocted GREENWALD to drive them to the Casino Club; that
he 4drove these two men and MONROE to the cludb; that the men
Bhad mothing to say during the entire trip to the Casino Club,

@rum or eylinder attached to it, into the back of the ear, j

por 414 MOMROE talk on this trip; that when they arrived at -~ =~ -

the club the two men got out of the cad and one of them gave
him a $20,00 bill; that MONROE got out of the car with these
men at the Casino Club and he, GREENVALD, immediately drove

awaye

That he h able to state positively that he identifies
the photogreph of ALVIN KARPIS as being one of these two men,
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nnd that he knows poaitivoly tho other was HARRY CAHPHKI.I..
that also on this particular might he observed in Toledo - P
. Rewspapers photographs of HARRY CAMPBELL end ALVIN KARPIS . \}
. with news story indicating that they bad sbandoned & car * = 5, .*°
. ¢ " at the place whers he had earlier that morning picked them .
_up; that he at that time recognized the photograph of .. .
S HARRY CAMPEXLL as the man he had previously driven to = - e
'° ' . Bandusky, Ohio, and whom he had seen im the summer of 193¢, .~ - .
o and also recognized in the newspaper on this particuler oc- '
casion the photograph of ALVIN KARFIS; that he 4id not re-
port this matter to the police or to any other law enforce-
ment agency at that time or any tine thorurtor, _ /,_,.
. ~ /' N / \ \
J \ ! Toat he no’x/t saw MONROE about two or three weeks }
theroatter, at which time LONROX dame to his offiece at “_ .
520 Cherry Street alone, and he said he hoped that no one
would find out sdbout that trip, eand that it would certainly
be to0o bad if snyone found it out; that GREENWAILD told - —— = ~7
YOXROE that he 4id not want any more of that stuff as that
was a good way of getting someone killed; that GREFIIAALD
and MONROE never talked about this incident any more thereafter,

. — e ———

That he 4id not see ALVIN KARPIS any more after :
. January 23, 1935; that he again met HARRY GAMPBELI., however,
<N - _about five er six weeks prior to the latter's arrest ca i
: ‘May 7, 1936, at Teledo; that on the particular day be met '
S \ . HARRY CAMPEFLL he received a telephone call to go to the’
) place operated by EDWARD and CLARA McGRAW at 2011 Adams
Street, and that when he rangthe bell at this address a
man whom he jdentifies from photograph as dbeing SAM COKER
came 4own and entered his cad, and he drove him to Goulet's
@rill on Monroe Street; that upon arriving there CGKER .
ingisted that GREENWALD come in with him for a f.' drllkl ) .
T nd GREENWALD uccoptod the initntion. B P R,

Tl e~ TN -~ o .
A 4 \\ Oon thil oeeuion FRED GOULET was %n the saloos; : )
,’ . } that ebout an hour after he and SAM COKER sntered, a man L

' R Re recognized as BEARRY CAMPBEIL EMmtered; that there was

mutual recognition on the part of CAMPBELL and GREERWALD, .. . - .
however, acthing was said; that CAMPBELL joimed GREENWALD--.:susiien x=~

—«~ —=====" """ and COKER and they drank for about an hour and then CAMPEELL
. . 3 . 2 e
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- ' + _ + ongaged h}p‘ services and he drove CAMPBELL in l:}. cab, /}' e

., o o Thet JOE ROSCOE frequently hung out et the -° "™ ‘" - )
- Casino Club in the sumer of 1934, dut, however, he at .. e
e ~ po time saw JOE ROSCOE speak or drink with KARPIS or . = '.

.
R

-

That 4uring the summer of 1934 he freguently
» sew GEORGE TIMINEY at the Casino Club with the hoodlum
(‘" ’ squad, drinking at the bar; that TIMINEY and BERT and
A \ | TED ANGUS, so far as he could determine, were very close
~_. " friends; that he never saw TIMINEY or any of his men /
drink at the Casino Club with persons now known to him
as members of the Barker-Karpis gange

i e o A e et ek s - M i

e e e A —— e A ¢ A b i S

(The principal facts above related are set out in a signed

. — statement secured from FRANK P, GRFENWALD at Toledo, Ohio,

= August 31, 1936, by Special Agents C, E. Criss and John Ly —-——
5 Madala, Federal Buresu of Investigation, U. 8. Depertment

. of Justice. This statemsnt will be availadle to the United

N States Attorney at the time of the trial.) 1\ A
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EDRARD WINSEMAN CTTN VR SN .
el ; ' \ } t \‘x‘ : ) s'
1932w, 1athBt., . A . A R
Toledo, Ohio, T IR P I
. ” . - . ’ ey i .
Will testify with reference to : - -~ - =~ " - .. v
HARRY CAMPBELL
ALVIN EARPIS
: . BERT ANGUS _ . - o
C < TED ANGUS "\ Ny ST N LT
! : FRANK GREESWALD ¢ , { PR
7/ 4 S .’ \\‘ Vo ‘.\\/ .\.~ Ve

Will testify e

That he was employed as a taxi-cab driver for the- — —~--—-
Private Ceb Campany, operated by FRATK GREENAALD, from June
through September 1935,

That in the latter part of June 1935, he answered a
cell at the Peacock Inn on Monroe Street and picked up a man
who he is able to identify from photographs as being HARRY CAMPBELL
end a woman and he drove them to the Little Club at FPoint Place; °

- thet the cab fere was $.85 and was paid for by HARRY CAMPBELL, )
who gave him the balance out of $2.,00 as a tip; that sbout £ A.M,
the following morning he called at the ILittle Cludb and picked up
HARRY CAMPBELL and this woman.+

That during the mext two or shree months, he drove
BARRY CAMPBELL and this woman about six timesj that on one )
occasion he picked them up at the Goulet Grill at 2130 Monroe
8treet but that ordinarily he picked them up at the Peacock Imm,

“\ : N ; N\ _' b o AY ’ Yo
That on the oe¢casions that he drove HARRY CAMPBELL)

and this woman with one exception, he drove them to the Little
Clud at Point Place or the New Casino Club, operated by BERT and
TED ANGUS; that if he hauled BARRY CAMPSELL and the woman to the
Iittle Clud, he would get a cell iater in the evening to take them
to the New Casino Club and that if he frist drove them to the
New Casino Club, he would generally receive a call later to take
them to the Little Club; that every time he drove HARRY CAIPBELL
to the New Casino Club or picked him up there, BEERT and TED ANGUS
would be present; that HARRY CAMPBELL would mlways invite him in




o
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to the bar to have a bottle ot beer; that when he could call at the
New Casino Club to pick up HARRY CAMPBELL, he would go to ey
- BERT ANGUS or TED ANGUS end ask them who celled for a Private ~
cab and they would generslly send a waiter in to notify BARRY * pe
d CAVPBELL that the ceb had errived; that this was the usual way of -~
picking up any fares who called for a Private cab at the New Casnino
Club; that at such times as he called at the Cesino Club to piek -
up HARRY CAMPBELL he usuelly talked with TED ANGUS inaemuch as 3
the latter was generally at the door of the New Cesino Clud,

v

-

Thet FRASTK GREENWALD told him that he, GREENWALD, had
hauled KARPIS and CAMPBELL some time before the witness went to
, work in June 1935; that in this conversation GREENWALD told him pa
{ that the money he mede off driving ALVIN KARPIS end EARRY CAMPBRIL
‘ kept him in the taxicab business and that GREZINWAID said that ° \_\
KARPIS and CAVPBELL paid him $10,00 and $20,00 tips; that GREENWALD b
in this conversation mentioned that he frequently drove KARPIS
and CANPBEILL to and from the Casino Clud, operated by BERT and . __ __ .
TED LNGUS at Poiat Place end thet their $10s and $20s were ™God-sends™,

(The portinent facts furnished by EDWARD WINSMAN are contained

in a signed statement secured from him by A, J. Norstrom and .

A. Dickstein, Special Agents, Federal Bureau of Inultis‘tton, N

dated et Tolodo. Ohio,' October 6, 1936. ), J " ; \ i
~ /’ Nee o -~ .
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COLIY MONROE

TYR YTEWES ey - -

Middle Island, ieke lri';*mrrwm"rm—w’ J“"”Wﬂ“wm

Ontario, Censda . - .
N , A - - TN ( (Derendant end Possible Witness)
) ! )- 4 M ¢ : I . Yy o 4
- : L c/o Walter Belpesh, . SN W N e (/}' . P
: Niles Beach, Ohios, ~ ~, =~ 7 7 STl T Eratiis ST
. . . PR s _“u . o #on im ‘ _____ LT .

Will testify thet about the years1929 or 1930 he . ., . -..
served six months in the eounty jail et Canton, Ohio, upon -
conviction at Toledo, Ohio, on a charge of smuggling liquor;X
that from September, 1931 to July, 1932, he served his sen-

PR - tence at the Urited Stetes Penitentiary, Atlante, Georgia,
i ) for smuggling liquor after receiving a sentence at Toledo, , A
‘. y ) '-\ of one year and one dey; that at the tims of this arrest hé, ¥

MONRO®, was employed at Middle Island; that upon his release .-
from the penitentiary in July, 1932, he returned to Toledo
~ and went to work tending bar at Middle Island; that mddlo

Icland is operated by Guy Tibbles, one Stacey, angd "~ — s
JOE ROSCOE
' that | T - T )
‘:) ‘\ ,; \\} /r ‘\. BER‘!' ANGUS "/ \ {,'—»\ A
) ' was menager of Middle Island during the aum:ner beasons of 1931

and 1932; that Walter Belpesh was manager éuring the summer of
1934; that he, MONROE, worked at Middle Islend during the sum-
mers of 1932, 1933, and 1934, going there about Mey ao, 1934
and remining until about October 19, 1934. ,

% )

That during tho spring of 1954 he sew

B TR BRI

\ _  HARRY cmm.x. L
A Y A ™~ \ LN
y . d*in‘king at the 0aaino Club and oar identity the phot graph or ¢
BARRY CAMPBELL; that from photographs of ./ N4 v
. , FRED BARKFR, and
Coeerte e # - e mres o Bol v 7 o ARTEUR R, "DOCY BARKER ey
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which will be ghown him, he will state that he believes he

saw these two men in the company of EARRY CAMPERLL, whem "~ i 7% T .

they visited Middle Island during the early part of the
sumer of 1934; that he ms acquamted with

K ' Q, ) 3 :

! | {} ! IILLIAM I HARRISGN i} . {_ 4},;
having seen him at the Casino Club, which was operated by
BERT ANGUS and

-

s

TED ANGUS'

and that HARRISON had brought the ebove nemed individuals to

the Casino Club; that he believes that BERT ANGUS introduced

him to WILLIAM J, HARRISON, advising him, MO'ROE, that HARRISON -
was running booze and deeling in aleohol; that some time Qur- -

ing the summer, or esarly fall of 1934, he had reed in the N ,
Startling Detective Magazine about the Bremer kidnaping and
he remembers that he had seen some of the individuals whose
pictures eppeeared in the magazine, around the Caeino Clud
during the spring of that yezar,

1111 ide ti"v *he photogranh oi’

HARIES J. HT?EERAI.D

and will testify that he knew this man by the name of "014 . X
Charley", and saw him at the Ceeino Club in the compeny of .
XILLIAY J, BARRISON, during the time that the Casino Club - :
was undergoing repairs, that he likewise saw HARRY CAMPBELL, - -.

ARTEUR R, "DOC" BARKER,

FRED BARKER, end
ALVIN KARFIS =~ * .

et the Casino Clud during the spring of 1934; that CAMPBELL

was known to him as "Buff®, ARTHUR R. "DOC" BARKER as "Doc", :
¥=D BARKER a8 'Shorty'. and ALVIN KARI‘IS aa "RaYqY, - -
4 At M h 1

. ' { LONROE 15 1isted as e defendant end is also
listed as a poasible witness in the event he pleads guilty

and is willing to testify to the statements made by him as ;
set out above, otherwise T, J. COXXYLL"Y, Inspector, Federal -
Buresu of Investigation, U, S. Depertment of Justice, 1448
Stendard Building, Clevsland, Ohio, can testify that MOINRCE
made the above statemente to him when he was interviewed at

Toledo, Ohio, on Februery 3, 1935,

~—__
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!. J. CORNELL®Y, Inspector ‘-
. -“1-- '--‘W'—W'W m"*"ﬂmw*m "’l"" :"“‘,. .
Federal Bureau of Inveat figation, C . : “

United States Department of Justiece,

1448 Standard Building, = PR e e
_‘CIGVEhnd. Ohio }. - ‘.\ ',\.". 3 PN o
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will tostity that at ‘rolodo. Ohio, on mrch 4, 1936
he interviewed , : .

BERT ANGUS

_end ANGUS at that time stated that about the year 1929 he was
,~ “visiting at Chicego, Illinois, and at that time met, through \
Y \ /‘rrianda in that city Y , / \_‘/ . P

x
-~ - - N “.

Pidece
i

Lt e 2wy
R R R 2O ITIIY - ST

WILLIAM J. HARRISOR

RS ala s and
. e

b
'
|
!
t
!
i
4
!
!

end thereafter he and PARRISON went into the saloon business
together at State and Wentworth Streets, Calumet City, Illie
nois; that they opened that place in the fall of that year
P T 7 77 ° and econtinued in business until the feliowing March or April S
; when ANGUS returned to Toledo; that WILLIAM J, HARRISON at
this time was & more or less inoffensive individual and that
. HARRTSON was then working for fom McGinty, who at ‘the ﬁne PN
- of intsrview, ANGUS stated, was at Gary, Indiana; that ‘
HARRISON eand EERT ANGUS opened a place of busimess a rt R
distance from the place operated by McGinty and in fact
ranted the quarters from McGinty; that EERT ANGUS stated that
wILLIAM Jo HARRISON was a good fellow; that whenever he would
get as much as $100 he would immediately go out cabareting
until he spent it; that ANGUS stated that he knew the follow- -
ing individuals by various nicknames, which will be listed -
hereafter, and who visited the Casino Club at Toledo, mo, S
-+ during the spring and summer of 1934: '

) ) e ) )

B

e o HARRY CAMPBELL v/ ~
R7SSELL GIBSON
S . PAULA HARMON . . . .
- e o oL N PR - SRSy Lot L e il it dite it el &

MYRTLE EATOX

WILLIAY! WEAVER
VOLNZY DAVIS

FRED BARKER

CrARLES Jo FITZGERALD
WILLIAM Jo HARRISON
COLIN MONRQE

JOE ROSCQE
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- - came oceasionally to the Casino Club and tock only a few . _ .__

P AP NP VI

“ ;' ARTHUR R, "DOC" BARKER =~ TTTRTE TR e
EDNA MURRAY . ) '
. _ ALVIR KARPIS - - B
! 7/ DOLORES DELANEY, ¢ 3 . \ ‘
N YNONA BURDETTE, - T ¥ ot }
~ OLIVER BERG - Y ' . o

 JAMES Jo WILSON .

v - > T M

" That BERT ANGUS {dentified the photograph of DRe . -
JOSXPH P, MORAN as being a party knmown to him, and identi-
fied a photograph of HARRY CAMPSELL, claiming he kmew him
as Winfield, and that he identified a photograph of RUSSELL
GIBSON; that he also identified a photograph of PAULA EHARMON .
es the wife of FRED BiRKER; that he fdeptified a photograph k
of MYRTLE EATON a8 the wife of a perty he knew as "Bill® i )
and whom he identified from a photograph of WILLIAY WEAVER
exhibited to him; that HERT ANGUS stated that WEAVER only
drinks at the time; that BERT ANGUS i2entified e photo-
greph of VOLNEY DAVIS as an individual known to him as "Cotton"
or Wrkitey™ or ™iLitey™ Davis; thet he identifised a photograph
of FRED BARXER as & party he knew as "Fred™; that he identf- — — - -~
fied a photograph of CEARIES J, FITZGERAID as an individual
known to him as "Chuck®”, who had been around Toledo for the
pest ten years, long before any of these other subjecte ap- i .
peared; that he understood that €huck had previously been en- . ;
gaged in amugzling liquor into Ohio from Ceanada by doat,’ N e
which boat was later destroyed by fire; that EERT ANGUS knew
him as "Chuck™ Murphy; that he also knew his woman, who was
known to him s "Belle™ having seen her with FITZGERALD in
Celumet City, Illinois, when he was in dbusiness there, when
®Chuck” and "Belle™ would come to his place, particularly on
Friday for fish; that he does not recall seeing Belle at
Toledo; that BERT ANGUS identified the photograph of ARTHUR R.
*DOC" BATZER as an individual known tQ him as *Doc¢" and the -
brother of "Freddie”, previously referred to; that\he 1dcnt1-
fied the photogreph of EDi{A MURRAY as .the women of 'a men-whom :
ANGUS had previously identified as ®"Cotton®" and from a strip
of pictures exhibited to him ANGUS readily identified the
photographs of VOLNEY DAV’IS. FRED BARKER, ALVIN KARPIS, BARRY , = .
CAPBZLL, ARTHUR K. "DOC" BARKER, RUSSELL GIBSOIl, DRe JOSErH
P. MOZAN; thet in referring to the appearance of ALVIN KARPIS,
BERT ANGUS stated that this man hed & scer of some nature on
the side of his face, but he was unasble et the time of this
interview, to place the exact position of this scar,
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TCTUSTT YO That ANGUS stated that WILLIAM J. HARRISON first—errope. .,

appeared at his place in the spring of 1934, stating that

HARRISON had made frequent trips previous to that time ,

to Poledo and that AISUS had associated with him from .~ "~ *

time to time; that when HARRISON appsared during ‘the spring o
of 1934 FRED BARKER and HARRY CAMP were with him when _ T
bhe came to Bis place, the Casino Club, near Point Place. R
and that these men would come in from time to time and - L
drink and then would be gone for a week or more, and -ould .
return again; that thereafter from time to time others of - S,
the individuals previously mentioned, whom ANGUS had =~ °~ C
identified from photogrephs, would appear and during the
spring and early summer of 1934 all these persons inm this .
group frequented his place of business; that he believed i
part of them were living at 14th and Jackson in she Jarvis \\

_Apartments. / N/ 4’-\ m//' | \J K_/;

That from a photograph of JAMES J, WILSON exhibdbie
ted to him, BERT ANGUS identified this man, steting that
be first eppeared at Toledo when Dk. JOSEPH Pe MORAN first
eppeared; that WILSON fregquented hie plece practically every
dev durinc the time he wes there; that he recalled WYNONA
BURDETTE particulariy, efter identifying-her photogreph, —~-- -
for the reason that she was their entertainer at tke Casino
Cludb in that she would sing and play the ukelele for them;
that he iAentified a photogreph of DOLORES DFLANZY as the - s
supposed wife of ALVIN KARPIS, whom ANGUS referred to as .z ! ;
*S1im"; that ANGUS stated that they, referring to persons
the Casino Club, saw very little of KARPIS 6¥ DOLORES at
the Casino Club, although they came in from time to time;
that KARPIS, as a rule, 4id not have much to drink and would
occasionally come in to eat at this place; that ANGUS men-
tionsd that EDNA MURRAY was supposed to be cufforing ﬁth

B e D

% *

That BERT ALGUB identiried a photograph of OI.IVER P
Bm shown to him ae a person known to him as %0llie%; that

BERG, RUSSELL GIBSOR- end ARTHUR R, "DOC" BARKER werg consider~- }
ing buying the power or motor boat owned by his brother, TED . .-
ANGUS; that they were out to look at this boat and TED ANGUS

took them on a trip to Middle Island in the boat, but the

sele was not completed. [ —
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pPEITY ey @ e ———ow-r= fhat praucticeily all the persons abeve referred &0 ey
Lo and identifled were at Toledo until some time in the summer @ . .2
of 1934 when they said they were going to Akron; that they .
e \‘ . next heard of them when the three women were arrecsted in B
: ) . Cleveland in Septembar, 1934; that during the time these e
YL " . pebple frequented the Casino Club he recalled that FRED .««,_?_”
BARKER end PAULA HARMON were together, DR. JOSEPH Pe MORAN :°".-. - -
. and RUSSELL GIBSOKN usually were together, WYNONA BURDETTE - J e
s AND BARRY CAMPBELL were together, ALVIN KARPIS and DOLORES L
DELANEY were together; that OLIVER BERG, WILLIAM J, BARRISON. R
JAVES J. WILSON, and 1R, JOSEPH P. MORAN were there from CoE
tims to time in aesociation with various of the other pere
sons whom BERT ANGUS bhad identified; that EDNA MURRAY and v ;
N VOLNEY DAVIS were together; that WILLIAM WEAVER end MYRTLE Fo

7 N RATOI were together; that MYRTLE EATON st that time weighed = ,

: ) ebout 130 pounds and Arank considerable liquor; that CHARLES { X

~ S J+ FPITZGERALD was around with various members of the gang’ g
v from time to time and usually walked with a cane; that he, -
b o NGUS, recalled that WYNONA BURDETTE and HARRY CAMPBELL ¢

hed a place located toward Point Place, close to the Casino ™ T
Club; that K¥RYD BARKER end PAULA HARMON elso hed a house in
thie same vicinity.

That after the manbers of the gang left Toledo,
) some of them would call back from time to time, particularly
‘WILLIAY J. EARRISON, ARTHUR R. "DOC" :BARKER, end RUSSELL < )

GIBSON; that they would s }op o.nd have ' drinks whenfauing
-through the €itye =~ _ ) / e \

That BERT ANGUS stated -hen questioned econcerning
when he first learned of an indictment having been returned
egainst ARTHUR R, "DOC® BARKER and others in May, 1934, that . ..
be recalls seeing ths photogrephs in a detective magazime .
of either two or four of the following individuals: ¥RED -
. BARKER, ARTHUR R. "DOC" BARKER, ALVIN KARPIS, and possibly
- one other; that he recalled seeing this magazine in May, 1934, -
\ ‘end that he remembers a story which appeared in tbe same -7
J Jmagazihe;  thet in fact he had seen two different megazines ]
- which referred to KARPIS particularly as being one of the = - = -
: kidnapers in the Bremer kidnaping case; that he recalls defini-
k-, 4 6me_ .. tely that mention wes made of XKARPIS and possibly others, being
T "™ wanted in connection with the Bremer kiinaping case 2t the time
thet the newspapers carried stories of the arrest of the three
women at Cleveland, Ohio, in September, 1334, and that he saw
these articles in the newspaper. (This has reference to the

F
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arrest of WYNONA BURDETTE, PAULA HARLION, and GLADYS SA"YER
‘by the local police at Uleveland, Ohio, Septembder 5, 1934’;*%««—»
that during the time the above mentioned individumls identi- - -
fied by him were frequenting the Casino Cludb at Toledo,
- N the following named persons were employed there besides N
1 ims b t 3 .
e - /l h :jl.f and hie} fo hér, TED AI\:US /} | "\.\* .)7“’.; e

cor.m mmaox v

et W g e -

) s ~

D R who with Charlle Becker were employed as bartenderl, llario 5 '
Barley as cook, and Annie Smith as checkroom girl. - . . ' "=~ . -~

That BERT ANG'SS was questioned but was unable to
designate the particular magazine or newspaper in which he
T had seen reference to ALVIN KARPIS and ARTHUR R. "DOC" BARKER;.
‘ Y thet BERT ANGUS stated when reference was made to Middle Island.
\ / , located in Lake Erie, that this place was operated by him over
a period of two years on a twenty=five percent profit basis;
that three individuals nemed Tibdbles, Stacey and Lembers owned -
this islend and they leter sold @ one-third interest to ome
larry Teylor, and a one-third interest to ToT T

J’O" R%COE

- - -—

e—r—— - - - - - - - -

that later JOE ROSCOE bought out the interest of 'I‘aylor, that
BERT ANGUS operated this island about 1923 and 1930 after he
. returned from Chicego, Illinois, where he had been in busi- . = ™\
5 / . ness with WILLIAM J, BARRISON at Calumet City, Illinois; that }
R at the time when ARTHUR R. "DOC"™ BARKER, RUSSELL GIBSON, and ”
OLIVER BERS were apparently considering buying the motor boat
of TED ANGUS and at which time he knows that TED ANGUS took
these individuals to Middle Island, mamely in the spring of
1934, that he is certain that he had nothing to do with the
operation of ¥iddle Island; that on the night DR, JOSEPE Pe '
MORAN apparently disappeared hercalled that he is certain
it was the night that he went out to his cottage located mear
S Toledo on the shores of Lake Erie; that when he left the Casino
] ‘ Club, UR. JOSEPH P, MORAN was quite drunk end there was some,
} v discussion smong ASTHUR R. "DOC" BARKER, WUSSZLL GIBSON, and
o DR. JOSEPH F, MORAN; that thie wae the last time he ever saw
MORAN; that it was difficult for him to figure out what had
RO el happensd to MORAN as he would be gone for period of three
deys to three weeks and then would return, but after the oc=—
casion above referred to, which was in the summer of 1934, he
never saw MORAN egain; that during the time thet he, BERT
AGUS, operated Middle Island, CAPTAIN GEGRGE TIWINEY was
over there once or twice, coming by boat; that, however, he
does not believe that YTINEY used the motor boet of IED
AlIGU3; that SERT AMNGTUS stated that HARRY CAMPBZLL and
ALVIN KARPIS appeared at the Cecino Clud in ‘1oledo about




January 21, 1935, after they shot their way out of the . axer
hotel at Atlantic City, and after they kidnaped a doctor = "=

in Fennsylvania, stealing his car; that BERT ANGUS stated '

that HARRY CAZPBELL ceme to the Casino Club; that he re- . - -

ecalls that a .cer drove up in front of the club and HARRY - " '

CAMPBELL apparently got out of this car and came to the

door; that SERT ANGUS immediately recognized this mam  -r-~
and he said to CAMPBELL, "Get out of here™; that WED ANGUS
was not at the Casino Cludb at this time; thet he believes : .
1WED ANGUS was 111; that HERT ANGUS recalls that both the . _
storm door and the outside door were locked; that CAMPERELL -
indicated that he wanted to oome in and HERT ANGUS advised
him, "Noj™ that he believes that HARRY CAMPBFLL was wearing
an overcoat and a soft hat and this was somewhat after

¥idnight and there were twenty~five or thirty people at. Ve "y
the Gasino Club; that HARRY CAMPBELL did not gain entramee;
that 1t was the practice at the Casino Club to keep the’ NS

outside doors locked and a buzzer was placed on the outside

for persons to signal to gain entrance, the buzzer dbeing

placed there to keep drunks out during the early morning - ———*-—
hours; BZRT ANGUS insisted that this was the last time he
saw A’RRY CAMPBxil; that he had no information of either
BARRY CALFBEZLL or ALVIN KARPIS having been in Toledo in
August of 1935; that on the morning of this occurrence he
did pnot leave the place until after deylight.

\. That BERT ANGUS steted he reslized he had not .
been questioned prior to this interview, which took place. Y

on March 4, 1936, because the Government was anxious to ar-
rest ALVIN KARPIS and EARRY CAMPEELL and would not disturd
such places where they might visit; that he, BERT ANGUS,
believed that he would nndoubtedly be proaocuted for
harboring KARPIS and CAMPBELL, . A .

B. M. HIRSY and C. ®. SMITH, Special Agents, _
Tederal Bureau of Investigation, United States Department ‘, .
of Justice, 1448 Standerd Building, Cleveland, Ohbio, will, "~
if necessary, $estify that ‘they were present during:the tinme X
that BERT ANGUS was Questioned by Inspector E. Je Cénnelley
and will, if necessary, testify to the truth of the state-
ments as testiried to by Inspector E. Je Connelley.

- e e . e e el o o P oew el A ey
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LARRY TAYLOR

..Riverside Cafe _
1797 SBummit Street, . R
Toledo, Ohio ST LT

T e R e e e g e i

e ’ . . - : ~- o A ..\ /\
(’ }‘ ; Y, Will testify concerning the following 1ndiv1dualf) {

e -x

- » - . Y . Y R S p 2 ’ ‘j‘
) » ' :e R JOE me 'v ) - ”"- --\“ . ), ) o ’U/ ) A_~. . v .
- . R BERT ANGOS = & - e T
;o B : TED ANGUS, . - ST e S
. - N - . A E ¢ . EEEE T . . R B ... “ 2

- o . — . . .
- Rl - . R
- . i A P S SIS L I RGP 1

e as hereinafter set out. . | SR
That from about 1928 to 1932 he operated a hotel on Middle

oo Island, which lies within the boundaries of Canada and the

BN Cenadian shores of Lake Erie; thet the island with the exceptionm //"’-.
of 1§ acres, which is owned by the government, belonged in the A

; \ summer of the year 1534 to Joe Roscoe, one Story, one Lammers ‘\\

and Guy Tibbles; that Roscoe owned two-thirds of the interest— -

: in the island; that Bert Angus operated the island on a percent- -

4o . . - --—- @ge basis in 193R; that he, Taylor, has known Joe Roscoe for_ ..

about fifteen years; that Joe Roscoe also brought Ted Angus to

Middle Island shartly after Angus was released from & federal

penitentiary, after heving served a sentence for violation of the

National Prohibition Act. e

.
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.

. ) ' | TG RSO ) ( ) (

R Cafe at Toledo, Ohio, from the first part of 1934 to about
—— . July or August 1935; that he understands that the 42nd Street
Cafe is owned by Tillie Roscoe, wife of Joe Roscoe, dut is
managed and operated by her father, Jack Broadway.

i 7 7TTT7TTTT 777777 That he has been acquainted with Bert ang Ted Angus
g for about twenty-five years; that Joe Roscoe is also acquaint-
“ ed with Bert and Ted Angus and that during the time that he,
. “Harry Wells, worked at the 42nd Street Cafe, Roscoe tquuont-"
A 7 l.y visited the Casino CIub. ) L } 3 /1 H
- - “~ -~ e . -7 ‘\‘ N,

dorf; that during the time he was employed at the 42nd Street
Cafe Langendorf frequented this place on an average of once a
week; that Langendorf frequently talked with Joe Roscoe on
these occasions and that when Joe Roscoe would be in the
place Langendorf would talk with him; that he, Harry Iollo.
never overheard any of these conversations.
. ST .o - :
)' / ) ' 'nmt Goorge ‘I‘ininoy also frequantod the 42nd Btreet \
/ Cefe on several occasions during the above-mentioned period; |
>+ " that Timiney was usually accompanied by Offiocer Chris Bronm.
that when Roscoe was in the cafe at the time of their visits

L 45 300

Raadi i & otadiae L anlie 3 e AL I i i R s o . ) C - Py - . . .
e R FYTYL TR "(;""‘ ’f"’r'm-w" ’P""'a"u - ———— "WVW“'
. . . : AT

. EARRY WELLS :

. }, . . Ka-See's Tavern ) ) I ”g'
Te o : 4014 LaGrange Stroot, >— 3\ ,__,{ N -

.. Toledo, Ohlo - - L

w111 toutity that he 1- .oqmntoa with the follo'in; e

persons: . .- o i . TN Vo
TED ANGUS
/" . . . . ) GEOH}E TIM T /-— N TN

That he was employed by Joe Roscoe at the 42nd Street™— -

— —— e a4

=~

e

That ho 13 elso well aoquainted with Officer Art Langen-

y

... ... Brennan and Timiney would usually talk with Roscoe. . _____ .



WALTER BKIPASH, Manager
- s ew ..v—vrv,w*r"‘t'v!‘” ""—N‘V' ""’V"‘P"’"‘V“"; ,7"_" _’_ .
nidd.l. I‘lmd. IAk‘ m.. s v . : i , -
Ontario, Canada '

{ / ) ; ‘ \.,t~ ) s ‘ 'J)r -
--&’. oo O, N T w o

!nu Buch, Ohio. ' T : el e

- . -
- -

- : L : 7

Will testify that during the summer months of 1934,
he was manager of the Casino at Middle Island, located im
Canadian waters on Lake Erie, adbout twenty miles from Sandusky,
N Ohio; thet thi- Iuland is oumed by one Stacey, Guy Tibnel,

N -

{ \ and S : : 7

L . ), N . \ : 1‘\ /’ ]
—_ ~- - m:aosccx'»-/. ~- ~

~e-meeo .. that he obtained his position as manager of the Casino at ,
¥iddle Island from JOE ROSCOE and that he worked on Midadls ~ =~~~
Islend from May 19, 1934 to October 19, 1934; that

-

s T~ °° -~ - COLIN *"COOLIE" MONRGE — -r-—- .

worked with him and had an interest in the Casino at Middle

Island, both being paid on a percentage besis, nemely tep T
percent of the profits; that prior to being employed as
manager of Middle Island he had always worked at gambling
houses at Toledo, Chio; that he hes bdeen intimately acquainted
with JOE ROSCOR,

TED ANGUS, and

BERT ANGUS ' T ’. * 'f*t g

for about twelvo yoarl. that some time dnring the summer of
» ) S A Y : A
. » \ vmaua R, "Dog' BARnR Y *\\ /

whose photograph Belpash will uohtiﬁ, accompanied by another
man, visited the Casino at Middle Islend; that in his opinionm
the man accompanying ARTHUR Re. "DOC" BARKER was either o
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JAES 7. WILSOF, or o

.o~ , II'LLIM! Te EARRISM . -
\ ! Ny % \ / \v
N " that this was the only occaaion he had .oen thoso 1ndividnnll K
st iddle Islands . - e e

o

Ce. ‘R. 1A FRAXCE, (fomer Special Agent), o/o
Ee. O Lo Cs, Now York City, New York, can, if necessary, tocti-: ‘
£y to the above statements made by Walter Belpash, when interw
viewed by Mr, LaFrence at Toledo, Ohio, on February 1, 1935,
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- - -y o - 3 il agc aling SAR A Lo SR » T
B - 2R all it Aol S uaeli AP (il “’W""' ki W“’ R W";"" '.'YJ‘L LU S : .

N

IIILIAY T. ERWIN

,/ ‘Buite fzos, 858 Ltasoln Avonno J ‘ ( ) -{'
'l'oledo. .Ohio £ A LT LA T
. Will testify that he is mployoa ocrep dealer . - . . -
et a gembling house operated by Herbert Lan ry Levime :~ T . .|
at 5133 Jefferson Street, Toledo, Ohio, and will testify ' R

concerning the following individuals:

EAROLD (NIG) COUSINS
JOE ROSCOE _ . —

TN , ~ TED AKGUS \ VRN / 3 ;

, ; ' BERT ANGUS ) ' ) { J ;
J \ // \ “_/ ~ y N . \__/

as hereinafter set out, B

ot em——— - That during the surmer of 1934 he was working in "~ "~~~

tte gembling house operated at 513% Jefferson Street,
Toledo, Ohio; that after this place elosed about 2:30 or
3:00 a,m, he and other gemblers would drive out to the . __

" Cesino Club to drink beer, as this was the only place

open at that time of the morning; that he and others with
hin never mixed with any individuale who might be at the PN
Casino Club; that he recalls on severazl pccasions Jos Roscoe )

wms at the Casino Cludb; that he, likewise, recalls seeing " / .
"~ police officers, James Fafelski and John Michalak who would

come into the Cesino Club and get a drink and then leaves;

that on several occasions when he visited the Casino Clud

he drank beer with "Nig®™ Cousins; that during the summer ef . ¢
1934 Ted and Bert Angus were operating the Ceasimo Clubg =« = = .
that he never saw any persons who appeared to be suspicious

frecuenting the Cesino Club during the summer of 1934, = .<
Y B . N . o - r—\‘\" . :‘ . R - . ' o
K ! \ \ . * i {
. ‘ ‘ ) Y 1
) E / . / “ s \\ N,
w .~ . p R I U T PAY 5 S DUV S S St S, L WNRTE I NoR
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. f E N .

_CHARLES SNEATWAN . -~ . o .
"\ - o o7 . 5 . : im _r"““
) 509 Superior Street, - - j) ' s T)
‘  Toledo, OBl _ . A . o TN LN
: : T e o 4 TSR e
residence: 125th Btreet, - - - - .. ool
_ Point Place, Ohio- -; . = 7 SRR
Will testify concerning the tollowing muvm“h-' ©
TED ANGUS
L BERT ANGUS - ¥ =+ )
: ,, . WILLIAM J. HARRISQN N s
{ ’ ' HAROLD "Nig" COUSINS ' J {
X /- - \\ > \ / [N A

That he has known Bert nnd Ted Angus fo} & number of years;

TTiEYS—— "“ﬂ”’““'"ﬂ""""”’f"""’ t%'*"?mmr"r‘mmw'r. "'"T"”,?!"r’,,.

that during the summer of 1934 he occasionally visited the Casino

Club at Point Place, Dhio, mnd not more than six times subsequent—— -

to the time that it was remodeled in May 1934; that he recalls

seeing at the Casino Club a short fellow, who wes known as "Willie";
that he is unable to identify available photographs of Willjiam J. .
Harrison as being the Willie whom he saw at the Casino Club; that

Willie during the time he was at the Casino Clud "looked like he
was hicing out™; that he, Sweatman, is unadle to state why he
thought Willie was hiding out but that he never saw any other

4 \

individuals et the Casino Club whom he believed were hiding out;*.

that he saw "Nig" Cousins at the Casino Clud several times
during the year 1934. - :

B . . . . e ; . R 7 )
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GERTRUIE BILLETC-R MILLER

Reh Snahafionn. & 2d e e YT A e g B anack WL o Xt
o - . - PR : X

Kopernik near Rebraska Avenues, ) ‘
Toledo, Ohio, & o o

N / '\ o . , // -~ - ;,"“ _. .
! : / - \ ; R o F

will testiry with retercneo to tho tollo'nm; S
named ipdividuals: A ., o VT A
EDWARD MoGRAW ‘ '
CLARA McGRAW
FRED GOULET
- _° -~  CATHERINE GOULET .--—-. RN
’ ' ESTHER GOULET \ N
J . . AVINERRIS - ) .,
.- - . MILTON LETT N - L.
SAM COKER
JAMES J, O'REILIY

he e e e da—m  — e .

Will testify that she 1s 80 years of ege, baviag ——-—— - -

been born at Toledo, Ohio, on January 29, 1917, and that

her maiden name is GERTRUDE BILLETER; tbhat she met ESTHER

GOULET four or five years ago at a dance, and that some time ,/‘ .
leter she went to work for FRED GOULET and CATHERINE GOULET, | ;
the parents of ESTHER GOULET, who operated the Delmar Lumch  \  _/
on Monroe Street, as a waitress, this dbeing during the year h
1933, and at this time she lived with them at 20174 Adams

Street; that while living there she became acquainted with

EDWARD eand CLARA McGRAW, being taken there by ESTHER GOULET,

who introduced her; that thereafter she occuiomlly went ..

to their apartment to use the tolophono.

-

That she first met the man she mow knon e -

" HARRY CAUPEFIL om May 9, 1935; that on this eccasiop she - \

went to the McGraw apartment at 2011} Adams Street, to use
the telephone, and as she was going up the steirs she met
CLARA McGRAW who was also going into the apartment, and ¢
they entered the apartment together; that when they stepped
inside they observed a young man sitting in the living room ~~-"
drinking beer and talking with EDWARD McGRAW; that no other

persons were there at that time; thet she started to leave

4



after seeing this man, as she 4id not desire to intrude,
but CLARA MeGRAN told her to stey, stating thet the man
v yretes ese~ - was her oousin, Bob, and ahe thereafter introduced him === ..,
: t0 GERTRUDE as Bob Brown; that this man ordered a bottle :
of beer for her, but she did not stay to drink it; that

~~~~~
- ~

‘\ + ° when she left CLARA McGRAX told her to return Saturdu
! ) ' afternoon if she could, and that Bob would be at tho
4 -~ spartment at that times' . - . _ . . | ,1,«, T

: That she returned to the McGRAW npartmant the
following Saturday, May 11, 1936, end again met the man, -
Bob Brown (HARRY CAMPHELL); that on this occesion he was
drinking, and talking with EDAWARD McGRAW in the living
room and CLARA McGRA¥ was in the kitchen doing some sort
of work; that she had some drinks with CAMPBELL end EDWARD :
McGRAW and that later that day she asked CLARA MoGRAW P

¢ \ . ‘whether CAMFBELL was @ married man, and what he 4id for ! Y
g ; - @ living, whereupon CLARA McGRAW stated that he was a road S
-7 contractor end was not married so far as she, CLARA, knew; R

that she spent that entire aftermoon and evening with
CAFBFELL at McGraw's apartment and thereafter lived with
hir at Licsraw's for e period of two weeks; thet after she
begen to live with CA'FBZIL she quit her job at Goulet's,
who et that time were operating the Lavardo Cafe on Monroe
P— e - T - Street; that about a week after she met CAMPBILL, as above — - .- ..
' indiceted, they talked about getting mearried; that she dis-
cussed the proposed marriege with CLARA McGRAR, who told
;i . . ber that she should not go into it blindly, but to thimk .- "~ -
: ) ‘ it over, but that CAFEELL was a fine fellow and that she \
. - would never be sorry that she married him; that in general /
both EDWARD and CLARA McGRAW encouraged this marriage; that
during one of tbe discussions eoncerning the marriage, at
which discussion CAVPBELL, XDWARD McGRAW, CLARA McGRAW
and her were present, EARKY CAMPEELL stated that his name was
Charles Miller, and not Bob Brown; that no explanation was
offered by McGRAWS or CAMPBELL as to the difference in name
.nd she asked no questions, . _ _
p . ~  That’after living with CAMPEFIL for several n"oh
) at McGRAW's, without having been married to him, she insisted
on the marrisge; that EDWARD McGRAW stated he knew a Mre-
Livingston at Weston, Ohio, who could fix it s0 the marriage
could be performed immediately without waiting five days,
"*°= " which is required under the Dhio laws; that on Mey 29, 1933,
EDWARD McGRAW, CLARA McGRAW and HARRY CAMPBELL went to
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Weston, Ohio, where Mr, Livingston was eontactod and u

her pressnce EDRARD McGRAW told him that she and CAMPEELL . TN
wanted to get married immediately, whersupon Mr, I.ivinglton '
replied that he oould fix it and he took the party im his - )‘

ear to the court house at Bowling Green, Ohio, where the . ~f',"/5‘
elerk of court made out the marriage license, and Mr, =, .
Livingston, as prearranged, told the clerk that she was . -

his niece and was a resident of Weston, Ohio; that the

wedding was performed by a justice of the peace, Frank

X, Snith, and was witnessed by EDWARD McGRAW, CLARA HOGRAI,

and Mr, Livingston/ that after the marriage, EDWARD and

CLARA McGRAW, HARRY CAMPBELL and 3he returned to Toledo,

and visited the lavardo Cafe whers she imtroduced BARRY °\ .
CAVFBELL as her husband to CATHERINE GOULET, FRED GOULKT, p,
end ESTHER GOULET; that she and HARRY CANPEELL oontinued - it
to live with McGRAWS for the next two months, leeving there

in the latter part of July, 1935; that during this perifod

she and CAMPBZLL made frequent trips to the Lawvardo Cafe— -—-- -~~~
and Granada Gardens, operated by Jim Coleman; that shortly
aftor their marriage, HARRY CAMPEFELL told her that he was

in the slot machine racket and that he had his machines
in Cuyahoga County, and that she also heard CAMPEELL tell
Jim Coleman he had machipnes in that county; that on July 17,
1935, they purchased & house trailer and lived in this trailer -
at her mother's home on Hill Avenue, for a few days and then A
went to Silver lake, Michigan, where they eamped in the trl.ilg\r )
for about a week, returning to bher mother's place and then
returning to Silver Lake, Michigan, returning to Toledo

about August 20, 1935; that thereafter they went to the sparte

ment of CLARA and EDJARD McGRAW until they moved to their

apartment at 21323 Monroe Street, im November 1935; that she

is adle to identify the photograph of ALVIK KARPIS as @ man’ -

she met at the McGraw apartment under the name of Sonny; that

she first met him about a week after she first met BEARRY -
CAMPEEIL, on May 9, 1935, and at the time that she was livilg

" with HARRY CAMPBELL at the MoGraw apartment, but 'mot merried !

to him; that ALVIN KARPIS rang the froat door bell and EDWARD
MOGRAW answered it and invited him into the living room; that
McGRAW then came into the kitchen where CLARA MoGRANW, HARRY

. CAMPEELL and 2ko were sitting and $0ld CAMPEELL that there - <ww..-.

was someone to see him; that CAMPBELL went into the living
room and in about fifteen minutes ealled her into the room
and introduced her to the man she identified as being ALVIN
KARPIS, under the name of Sonny, telling KARPIS tbat she was
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his ruture wife; that CAEPBEIL then ordered a round of . - .-

drinks and KDJARD and CLARA McGRAN drank with them; '

that from the conversation which took place it was nry T

evident that CLARA and EDVARD McGRAW had previodaly me ¥ }
A

' KARPIS, and that as.a matter of fact CLARA later told

her that Sonny, meaning KARPIS, had given her, CLARA, “ rov
money to buy a table lamp, which she had in the living R
room on a amall library table; that while KARPIS was . = .  °

in the apartment on this occasion they all engaged im ' -

a general conversation, KARPIS remaining for ebout one

- and one-half hours, after which he departed; that CAMPBEI.L_

made no further mention concerning KARPIS after he left,

That she met KARPIS again around Octobder 8, N s

'1935; that sbe recalled that this second meeting with - /) Y
. KARPIS took place on a day or so after the World'es Seriu, E 3

as KARPIS paid CAMFBELL on this occasion a $50 or $100
bet, which CAMFBELL won on the outcome of the World's
Series; that this visit of KARPIS' was at the MoGrew . — — .. . _ ..
epartment and that KARXIS rexained for approximately one

bour on this wvisit, during which time EDWARD and CLARA

McGRAW, KARPIS, CAZPBELL and she had a general conversation,

most of which was about the World's Series,  ~~ =~ T T

That she saw KARPIS for the third time on or

about November 5, 1935; that on this particular day he same . "\
‘to McGraw's spartaent in the evening and talked privately . !
with BARRY CAMPBELL for a short while, after which time” N7

KARPIS, CAMPEKLL, EDWARD end CLARA McGRAW and she indulged
i{n 4drinke in the kitchen; that about midnight they all
retired, KARPIS sleeping in the front bedroam; that both
KARPIS and CAMPBELL t0ld CLARA McGRAW before retiring, to ..
awaken them about five o'clock in the morming, end CLARA
did awaken them at about five A. M., on November §, 1935;
that HARRY CAMPBYZLL and KARPIS left the apartment together, e

? o

and CANPEELL Seld ber he would be goze a day or ¢wo; that —

McGRAX prepared breekfast for CAMPBELL and K‘ARPBA
on the norning of November 6, 1935e N/ N\

That she again met KARPIS, this being the fourth
time, on the same date that she oignod the lease for the ._ .. ... -
apartment at 21327 Monroe Streest, namely, November 7, 1935; :
that on this particular day CAMPBELL returned homes in the
evening and that same evening later, KARFIS came to the
McGraw apartment and thereafter KARFIS and CAMPBELL left,
the latter stating that he would de gone for two or three
weeks, and that on this occasion he took some baggage with
him; that after KARPIS and CAMPBELL had gone she went to

~du8
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'driving a 1935 model Ford V8 coupe, dblack in color, beub

_later, on or about September 25, 1935, BHARRY CAMPBELL left

still had the Budson ooupe on thh occuion.

Goulet's Grill and about eleven or twelvé o'elock that same = ~v~r —
pight CAMPBYLL walked into Goulet's Grill and said he had o
changed his mind about going away; that this particular

occasion was the last one that ahe ,over saw ALVIN KAHPIs.\l 7,,;—-— .
“ L , } 1 !
h That when she first met HARRY cmpam rewms. S . . -

ing 1935 plates, Ohio, HM 54; that he had this car until
about September 18, 1935, on which date he left im this = ' °
car, stating that he would be gone for a few days, not
indicating where he was going; that on or about Septemder 20,
1935, be returned and was driving a new, dark eolored, large
ooupe with finger tip control gear shift, located directly
and attached underneath the steering wheel; that as she Lo
recalls this car was a Budson coupe; that ebout five days ,”

N’

in the Hudson ooupe and returned about two hours after, -
at which time bhe had with him a man wham he introduced to

her as Tommy; that she now knows this man, Toumy, as SAM
COZER, learning his tdentity under that name on the date
that EARRY CAMPBZLL and SAM COKER were arrested at Toledo;
that on the occasion shs first met Tommy he had dinner with

" CAMPBELL and her at Goulet's urill, and that during the - —- . __ .

course 0f the evening SAN COKE:r mentioned that he had at-

ten@ed the Joe Louis-Max Baer fight (September 24, 1835);

that COKER stayed et McGraw's spartment that night and on-. e
the following day at about five A, M. he and HARRY CAMPEELL f

left in the Budson ooups, CAMPBELL stating that they wpuld- L

be gone for sbout a week,

That HARRY CAMPBELL returned home on or about
October 5, 1935, and COXER was not with him; t!}nt cupm.t.

That SAM GOER, after ho was released from tlu '

" hospital in Toledo went to live with EDWARD and CLARA McGRAN .

remeining there off and on wntil the latter part of April,
1936, whep he moved his baggage to the spartment of CAMPBELL

A and her; that on this occasion COKER left town and returned .

on or about May 5, 1936, at which time he lived at the home
of bis girl friend in Toledo, .

F - SRS R NI S SN o .

That around the time that KARPIS visited the McGraw
apartment, shortly after the World's Series games in 1935, she
met & man she identified from photograph as being MILTON IETT
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“at the McGraw apartment; thet on the occasion of her first™ 7T
bearing of this party she recalled that the door bell of
the McGraw apartment rang and EDVARD McGRAW answered the . .

door and ushered someone into the living room and then ecame N
%0 the kitchen where she and CAMPEELL were and told CAMPERLL L .
that Bill was in the front and wanted to see him; that = .-..7 -

CALPBELL left the kitchen with EDWARD MoGRAW and about

fifteen minutes later she heard the person who was celled
Bill, leave the apartment, but she did not see him on this . ..
occasion; that a few days later the party referred to as

Bill returned to the McGraw apartment and asked to talk with

ber husbend; that on this occasion CAMPEELL introduced her

to Bill, simply ealling the latter by the name of Bill;

that she is able to state positively, after viewing the - o
photogreph of ¥ILTON LETT, that Bill and MILTON LETT are
{dentical; that LEIT remained for about thirty or forty- / .
five minutes, during which time he talked privately with ' -
BARRY CAMPBELL in the 1iving roam; that on or about October 14,
1535, at about 8:30 in the evening, MILTON LETT again came . _ _ __
t0 the McGrew aspartment, during which time be and CAMPBELL

telked privaetely in the living roam for about thirty minutes,

after which they ceme into the kitchen where the McGRAWS,

CAMPEELL and her entered imto a general oconversation; that —-——— -
LETT 414 not 4drink or mmoke on this oocasion; that he re-

mained over night, sleeping in the front room and on the

next day LETT and CAYPBFLL remaiped in tbe apartment wntil™
ebout the middle of the afternoon when they left im the . /

. Hudson belonging to CAMPEFLL and that CAMPEELL stated he . -
would be gone for about two Oor three days, ’

That on or ebout Octodber 18, 1935, CAMPEELL
returned {n a 1934 Ford ecoupe and on this occasion CAMPBELL .
told her that he traded the Eudson becauss the electrie *
gear shift control wae not working properly and that he .
had made $150,00 on the sale of the eer; that CAMPBELL

had the 1834 Ford eoupe in his possession for adout two .
weeks, when he stated he decired to trade it In on & new T
Ford coupe; that EDARD and CLARA MOGRAW recommended that x\

CAMPEFLL contact Glenn Kneisel, used car delser in Toleds, -
and about Novexder 1, 1935, she and CAMPBELL drove the 1934

Ford to Kneisel's used car lot, where CAMPEELL talked to .
Kneisel about trading it in on a 1936 eoupe; that CAMPEELL

and Kneisel agreed at this time on a deal,
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_ apartment where he stayed for about one-half hour, emd = ;’ o )

- end telked privetely with EARRY CAMFBELL; that neither -
sbe nor CLARA MoGRAA sew LETT on this occasion, } ! Y i

“'—.-_—;"'.'. WY TR A e o e .X PR - -.nrvvp’p}.ny - v-vm'—"-vy p--g-"?—,—q"ww--

That abont rivo days thereafter, on or about
November 5, 1935, MILTON IETT again came to the McGraw .

left alone in the 1934 Ford coupe, and this was the lalt .
time she ever sew this particular car. -~ -_, e \/

.

That during the week ‘prior to the arrest of Pt
ALVIN KARPIS, she and HARRY CAMPBELL were at McGraw's . - . K
apartment on one occasion; that while they were im this =~ - ' °
apartment EDWARD MoGRAW answered the door and let
MILTON LETT in the apartment; that LETT was apparently
alone on thia occasion and stayed for only a few minutes

A P . / \ / \‘__ '// ’ \\ /‘ ~'\_7‘

(The above facts furnished by GERTRUDE BILLETER MILLER

are contained in a signed statement secured from her . _ __
at Toledo, Ohio, on September 9, 1936, by V. E. Criss

and J, L. Madala, Special Agents, Federal Bureau of In-

vestigation, U, S, Depertment of Justice, 1448 Standard

Building, Cleveland, Ohio, and will be available to the - ~— — -
United States Attorney at the time of trial,)

-~ -

. . ) seerxaass S N 7N

} ! ) d y } {

o That ehe and HARRY CAMPEELL often visited Goulet's . )
Grill on Monroe Street; that scme tims in the latter part of
October of 1935, or the first part of November, while she
and CAMPBELL were still living at the McGraw apertment,

ESTHER GOULET left a note for her in CLARA McGRAN'S mail

box requesting thet she go to the Goulet's Grill to see
ESTEER; that she and CAMPBELL went over and ESTHER told her

that a Jewish girl and her husband were having troubdble and

had separated and they had an apartment at 2132} Monrce Strut,
and wanted to sedl their futrniture and that she, GERTRUDE, | :
had CATHFRINE GOUIX®T go with her and the Jewish girl to towmm .
to see about having the matter fixed up, which was done; that N
on or about Kovember 7, 1935, a Mr, Ford, who was connected

with the real estete company which had the rental of the aparte
ment, came to epartment #1, 21322 Monroe Street, at which time

she and BESTHER GOULET were there, tkat wten aeked for references
ESTHER suggested to @ERTRUDE that give the names of Harry rowler

J11
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and SHERIFF JAMES O'REILLY, which she, GERTRUDE, did, = .- &5 7

, That HARRY CAMFEYLL always carried an automatis “: -
‘pistol on his person in the weistband of his trousers, and °
at night, while living at the apartment at 21323 Monroe 4. " . .
Street, he placed this pistol under the cushions of the & ¢ . -
davenport in the living room; that while she and CAMPBELL ' . - '+
were still liung at the Mciraw apartment, on ome particular ' " '
evening they visited Goulet's Grill and HARRY CAMPBELL went ~ .. ~9:
to the bar to get some cigarettes and she was sitting at . ‘
one of the tables; that while CAMPBELL was getting the eigar~
ettes FRED GOULET introduced CAMPBELL to SHXRIFF O'REILLY, ;
who wms standing at the bar; that she 4id pot hear what N
FRED GOULET sa2id when he introduced CAMPBELL to the Sheriff,
but she saw CAMFEELL and the Sheriff ‘shake hands; that |
thereafter O'REILLY was in Goulet's Grill on =2 number of . /
occasions when she and CAMPBELL were there, but the Sheriff
never set at the same table with them. However, O'REILLY . .
and CAMPBELL alwaye spoke to each other; that CAMPB:IL talked . _ . _
to O'REILLY about dogs, while at the Goulet Grill, and that

O'REILLY told CAMPB-1l that he could buy & Scotch Terrier at
the Caswell Kennels, and CAVPBELL, upon tkis suggestion bought

S T C—, e e o = —ere———

a Scotech Terrier at this kennel for here

3\
B

(This last information set out .above is contained in a\‘tignedz"’ .
statement secured from GERTRUDE BILLETZR MILLES at Toledo, . )
Ohio, May 22, 1936, by K. J. bowd and J, V. Murphy, Special \ g
Agents, rederal Bureeu of Investig=tion, U, S. Department of
Justice, 1448 Standerd Building, Cleveland, Ohio, and will be
available to the United States Attorney at the time of trial,)
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Jo M, JONES and E. J. WYNN

) ° A -—rmw—v—/ - ""ﬂ’ """"l' BPG it v o PFSC
Special Agents, - ’ o * '
Federal Bureau of Investigation, .

~ ‘. - . -

U, S, Department of Justice, , N . ™~ T N

. 1448 Stendard Building,. - ! Yo i
Cleveland, Ohio, vhv_,,./ 1/, QL /,* Sl A .

" Wil testify that on the afternoon of May 7, 1936, . - ~ -
following the apprehension of HARRY CAMPBELL earlier that ’
morning, they imterviewed

P P  CLARA McGRAW _
. 7 ) ~ EDFARD MoGRAF . / )

Y
oo )
1 . : b
e N . e - L b /’ /

-

nt their residence, 2011} Ldam Street, ‘and that the utem.v .
_ concerned the following 1nd1v1dua1u

B e VU

’—- .

A e b ik e — a1

GERTHUDE BILLETER
HARRY CAMPEELL
e SAX COKER _ S _
FRED GOULET -
CATHERINE GOULET
~ -~ -  ESTHFR GOULET , - . | -

S "z,_ J “- S :\-“_»} N ) R .‘,‘:

That EDAARD McGRAW stated on this occasion that
he first became acquainted with Bod Miller about a year pre-
vious to the interview, at which time Miller came to the
McGraw apartment by himself, subsequently returning o two - ..
or three occasions; that he finally decame acquainted with
GERTRUDE BILLETER, who had sexual relations with men for -
money on occasions, but mot promiscuously; that a short time
after the man he knew as Bod Miller met GERTRUDE BILLETER -
the two of them decided to get married and that he, EDWARD ,
McGRAW, with his wife, CLARA McGRAW, eaoccampanied the oouple . g
to Bowling Green and were witnecses to their marriage; that ‘
since the nrriago he had seen Miller dut a tc' times, tnd .

—— e - P .
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he had no idea as to xwhere mller was livlng, or in what

businass he was engaged. - . R PR
.“ \ . \ \ \ y ~ ) "’
[ ; That MCGRAW at the tile of 1nterﬂew on this '\ ) .o
g - occasion stated that he did not have any informatiom to’ -~ -
the effect that the person he knew as Bob Miller had \,.‘ -
been arrested, and that the information he received from - -
Agents during the eourse of the interview was his first .-
intimation that Bob Miller was in fact HARRY CAMPBELL;
that when ahown photogrephs of HARRY CAMPBELL he identified
same a8 being the person he knew as Bodb Miller,

PR

: That EDTARD McGRAW, when shown the photograph .

! k of SAM COKER on the occasion of the interview, identified §

, same as being that of a man kmown to him as Pratt. who - AN

on one occasion, some time previous to the interview, - -

rented a room at the house; that he bhad no information i

concerning that individusl®s whereabouts and knew nothing
adbout him,

That EDYARD McGRAW stoted at the time he was

interviewed that his wife, CLARA McGRAW was mnot home edd —— - —-~

had gone to the cemstery and he did not know when to ex-

pect her, B - .

. \‘ . e N / \\ v T\ .

) :’ That after EDWARD McGRAW had been interviewsd at :
some length CIARA MCGRAN came home and was Questioned by ./ -
the witnesses in the presence of her busband; that she :
steted she had come from 21323 Monroe Street, where she
had contemplated visiting GERTRUDE BILLETER MILLER for the
purpose of delivering some pillows to GARTRUDE; that after
she reached ths top of the stairs at the Monroe Street ad- -
dress shs encountered a aumber of men who asked her many
questions and took ber photograph; that she gathered from
sonversation with these men that the eccupants of the Miller .-

; sparteent had been arrested by Federel Agents and after she \
: . . was successful in getting away from these men she went to ° -
~ ’ Goulet's Grill, where she telked with FRED GOULET, who ad-
- vised her that Bobd bhad been arrested and that he was in fact
L . L HARRY CAMPBELL, the kidnaper; that FEED GOULET also told her, .,k

that a men she knew as Tommy, and whom she identified from =
photograph as being SAM COKER, had been arrested.

314
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. to their marriage, the couple moving into the house of the ) o

. That et this point EDWARD McGRAY was cealled upon

"to offer an explanation for misrepresenting his wife's -4~ . . -
whereabouts at the time Agents asked him concerning this

metter, but he stated he 41d not know where she had eon- oo
templated going; that CLARA MoGRAW stated during this ) \
interview that she never realized the true identity of' . . >
EARRY CAMPEEIL prior to this particular visit ¢o ¢he~ ~ = U ..
apartment; that she first met the man about a year ago . P
when he came to her house; that she and her busbamd = :
introduced him to GERTRUDE BILLETER, whom he subsequently . '.-. -
married, this meeting having been arranged by CLARA MoGRAW :
upon the request of CAVPBELL, whom she then knew as Bod

Miller, that he be introduced to some girl; that she and

EDTARD McGRAR eccompanied GERTRUDE BILLETER and HARRY .

CAMPBFLL to Bowling Green, Ohio, and appeared as witnesses - =

McGraws, where they lived until November, 1935, 1iving ia .. -
the house as manbers of the family and eating their meals '
with them; that in November, 1935, the ecouple moved to an

apartment at 2132} Monroe Street; that she understood that—-—-- - -
HARRY CAVPBELL wees engaged in the contracting business;

that on various occesions she was out with HARRY CAMPBELL

and GETRUDE BILLETER on drinking parties, visiting such =
places as the Granada Gardens and Goulet's Grill,

« That she stated upon viewing the photograph of -
SAM COKFR that he ip an individual known to her es Tommy, N
who ebout three weeke prior t0 the interview, occupied a Y
room in her house; that he first came to her home with ~~ -
EARRY CAMPEELL; that she msver observed any other person

at the place with BEARRY CAMPEELL.

e Sl de & e A el e e R PSRV WP POV O P PR G P S VU U - -
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Will testify that they interviewsd
N PR - EDWARD MeGRAX ~N = /7 ™~ 77 N\
. § ) i : o : ; ! !
/ N . Va “'\ / - . 4"' \\.\ / \.\. //

at Toledo, Ohio; on May 23, 1936, end secured from him a
signed stetement wherein he mentioned the tollowing individuall.

-

e —— e e et v e e o e o A Ce————

HARRY CAMPBELL
GERTRUDE BILLETER

,,,,, . . SAM COKER = __ _ __ _ e
ESTHER GOULRT
CATEERINE GOULRT
e - JRED GO E o e
| N "/ \ C::‘ UI.IT, \: . \\ , N
-\\ ) \\‘ ’// ‘\\ ) / 7 '\‘~ v kR . ,_,,-"’: !\N—“ 2

That he stated he mas 51 years of age and married
at the present tims to CLARA MOGRAK; that ho has the
tolloving eriminal rocord.

In 1917 entered plea of puty in Gomon Plou Court,
Toledo, Ohio, to possession of stolen property,
and sentenced to serve 1 to 7 years at Columdus,
Ohio, Served 13 nonth- and was parolod.\‘ : '\‘
. ’ ‘ | \
In 1921 was eonvieted of violation of the National Prohibitiom
Aot and was sentenced to serve three months in the

E‘m‘ vorkhoun at Canton, Ohioce
- A muecs nelei B D s . - - s mr e v mn e e e e o A~ - Tk e w2 < tpanthin et RS S Sndab .
In 1921 wes again convicted of violation of the Nationmal
Prohibition Act at Toledo, and was sentenced to serve

eight months in the workhouse at Dayton, Served ?7
months and 10 days and was released.

R , 315
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In 1926 was convicted of violation of the National Prohibitiom

~ -,  Act at Toledo and was .entenced to serve three mntha vy i

; at Dayton, Ohio,

In 1926 was again convicted for violation of the National Prohi- ‘
s bition Aet at Toledo cnd was ﬁnod $50,00 and costs, p
t R 1 - e £ .

N . rs /’ , oo

- : D Sl et PR
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* - Y

That since he and his wife, CLARA HoGRAW, ban boen .-
operating a rooming house at 20113 Adams Street, GERTRUDE = -
BILL¥TER and ESTHER GOULET came there on various occasions, * -~
accompanied by men, and had 8ates with these men at this

hou“.

- The first time he ever saw HARRY CAMPEFIL the
latter ceme to the rooming house at 2011} Adeams Street with .
a girl; that his wife, CLARA McGRAW, wes present at that: - /
time and introduced HARRY CALFBELL to EDIARD McGRAW as "\
Bob Miller, a contractor, this being some time during the
first part of May, 1935; that HARRY CAMFEFLL, known as Bod
Miller, and GERTRUDE BILLETER got a room and roomed at the
McGraw apartment for two weeks prior to May 29, 1935, at
which time they were married; that on lMay 29, 1935, he and
his wife, CLAFA McGRAW accompenied HARRY CAMFBELL and
GERTRUDE BILLETER to Weston, Ohio, where EDWARD MOGRAW — ———
contacted a man by the name of Livingston; that inasmuch
as the Ohioc astate law requires persons about to be married
to give five days notice before a license is issued and %o 7
be residents of the eounty in which they are married, and: :
a8 HAKRY CAMPEELL and GERTRUDE BILLETER desired to get .-
married at once, he, MoGRAW, secured the aid of Livingston
to represent himself as GERTRUDE'S uncle for the purpose of -
defeating the publication notice; that the couple were married
at Bowling Green, Ohio, and that Mr, nvingeton, CLARA )loGEAI
and EDWARD McGRAK were witnesses, A -

-

That HARRY CAMPBELL and GERTRUDE BILI.ETER eontinued
‘40 room at the McGraw spartment for two or three weeks after .
they were married, after which they purchased a trailer and
lived im it during the summer, and again returned to the ;
MoGraw apartment during the 00ld weather, again renting a ~
room and living there until they rented an apartment in tho

~ late fall at 2132} Monroe Street; _that be vinltod their

e S SN &-.“&a 4

spartment on one occasion,
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That after HAFRY CAMPBZLL and GERTRUDE BILLETER
moved to apartment §1, £132} Monroe Street, HARRY CAMPBELL ™% ~ — =1
came to the McGraws and introduced a man by the name of .
Tommy Pratt; that McGRAW f{dentified s photograph of SBAM oy
COKER as being identical with the person referred to by, 'l/ \
him as Tommy Pratt; that Pratt, as a result of this 1ntro- Y j _
duction secured a room at the McGraw apartment and lived . = ~.,. 4
with thm until about a week prior to May 7, 1936. U
C M. (R

During his association and acquaintanoo with e
GERTRUDE BILLETZR and HARRY CAMPBELL he visited ¢the =~ =~ . *.
Granedes Gardens, operated by Jim Coleman with them, and ~ o
elso drank beer with them at Goulet's Grill, operated by
FRED and CATHERKINE GOULXT. - - R

M

p——

7" oThat in the latter part of November of the first N . e
i
.

-~

part of vecember, 1935, HARRY CAMPBELL, known to McGRAW
es Bob Miller, told him he was going to get a new 1936 ~_ _~
Ford automobile and McGRAW recommended Gloxm Enoiul on

S

e s —— C e em ——— - A e g

That when he first nt HARRY CALF.PB’.I.L known as

Bob Miller, the latter seid he was a contractor and later,
while drinking et Goulet's Grill, talked about slot machines
he had, but 414 not state where they were located, T

. That the first time he knew that Bob Miller was ..
HARRY CAMPBFLL was on the occasion of an interview had with \ 4
bim by Special Agent E. J. Wynn, Federal Bureau of Investiga-,
tion, U, 8. Department of Justice, on the afternmoon of May 7,
1936, when Special Agent X, J, Wynn came to the McGraw apart-
ment and interviewed him,

el

-
L. <

(The above facts furnished by EDWARD McGRAW are oontained im

a signed statement secured from him at Toledo, Ohio, on

May 23, 1936, by Jo Ve Murphy and E. Je Wynn, Special Agents, .
Federal Bureau of Investigation, U, 8. Department of Justice. -~
This statement will be available t0 the United States Lttornoy
at the time of trial.) \ J N ‘o '«

rd

-
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JOHN L, MADATA and J. V. MURPHY

SpBCial Ment'. PP PR R ot T LN *vr‘w'mlﬂ""‘ -“ -«v*« WP G~
Federal Bureau of Investigation, : _ -‘m . CAIAR AN

U. S. Department of Justice, ) _ .
1448 Standard Building, N P (,\ - o

e

Cleveland, Ohio, ) ] (O C \ »

r B ;*'

Wil toatiry they 1nt.rvnma L E

HJWARD MOGRAI

on September 11, 1936, at Toledo, Ohio, at which time mention

was made concerning the following udividuula. o e “\

H i ! ' 1

Y .. } . SAM COKER . ) N \) & J
_ HARRY CAMPBELL S ~ -

GERTRUDE BILLETER

’ . ESTHER GOULET . -—

ALVIN KARPIS

MILTON LETT

-

e = The witnesses will testify that EDWARD McGRAW G s

N

stated that in the early spring of 1935 an unknown man and
wonan came to his rooming house to get a room, remained
about threse-quarters of an hour, end isft; that at the -
time they called they had one of his cards of the $ype be
passes out to persons who want to dbring a girl to =2 room _ /
and are known to be all right; that the mext day this man
cams back to the rooming house alone and asked if he oould
rent a room as a regular roomer, and he gave the name of
Bob Brown; that he stayed at the house that night and had
breakfast there the mext morning, when he asked adout boarding
with the McGraws, and at that time made nrrangenantl with
CLARA MOGRAW for room and bdoard, ,

’ That he now knows this 1ndividusl referred to us <
Bob Brown as being identical with HARRY CAMPEELL; that, {
however, he did not know his true identity until the date b

of the arrest of HARRY CAMPBELL at Toledo on May 9, 1936,

it e ek e NP e airmed ok 8 a e e e bl o Tt s ibads - i ot el A midaanAS, PUEp
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N “ e That either on the day that HARRY CM!PB!L'L rented
‘ v . " the room, or the day following, GERTRUDE BILLETER and s
. ya . ESTHER GOULET Game to the apartment and the two girls were ) %

g introduced to mm CAMPBELL, oither by him or OLARA lchRAl ' ~

’ That a eouplo of days later GERTRUDE am.rm R
came back to the apartment and on this occasion GERTRUDE . .. -
and HARRY CAXPBELL went into the bedroom together and re~ ’
mained a while, snd that a oouple of days later GERTRUDE
came to the apartment and began to live with HARRY CALPBELL
o and continued this relationship for about a week or more;

~ . that after about a week or ten days they told him and CLARA _.—_
oY . ) that they were going to Bowling Green to get married, emd [ \
/" . wanted them t0o go with them, and asked him if he knew any- \ P
‘ ’ one in Bowling Green, and hs told that he knew one Jack P

Livingston at Weston; that on May 29, 1935, HARRY CAMPBELL,

. e e —oll GERTRUDE BILLETER, CLARA McGRAW and he drove to Weston, Ohio,
in CAYPBYIL'S automobile, and picked up Jack Livingston, who
drove the perty in his, Livingston's, sedan to Bowling Green,
where they went to the court house and Livingston talked to

T T B the judge who issued a marriege license to HARRY CAMPBELL - .
and GFRTRUDE BILLETER; thet on this occasion HARRY CAMPBELL
gave his name as Robert Miller, and his address as 2011} Adams
Strest; that after the marrieage license was issued t0o them -

. ; Livingston took them to the office of the justice of the ' \
N pesce in Bowling Green, who was mot in, end they went to ',
enother justice of the peace, who married CAMPBELL and s

GERTRUDE, said marriage being witnessed by Jack Livingston,

CLARA IchR.AW end him,

-

i That after ths marriage CAMPBELL and GER‘:RUDI
oontinued t0 live at the MoGraw apartmsnt for sbout a week

e or two, when they purchased a house trailer, and during the
- - hot weather 1lived in it at the homs of GERTRUIE'S mother,
\\ . and in the fall of the year they again ocame beack to the ~\ .
! ! ‘ MoGraw apartment where they remaiped until they rented ) :
4 e an apartment mext to Goulet's Grill on Monroe Btreet; that '

while EARRY CAMPBXLL and GERTRUDE BILLETER were living in
the apartment on Monroe Street, about the first part of

G bt S December, 1935, & man ocame to the MoGreaw spartment amd ... .- . .
taliced with KD#ARD McGRAW and said that his name was Tommy
Pratt, and that he was & friend of Bob Miller; that McGRAW
identified a photograph of SAM COKER as being identical
with Tommy Pratt; that COKER engaged a room with board at
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at tho McGraw apartment, that later HARRY CAMPBELL and
GERTRUDE BILLETZR cams over to McGraw's apartment where L
- they usually had their Sunday dinner; that HARRY CAMPBELL ™
. and SAM COKER often talked together; that COKER continuod ,i ‘}
,/ to live with the McGraws until sbout $en days prior to AT
the urrut otHAREYCAm’BELLonIhy'I. 1936. Lo S

- -~

The ﬁtnesaes nu tostiry that thay exhibited SRR
photographs of MILTON LETT, ALVIN KARPIS to XDWARD ncGRAl ¢
and that be emphatically denied that either of these
individuals had ever been in his apartmsnt, or that he
bad ever observed them,

. : — - o~

L . - ~
e N . That EDWARD MeGRAW denied that be mw the true ¥
: , 4dentity of Bob Miller as HARRY CAVPBELL prior to the date / L
~ - of the arrest of HLRRY CAPEELL et Toledo, =~ . B

P

That ch’RAw stated he is acquainted with JOR
ROSCOE but denied that JOE ROSCOE had ever dbeen to his
apartment and that he, McGRAY, had ever visited the 42nd
Street Cafo, perated by JOE ROSCOE at Tolodo Ohio.

P — e - - -— e e e e e s o ———— s e — - = e~ -

SRNDRRD DUV U

(The above interview of EDFARD McGRAXN was reduced to writing
by John L, Made=la and J. V. Murphy, Special Agents, Federal TN
) Bureau of Investigation, but EDJARD MeGRAW, while acknowledging
that the eontents of the statement were true, refused to siga )\
its The unsigned statement dated at Toledo, September 11,
1936, will be available to ths United States Attornsy at the
time of trial,)

. g c . N
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SN ‘ signed statement as of that date, wherein she mentioned

Ee. Jo DOAD and E. J. WINN

CTT e ST T A rTwees e
B ) v W o - — - g W
. g ~ . AN . Sl 454 SLE L i
- - Y \" ta.
N .

S Special Ageuts, ETITRITTT RSENES
Federal Bureau of Investigation, ’ S ST A

U. 3. Department of Justiece, : : DR
i 1448 Standard Building, / ) ; e 'g_;':, ; T
J :

- L. ‘. .
- T T ST S T T
co - Will testify that they interviewsd .: .%o

° - u . N - N

: at Toledo, Ohio, on May 23, 1936, end secured from her & .

) ! ‘the following individuals: Yoo ) S
/ </ : ~ J i : ;

S

- i . v . )

. .. ... CATHERINE GOULET <
ESTHER GOULET ="
GERTRUDE BILLETER

SAM COKER

' That she stated she is the wife of EDVARD McGRANW

~ end resides with her husband at £0113 Adems Street, Toledo, e
} * ) Ohio, and that ebout two years previous %o the interview i

’ she snd ber busbend mads the acquaintance of FRED and '\ :

CATHERINE GOULET end KSTHER GOULET; that ESTHER occasionally T

thereafter came to vieit the McGraws, being sometimes ac~

ocompanied by a man; that about a year and three months pre-

vious to the interview ESTHER GOULET introduced the McGraws

to GERTRUDE BILLETER and thereafter GERTRUDE BILLETER Cam® .

to the McGraws to use the telephone and on several ocoasions

came there with a mane

- * wnat during April 1935, CLARA McGRAW was out “*\

s ' © one afternoon end returned to the houss where she was )

{ntroduced by her husbend, EDWARD McGRAW to a men mamed Bod
Brown, who was soccmpanied by & woman at that time, and that
e ee e el three or four days later Bob Brown came back to the house
‘ alone, st which time arrangements were made by them whereby - - -.

1)
o
o
Q)
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he became u boarder at the place, the rent being $7,00 = ",:wwwm'-
week, dbut, however, he paid $10,00; that on the Thursday "
preceding Mother's Dey in 1935, GERTRUDE BILLETER came

to the apartment to use the telephons, at which time she ~ ™, )
introduced GERTRUTE to the man called Bob Brown, under ) -
that mame, telling GERTRUDE thet Bod Brown was bher cousin; ./ = '
that since the arrest of HARRY CAMPBELL in Toledo, om : - . ~ 7
Mey 7, 1936, she learned from the newspapers and from - . - . .
photogrephs exhibited t0 her that Bob Browm is fdentiecal -
with BARRY CAMPBFLL; that on May 11, 1935, GERTRUDE BILLETER -
returned to the MoGraw spartment and again met Bod Brown,

who had an appointment with her, and went into Bob's bedroom
where she remained for a little while; that thereafter she
accompanied GERTRUDE BILLETER and HARRY CAMPBELL to the L

" cemetery; that a couple of days later GERTRUDE returned to v/ )

the McGraw apariment and lived with EARRY CAMPBELL until i 1
May 29, 1935, when they were married; that on the ocoesion 7
of this marriage she and her husband accompenied them to

Bowling Green, Ohio, and aigned the marriage certificate
as witnesses; that {he night before this marriage, or perhaps _ . _ .

on the way to the marriage, HARRY CAMPBELL told her that

his name was Bob Miller, and not Bob Brown; that after they

were merried they continued to live at the lcGrew apartment

for a few weeks and then purchased an sutomobile trailer, ——— —--—--
in which they lived at the home of GERTRUDE BILLETER'S

mother, and then im October, 1935, they again returned to

~ 1ive with the McGrews, remeining there until they moved - \ s
'to the apartment on Monroe Strnt, msar Goulet's Grill,’ ; {
- in November, 1935,  _“ N N/ “ S

BN

The witnesses will testify that CLA:BA McGRAN
identified the photograph of SAM COKER qs & man she knew
as Tommy Pratt, being introduced to this individual by
HARRY CAMPBELL; that the first time she met Pratt was about
two days before he went to Mercy Hospitel for treatment;
that after he was released from the hospital some time
before Christmas, he came to the McGraws to room, reminm ,
ebout five or six wekl. \ ) nore \ "

/" what when she Pirst met HARRY CAMPEELL under‘the
name of Bob Brown, he told her be was a contractor from
Cleveland, Ohio, however, later he and GERTRUDE told her
thet he was in the 2lot machine dbusiness, and bad a numdber ~ ~  ~——-

323
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of slot machines in Toledo; that after CAMPBELL and

L

P . GERTRUDE moved to the apertment et 2132 Monroe Street, ~ ~ :
¢ : ' she visited there occasionally; that she called to visit } {
U them on the day that BARRY CAMPEELL was arrested arnd was . -

met at the apartment by newspaper reporters, who edvised - ~%.
her of the true identity of Bob Miller; that on this E
occasion she went downstairs to Goulet's Grill and FRED i oL
and CATHERINE GOULET to0ld her that the Federal Agents -
that morning had arrested Bob (HARRY CAMPEELL) end GERTRUDE
end Tormy (SAM COKER)e

R (The above facts furnished by CLARA McCRAW are contained

\\ -’ '
) ' in a signed stetement dated at Toledo, Ohio, My 23, 1936, | :
’ - secured from her by E. J. Dowd and E. J, Wynn, Special Agents, . _

Federal Bureau of Investigetions This statament will be
available to the United States Attorney at the time of trial,)
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" J. L. ¥ADALA and V. E. CRISS:

Epecial Agents, e . wrv
Federal Bureau of Investigatiom, ; ) J “‘, e

Us Se Department of Justioe, / e . )
1448 Stendard Building, ~- - ... .7 N O
Cleveland, Obtoe =~ = .. = T T

~ -

Will testify that they interviewed

CLARA McGRANW

T T AN s
on Septembar 11, 1936, secured from her a signed statement |
' wherein mention is made of the following individuals: . '

- s

RN -

HARRY CAMPBELL

e e ... SAM COKER .. .. e
JOE ROSCOE
GERTRUDE BILLETER

o ALVIN KARPIS
MILTOR LEPF ~ ~ 0 T T T T

o Will testify that she stated that she is merried - __

. %o EDWARD McGRAW and that they bave resided at 2011} Adams .~ %

*  8treet, Toledo, since September 1, 1933; that at this ad- y
" dress they have sight rooms they rent to transients; that . _ -
this place is of such a type that if a man, accampanied dy

a woman, came to rent a room for a short period of tims,

she would not hesitate t0 rent a room under these circumstances.

That about two or three weeks defore Mother's Day,
which was on May 12, 1935, she returned home from a shoppimg
tour and upon entering the apartment observed a man and a
woman sitting in the living room with her husbend; that the
latter introduced the souple to her as Mr., and Mrs, Bob Brown; .
that her husband told her that he did not know who they wery, 'c.,
but that they bad one of their calling cards and that they
had engaged a room that afternoon; that her husband told her
at this time that this ecouple said that they received the ..
eard fram some friend of their's. .

325



TETSICe e TSI T U ieTS, ST e e W T merewss g“ ko -rc'-n-"‘wn"!""-'r’. rm!—aﬂ ﬁyg'nw"m

S

That about threo or fonr day- thorurtor on one ' '
Sunday night the man she had beer introduced to as Bod /,,‘..«,
Brown returned to the apartment, at which time he ws )
alone; that she and her busband served him a ecouple of J - %
bottles of beer and during the course of the afterncoa G
he asked about getting a room by the week, and arrange-, - =
meuts were made for him to live there es a boarder ata .- © .-
price of $7.00 per week, and that thereafter he came to T
live at that place and generally paid her §10,00 a week,

That she stated she sew a photogreph of HARRY

CAMPBELL exhibited to her by the witnesses, and also saw
the photograph of HAFRY CAMPBELL appearing im the pews- .~ ~ =~
papers at the time of his arrest, and she 1s positive that \
the map she first knew as Bod Broun, was in taet idontiell .

with HARRY CAMPBELLe ‘
- - That on the evening of tho Sunday afternoon —— ———

-entioned above, CAVPBELL returned with his baggage and

he at this time said that he was a r0ad ocontractor, and
that he was previously living in a hotel in Toledo, dut
was moving away and coming to their place decause he
414 not like hotels; that he indicated that he was working

out of Cleveland, and thet he had a roed eonatruction o
px-oject active in Chnhnd. \ - : . ™ ‘ N
\ ) } { ' . } i !
- !'hat about two weeks after HARRY CAMPEFLL under Y
tho name of Bob Brown, began to live at the spartment,

she was returning from & shopping tour one afternoon amd

met GERTRUDE BILLETER going upsteirs to the apartment;
that she and UERTRUDE entered the spartment togethsr and e

HARRY CAMPEELL was there and she introduced HARRY CAMPBELL '
to GERTRUDE BILLETER as Bob Brown; that Bod Brown wanted to
g0 to a bedroom with GERTRUDE that afternoon but inasmeh as
GERTRUDE was unatmtug at the time they did mot go nto

. - N . . A .
: ; bedroom, ) ; } { ) i \’ i

~ fhat on this particular oecasion GERTRUDE BILLETER
remained for only a short while, and upon leaving stated
she had to go to work; that she overheard CAMPEELL making
a date with GERTRUDE for the following Saturday at the -~ <" -
McGraw apartment; that the following Saturday afternoon
GERTRUDE BILLETER oame to the apartment and met HARRY

E TP
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TN CAMPEELL and associated with him sexually, and a few days ~

: ‘_ thereafter GERTRUDE BILLETER begen to live with HARRY ¥ :

T . CAMPBELL st the McGraw apartment until GERTRUDE and HARRY . .
T CAMPBELL were married on May 29, 1935; that during this Co
period GERTRUDE BILLETER never asked CLARA McGRAW Anything - . ~ --

about the man she knew as Bob Brown, and that CLARA McGRAW
never volunteered anything to her about him; that CLARA °
’ McGRAN, when she first introduced CAMPBEELL to GERTRUDE,

~ t0ld the latter that CAMPEFLL was her cousin,

o L That shortly after CERTRUDE BILLETER met EARRY -
b sT T g *  CAMPBELL the two began talking about getting married énd\. . 4
r Se | ¢ . decided to go to Bowling Green, Ohio; that CLARA McGRAW } H

B Fe ,/ - . and her husband agreed to be witnesses to the marriage, 7 S
I and aceompanied the eouple to Bowling Green, Ohio, stopping
Do first at Weaton, Ohio, to see & Mr, Livingston, who is an
Bliie e 0ld friend of EDWARD McGRAW; that HARRY CAMPBELL and GERTRUDE —— -
BILILETER were introduced to Livingston and they all went to
Bowling Green im Livingston's car; that the reason Livingston
went with them was to represeant himself as the uncle of
GERTRUDE BILLTTER at the marriage ceremony in order that
GERTHRJDE and HARRY CAMPBELL could dbe married immediately
without waiting five days, which is required by the Ohio
law; that after GERTRUDE BILLETER and EARRY CAMPEELL were \
‘married they eontinued t0 live at the McGraw apartment until ; A
June 13, 1935, when they purchased a house trailer and went =
to live at the home of GERTRUDE BILLETER'S mother on Hill
Avenue in Toledo; that the couple returned to live with the
McGraws in Octoder, 1935, and continued to live there until
they moved into their apartment om Monroe Street in Eovember, . _
1935. : ) - . o -

That the witnesses exhibited a photograph of ALVIN
. KARPIS and MILTON IEIT to her at the time of the interview
\ and she positively denied that either of these individuale
) "had ever deen to the MoGraw apartment to her knowledge,‘ o

That a pbotograph of SAM COKER was exhibited to
her and she positively identified the same as a man knowa to0 ...,
her as Tommy Pratt; that she first met this individual shortly
before be was supposed to go to the hospitel, at whish time
CAMPBFLL and GERTRUDE brought him to the McGraw apartment
where he became intoxicated snd stayed over night; that she
advised he stated he was staying at the Lor=in Hotel; that
thereafter he went to the hospital and shortly after he was
released HARRY CAMPBRIL made arrangements with bher for SAM
COKER, known to her as Tomy, to room at the McGraw apartment

- i e ek
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1936, when he moved away without giving any prior motice;
that she observed that SAM COKER, known to her as Tommy,

. , ".\ and HARRY CAMPEFLL were good friends; that while CAMP ¥,

) o j was living at the MoGCraw spartment he had an automobile > <

2 with yellow wire wheels, which he decided to trade fmoa” .. . =
T - A mew car; that she recommended to CAMPBELL that he eontaet -

S . Glenn Kneisel, an automobile Qealer im Toledo, with whom .: : -
- ' she has been acquainted for about twenty-five years; that Ce
SR she believed that HARRY CAMPBELL, whom she first knewas -~ '°',

Bob Brown, but whom she later learned to Call Bod Miller, -~ -
mas a road contractor, up until the winter of 1935, when
BERTRUDE BILLET=R told her that he was in fact {n the slot
machine dusiness, bhaving thess machines in small towns sur-

7 rounding Toledoe ; N N, s 3
{ ( Dol Ly 0y
\ / N . That she mst JOE ROSCOE on one occasion, recallimg -’
that nbout two or three months after she and her huasband
E moved to 20113 Adams Street, JOE ROSCOE came to the apartment
———————— e to see EDWARD McGRAW, and otayed about one-half hour, having -~ — -

two or three bottlea of beer; that EDWARD McGRAN introduced
her to JOE ROSCOE; that after he left EDXARD MeGRAW told her
that he had known JOE ROSCOE for a long time; that thereafter
EDFARD McGRAW would occasioneally tell her that he was going
, to ses JOE ROSCOE adout a job at the 42nd Strest Cafe, as a
e ] . _ bartender; that she takes the Toledo Daily Iimes and the

E " Toledo Daily Elade at her apartment at 2011} Adams Street, = \
1 y A } . and that she bas received these papers everyday since she /’
N ' ' " has resided at this apartment; that both she and her ——
e make a practice of reading the daily newspapers.

(The facts furnished by CLARA McGRAW are oontained i " L.
signed statement dated at Toledo, Ohio, om September 11, 1936. y
by Special Agents J, L, Medela end V, E, Criss, and this
statement will be available to the United Btatop Attormy

e I -« at the time of trials) s e T
) T ) \
- .. ' T - / » ‘\\ &
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Teston, Oho, . . ..

s %111 testify that he has known

L . _ P KDVWARD MCGRAW /”:.\ o
¥ 7 “ s . : s - a . N, g ~ '
O N T O S A W
= ,/ S ) / of Toledo, Ohio, for the past twenty-five yearsy that Ke R
e ) recalls that some time during the year 1935, the exact
:_’ date being unknown, KDsARD McGRAW and his wife
| SR - . B e e e . . - . ——— - . C e e

CL4ARA McGRAW

7 _ accompanied by a young men and e young girl, visited his . __ _ __

. ' home; that KD7ARD McGRAW introduced the boy and girl to

him; that he recalls the young men's name wes given as

Miller; that from the econversation he geined the impression L,

that the girl was some relation @f CLARA McGRAN; that ) {

- EDFARD MeGRAW at that time told him that this couple desired \

~ o to get married right away, but d4id not want to get merried in
Toledo; that meither was a resident of Wood County; that
EDARD MoGRAT requested Livington to accompany the party to
the eourt house at Bowling Green, Ohio, and represent that
he was the uncle of the girl, and that shs wes a resident -
of Wood County; that he, Livingston, agreed to assist the -
couple in getting married; that the party left a new Ford
ecoupe at Livingston's home and he drove EDWARD MC GRAW, ~

* 7 CLARA WeGRAY and the young couple to Bowling Green'.inm his - \S

) . automobjle; that he represented thet he was the uncle of ,

/ : the girl and an applicetion for marriage was granted to ~.___~7
them and a license issued and they were married by Justice
of Peace Frank E. Smith; that he believes that he signed

R T the marriapge certificate as a witness to the ceremony; thst

after the merriage the party and proceeded to Livingston's
home; that shortly thereasfter EDSARD end CLARA McGRAYW and
Miller and bhis wife left in their Ford car to returm to
Toledo; thet this was the first and only time he had ever

seen :filler,

~—e’

Thet both EDWARD McJRAW and Miller told him that
Miller was a contractor¢ that he cannot recall what Miller
looked like and is unabtle to identify a phetograph of RARRY
CA'TBELL es teing tke same men as Miller,
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T T T T T (qme signed statement incorporating the above information was -

e

obtained from Jack Livingston by Special Agents K. J. Dowd and

Je Vo Yurphy, Federal Bureen of Investigation, U. S. Department
of Justice, 1443 Standard Building, Cleveland, Ohio, on May 28,

s i Kk e e e b

\
)
} 1936, which statement '111 be anihble to the United Statu ‘ .
. Attorney at Toledo,) - T, S L e Dt
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Be Oe BISTLINE, Judge

-vm"."'-"”’—v' —r——&robate Wurt’ .~y ""‘W -~ - »
o S Bowling Green, Ohios . . /. w: ST TR T R BT
P ” , - - ' R ’ . .;,IF;P "".';' t »
. 3 7 ; \ I { t" ‘ -’ \.‘ ’):' )

S _ ‘ - Upon issuance of subposna duges tecun will produce . % _. .

e ) lpplication for merriage, dated lhy 89, 1935 on file ln n. ', e o
court for Clarence C. Miller = . ., . _ A «-
T - S . L C e N ‘fw T
St . o T ~‘{ o HARRY cuwmx., amd -, .~ gL

GERTRUDE M., BILLETER "= .. . -« 00 7namr o

Will testify that he recalls that Clarence Co Miller - .

N .~ (HAYRY CAMFBELL) and a girl nemed GERTRUDE BILLETER made ap- -
5\ } plication for a marrisge license on May 29, 1935, apd that - \}
.~ o from a notation on the license application he will ‘testify /-
that the girl was accompenied by her uncle, Mr, Williamson, .
who certified to her age as being tventy-one yoarn. _.e‘;

. A s i e L e - —— s o e - o

will testity from the application that b"RTRUDE
BILLRTER 48 noted as a resident of Weston, Ohio,

- - ——— - —— - - C e e————

%111 testify that the laws of the stete of Ohio
require that five days elapse after the filing of an ap-
Plication before a marriage license s issued; that, however, _
for sause, a probate judge mey waive the five days® clausé N ¢
and this causg for waiver is left to the diseretion of the 5
probate judge; that the cost of a narriage license is set
by law at $1,00, and he will testify that this sum was all
be was paid for the issuance of a license to Clarence C,
Miller (HARRY CAMPBELL) and GERTRUDE M. BILLETER; that ,
ordinarily when applicants for marriege licenses are acoom- - .
panied by relatives he usually waives the five days' filing
requirement; that he is acquainted with Jack Livingston, iac‘
be knows as a real estate man at leaton, Ohio, o

—_ D ,..) ) \J », ‘D Lo

E
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ot - ""’"’.’"'V""‘f""""’:" FP}JH" E. S"IE 1‘“"""“" - :"z:wn:.p" “T’w rmvs”--—- T"‘“TTW‘ ’ F—v\ .
.- Justice of the Peace V. -2 - - —
'/ S . %owling Green, Ohio. 7 hi v ) \ { ™ K
, - ; 3 b s ;o . ; L . »
T - will producé upon subpoena duces tecum a memorandum - )
book showing that on May 29 1935 he narried Clarence € .. 7,
Miller (an eliss used by) T TR U A

HARRY CALTEELL, end
GERTRUDE M. BILLETER

.;_,/ - N /m~\. l’/--

B AR e N RN s ' s

i- o N . ( . : \ / \

¢ ( ) "Q /) . v Will testify that tris memorandum bo&k is the ) '*\
At ) ’ only record he keeps of marrieges performed by him an?2 that -
R it {8 a record kept by him in the ordinary course of his work;
e - that he received a fee of $3,00 for performing this marriage,

Will t2ctify th=t he is unesble to identify pkoto-
graphs of FATRY CAXFBELL and GERTR'TDE !, BILL?T' R, because of
— ° - the great number of couples he merries each ysary — " - -

!. ) ’_; \\‘ i .\‘ - / \ ) ,,.-/) N \‘-—.’) \‘ .a"'/ ._.x’ i S \,‘\ - J‘J
o S - e ’ o~ A St . ] » :,:&
- “~— ‘,f - . . . v Ny
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i ? ‘ \ : ‘ ;
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MRS, RUTH KING

E et A hasdbaiditi LAt enceianb o dudindn & S i Bl el % o ,mrv'-'v*' e ESTTT L W"‘!"m"’ T T e
L . . . I "’
A

oS - 827 Tecumseh Street, - | ' . ‘ . \
/ - Toledo, Ohio,. ; v ) .o
- ‘- / -

.- - v - “ - e - N A
.- . . ~ e el ~ . e
: o . o . . LT L GaR

. . : R :
. - o, 8 . Y - . ., ‘, v

Will testify that she has kmown CLARA McGRAW . . .
and EDWARD MoGRAW for more than eight years; that adout - ' .2 -
June, 1935, she started working for CLARA McGRAK as a '
house maid and has held this position since that time

» and ordinarily goes to the McGraw residence each Friday
to clean up, and ghe will testify that during the summer - -

\} of 1935 she saw the following 1ndivldua1- at the McGraw N -

J o/ npartment: S \ / : \_\_' . ,j
EDWARD MOGRAW o
CLARA MoGRAN : B

EARRY CAMPBELL
GERTRUDE BILLETER MILLER
SAM COKER

— e e — ~ e — e — -~

Will testify that on one occuion 'hue ahe-a
at the McGraw residence to clean up the house, end while

a she was having breakfast with EDWARD and CLARA McGRAW, JEE
\ ) e man came in to have breakfast with them; that CLARA ! ,
~ told her et this time that this man was Bob NMiller, a E :

eontractor, who wes her eousin, and Mrs, King will identi=-

fy tke photograph of HARRY CAMPEELL as bdbeing identical with

Bob Millery that the above took plece in the summer of 1935,
That a few weeks after she met Bob Miller (BARRY

CAMPEFLL), CLARA McGRAW told her that Bod was married to

a girl named GERTRUDE; that she recells that GERTRUDE amd -

R . Bob lived at the McGraw apartment for a short while after .
\ : they were married, and she will identify GERTRUDE as being
/ : 1denticel with GERTRUDE BILLETFR MILLER; that CLARA hed | )

another boy whom she called Tommy; that Tommy moved im Bod =~
Miller's room when Miller and his wife moved out; that ashe
has seen Bod Miller and GERTRUDE BILLETER MILLER visit the

" MeGrew apartment to visit Tommy and that tbLey would ordinarily
talk together in Tommy's room; that after HARRY CAMPBELL wes
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arreltod, CLARA McGRAX told her that she was just joking .
when she stated to Mrs, King that Bob Miller was her cousin; .-

‘that Bob, Gertie and Tommy were the only permanent roomers (' \
she ever saw at the McGraw apartment, but cannot 1dsntit; Lo
the photograph of s.m OCKKR as being Tommy, . f‘r - ST

/ \\__- / ) ‘\\ -"/; ‘\ /,,’ N

(The toatinony set out abovo 1s oontuinod 1n a ligned lttt.-

ment obtained from Mrs, Ruth King, on June 18, 1936, by - - '.?m‘
E. J. Wynn and E, B, Dill, Special Agents, Federal Bureau

of Investigation, U. S. Department of Justice, 1448 Standard
Building, Cleveland, Ohio, which statement will be available
to the United States Attorney at the time of trial,) Y4
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PEI'P.A KOOFER
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704 Chicago Street, - .- - Ta
_— . ‘toledo, Ohio.

. / ~ e ) 4 ST ~ P .\ N -
3 G T R T j N Ty
- BN A U R S L U ‘

‘ " W11l testify that she has known EDVARD MoGRAF apd =+ -
cos - ~ CLARA McGRAW for over four years; that about last Marech,

. 1935, she talked with CLARA McGRAW, who told her that she - ,
had a roomer by the name of Bob Miller, a contractor; that . -~
about June, 1935, she was at the home of EDWARD and CLARA - - -« + *
McGRAN at 2011} Adams Street, where she saw the following

individuals:

‘ ) 7N 7 77 "y Eouaro weorAW T N T T T -

| . . i }  CLARA MciRAW 3 ; { ;

v . e . 7 HARRY CAMPBELL “._ .- R N
GERTRUDE BILLETER MILLER |

Thet et that time EDVARD and CLARA McSRAY 1ntroduced
her to Bob Miller and his wife, Gertie, and she will identify
-- the photograph of HARTT CA'TEELL as being identicel with the
men introduced to her as Bob Miller; that she understood from
the corversation that Gertie and Bob were living at Mcuraw's;
RN - that CLARA !1cGRAW told her that Bob was her cousin and that be
i ) : was a contractor from Cleveland; that ebout November, 1935, A
) ‘' she took CLARA McGRAW to Stryker, Ohio, 4o ses her sister, and J
" CLARA MCGRAW at that time told her that’ Bob was not her cousins

{(The above information is eontained in a signed statement obe

tained from Mrs, Petra Koofer by H, B, ¥1l]l and %X, J. ¥ynn, .
Special Agents, Pederel Bureau of Investigation, U. S. Depart=- . .
ment of Justice, 1448 Standard Building, Cleveland, on June 15,

- L 1936, which statement will be available to the United States

\}' " "% Attorney at the time of trisl.) . . | 3 : \) .
| : m') \\ / \ /) ".,\‘ :

- ~.
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BARRY E. EKOOFER

o
R o 7204 Chféago"Strnt ™ vy ———
v T T T AT TR

3
P e e W

0~

' - -
;, \. o~ s A
- ) ' RN ’:\; ) ! ‘( \ , ~\ ! -
: . L7 wWild testify that ro}- he past ten OT fifteen yoears
Ty R s T et

‘,’ - .
' Sy

_ eand formerly roomsd at ¢heir rooming house from 1927 to 19323
’ that some time during the summer of 1935 he and his wife

1 visited CLARA McGRAT at 20113 Aams Street, roledo, Ohioy .
' _ where he sa¥ CLARA McGRAW and 1 } ( N 1!“ ‘
. '-4_‘ } v ~.\. ' 1
HARRY CAMPEEIL = -

o4 CLARA MCGRAR at thet time sntroduced hjs wife and him €0
e men named Bob ldller, whom she stated wes e contractor from - - -
Clevelend; thet CLARA McGRAW et that time told him and his

c T ~= = - wife that Bob was Dber cousin; that because ne knew ell of ber
D, vrothers he 4id not belleve BOTe— - m = e e s :
~ -~ T T T T
£ i \ YR He will identify from photographs shown him, MilleT,
: 1\ J as being jaentical with HAZRY CAMPBELLe -~ N
L L / . . v \ ‘/
S~ ~ A P }

= -~ : " /
(The signed statement dated June 15, 1936 was obtained
Mr. Ecofer by B, Jo. Wynn and H. B. Dill, speciel Agents,
yederal Bureau of Investigation, U. Se Depertment of Justice,
1448 Stendard Puilding, Cleveland, Ohio, end will de availsdble
to the United States Attorney at the time of triale) .. -
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HELEN KAHLERT

Suite #14, Vendome Apartments,
Toledo, Ohio

" Will testify that at Toledo, Dhio, she was @6qUAinted i —mrrewrom .
with the following personss = ‘ S R

-
~ - =

! \ \ WILLIAM J, BARRISOR > -7 PERaER
o ! TED ANGOS® Y ot )2 { 3
. CLARA McGRAW L S A e P
GERTRUDE BILLETER MILL®R - : - . .~ 7
MADELINE ANGUS ~ ' ' . ¢ i g

GEORGE TIMINEY A e

) and will identify photographs of the above individuals,
N -\ . . .- v L.

; Will testify that she did did mot kmow the true idem-
.- tity of Willieam J, Harrison during the time that she saw ) -(
and talked with him as hereinafter mentioned; that she Bas -~ “

resided at Toledo, Ohio, since 1927; that she became aocquaint-
ed with Ted Angus about 1928, when he ran the Blue Light Cludb
at Point Place, Ohio; that during the summer of 1934 when Teg8 — - -—-=
and his brother, Bert Angus, were operating the Casino Cludb
she met & man whom she knew as ¥illie at the Cesino Club and
that she saw him there a few times after first meeting him;
thet she will identify the photogreph of Willieam J, Barrison
- es being the same man she knew as Willie; that she recalls
. that when she first met Willie, he was talking about golf; )
: ;  that one afternoon when she saw him at the Cesimo Cludb Willie
" " and she w=lked over to the golf course adjoining the Omsimo /
Club and he, Willie, showed her how to hold a golf eclud and ’
gave her a few pointers on how to play golf; that she recalls
S that Captain George Timiney visited the Casino Club during
R the summer of 1934, but cannot remember seeing him there at A
the same time that Willie was there; that about the year 1932 - .
Captain George Timiney went over to Middle Island with Ted .
Angus and her; that she again saw George Timiney about Christ- .
' " .. mas of 1935, and he recognized ber and at that time he told N
) { j her toat Little Willie had been killed; that she could mot .. .~
’ / pecall who he was talking about, and George Timiney told her
at that time that he was referring to the Little Willie who

N

,-,."‘

bR T e J I foa ) ¢
R M N Y | L S kL X AP
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eeee memgow - -Wa8 Out at the Cosino Cludb and referred to him us the man 7 =Fe T
e who pleyed golf, descridbing Willie as a little red-haired - '
o ronow.
~ ‘ . . - 0 / BN -~ Ms\
Py ) ' “VThat ihe went to work et the )ladiaon ‘Beauty 8hop (
o in the Vendome Apartments about May or June of 1935; _
that Clara MocGraw was & customer at this shop and lhl, .
Helen Kahlert, recalls that a girl, who said she s @ .. ~ = .,
niece of Clara McGraw' s, came into the beauty shop -hortly J o
before she was to be married; that Clara McGrew told Mrs. ™ = - . -
Wiley in Helen Kahlert's presence that this girl was her -
niece; that Mrs, Wiley operates the above beauty shop; that
she, Helen Kahlert, recalls reading in ths newspaper about
Harry Cempbell being arrested at Toledo about May 1936 and e L
- that she saw a picture of his wife in the newspaper eand im- N oo
. mediately recognized it as the girl who Clara McGraw said was
/ *  ber niece end whom she, Helen Kahlert,inew as Gertrude; that -
she attended to Gertrude at various times when Gertrude
visited the shop; that Gertrude said that her husband wes
- - - @& big contractor and that he 41d a great deal of traveling
and care home only on Saturdays; that she heard Clara McGraw
tell Krs, Wiley that Gertrude would not have anything to
worry about, as she was set for the rest of her life; that — ——— ~
after Harry Campbell was arrested, she heard Clara McGraw tell
Mrs, Wiley that Gertie's uncle blamed her, Mrs, McGraw, for
- . Gertie going wrong, and Mrs. McGrew said that Gertie brought 7
H ‘ the man (referring to Herry Campbell) she married up to Mrs. }
' McGraw's house and that was the first time that she, Clarée N
McGrew met him; that Clara McGraw said at that time that
Gertie was not her niece and that Gertie only wanted people
t0 think that Mrs. McGraw was her aunt,

N

-~

The above testimony is eontained in a signed state- " a
ment obtained from Helen Kahlert on August 13, 1936, by B. J.

¥ynn and D. P. 8ullivan, Bpecial Agents, Federal Bureau of - . ..
Investigation, U. S. Department of Justice, who can, if neces-
TN ;" sery, testify to the statements made by Helen Kehlert as set '\
} : out above. This signed statement '111)0 ;nilable ‘40 the /
L . U. B. Attarney at Toledo, Ohio. / N~

Note: Helen Eehlert by her own admissions was the
et s oloame~e - oo gIT] friend of Teld Angus from about 1928 untiy - e et
about 1922 snd from epproximately June 15 up until
the present time and is believed to be still living

with Ted Angus.
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- ¢ Yea “ B LT - ‘ "i\.(—"\\' ..
WLENN RNEISEL .. . - ‘ ’
v ) ¢ 927 Phillips Avenue,
) S . o ‘l‘oledo, Ohio 0 .
R w1 t-suq conceming tho folloving munam-: ,; s
4. . . : L . EDWARD um' : ::;" c i‘;..-‘.' z % ‘ PR
| - | o CLARA McCRAN . © 4 1770

HARRY CAMPBELL
GERTRUDEBILLETRRGA\!PBKIL

TN S R , SAM com TN e
Y Oy 0N (\ Vo)
.\ . N ,»"/ h . / . \'.

S .. _as hereinafter set torth.

Bﬁ‘ That be bas knm Clare McGraw all his life; that
———— e = bhe has known Edward McGraw for approximately eighteem ¢0 --———— — -
twenty years; that he formerly in 1917 and 1918 drove
a cab for Steve VcGraw, brother of Edward MeGraw; that
o - re was absent from Toledo until Mey 1935; that he will
g identify the photograph of Harry Csmpbell as a man known T
F; to him as Bob Miller; that he did not know the true
- . N identity of Bob Miller until after Campbell was arrested L
\ y in Toledo, Ohio, ip May 1936; that he first met Cempbell / N
E around the first part of August 1935 at Ed McGraw's  ; i ]
-~ - place at 20114 Adams Street, Toledo, Ohio; that Cempbell
on that occasion opme into Mc@raw's place with two women
and either Clara or Ed McGrew introduced them to him as
Bob and Gertie Miller and Esther Goulet, ) ;
S . - That thereafter he saw Hu-ry Campbell and Gertie =~
- . on various occasions at McGraw's place, and he was made
' to understand that they were living there; that he under-
M - stood from statements made by Clara and Ed MeGraw that =
j ) ’ Chmpboll was a road contractor and that he was working \3
\ B \ ,’on & project around Akroa, Ohie. Vi \ \

- '

LS - 4 ~
.- ~ P

. . That some time in August 1935 shortly after he )
. . ex o .cc. ... met Campbell Campbell talked with him about buying & - :. ..t
Budson coupe, desiring to trade in his 1935 Ford coupe

which he then possessed} that Campbell took him out on

the back porch of McGraw's place, and pointed out a 1935

Ford coupe, green in color, which he stated was in per-

fect condition; that Miller stated he wanted a heavier

G
\J
o
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do better out of town.

car to pull his bouse trailer; that after looking at the
car he told Campbell he would allow him one hundred '
dollars less than what he originally peaid for his Ford,
but Campbell shrugged his shoulders and said he could

s

That ebout & month later Clara kcGrew indicated
to him, Kneisel, that Bob Miller was then driving a new
Budson ecoupe end told him that he, Kneisel, had lost a
deal,

Thet during the latter part of October or the
firet part of November he received a telephone call
from Clara XeGraw one afternoon while he was on his
own used cer lot at 927 Phillips Avenue, and Clara Me-
Graw said that Bob and Gertie would drive out to the

"lot in a little while to talk about buying @& new ear; .

that about a half hour later Gertie and Bob came to

the lot in a 1934 model Ford coupe and asked how much
he, Kneisel, would allow him on the above car for a '
new Yord coupe. Kneisel cuoted a figure of $400; while
exaxining tbis cer he, Eneisel, noted a sticker of soms
Akron, Ohio, Ford dealer on the windshield; that Camp-
bell thereupon orally agreed to teke delivery on a new
Ford coupe as soon as it was available, and he, Camp-
bell, told Kneisel to leave word at the ¥cGraws as soon

as he couléd meke delivery; that Gertie liller was present .

when all the above conversation was had between him and
Bob Miller (Earry Ceampbell); that immediately thereafter
he placed an order for a Ford coupe with the Whitehouse
Ford Motor Sales Company at Khitehouse, Ohio; that about
two and one-helf weeks later he received a telephone

ecell from Harry Campbell, who wanted to know when he,
Kneisel, would be able to deliver the car previously
mentioned; that Campbell again left word for Eneisel to
notify him at the McGraws as soon as he received definite
word of the car; and that a eouple of days before Thanks-
giving Harry Cempbell agein called hir and inguired eon-
cerning delivery of the new car he was to purchase and
then requested him, Kneisel, to get immediate delivery
on s new Ford 4-door black sedan; that thereafter he,

340
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Eneisel, located one at the ssles agency of Carl Steinman;

that he, Kneisel, then called Herry Campbell at Ed Mo- - -

Grew's place and told hir to bring his Ford coupe over
to tte sales lot and that he would teke Campbell to Rast
Toledo where the new car would be delivered to bim; that
Carpbell at that tims stated to Kneisel that he should
forget the Ford coupe, as he intended to keep it; that .
Eneisel then picked up Gertie and HEarry Campbell at Mc-
Gren's place, and on the way over to Steimman's sales
room, he asked Campbell what made him change his mind
about treding in bis Ford coupe, and Campbell replied
thet he had eent it to Florida with a load of slot
machines.

That after picking up Mr, Steimman at his agency
they drove to the Jese Ottgen Agency on Main ani 4th
Streets, where Cerpbell was shown the new Ford; that there-
after at Steinman's place of business 2 bill of sale for
the new Ford was made out; thet Campbell mentioned that
the bill of sale be made out in his wife's (Gertie's)
paze, &nd thet he, Eneisel, believes thet Cexpbell gave
an address on Monroe Street in Toledo; that Gertie Miller
signed the bill of sele as owner of the cer; tret he
thereafter drove Cempbell and his wife, Gertie, to Mec-
Graw's place in the new car, and Campbell &t that time
peid him, EKneisel, $775 for the autamobile; that he,
Kneisel, then purchased license plates for the ear, re-
turned to Ed LlcGraw's place and delivered the keys to
the car to Campbell at McGraw's ppartment. .

That he will identify a photograph of Sem Coker
as & man whom he knew as Tommy and whome he first saw at
McGraw's epartment in December 1935 or Jeanuary 1936; that
this man was introduced to him, Kneisel, by either Clare or
Ed McGraw as a roomer there under the name of Tommy; that
he thereafter saw Tommy at Fred Goule®s Grill, at which
time he was in the company of Gertie and Harry Campbell and
Esther Goulet; thet he saw Tommy on three or four other
occasions, usually at Goulet's Grill end on one occasion at
¥cGraw's apartment and that he was always in the campany of

either Gertie or Harry Campbell.

Note: The above informetion is set out in a written
statement signed by Glenn G.Kneisel on September 5,
1936, which he gave to John L, Madala and V. K.
Criss, Special Agents of the Federal Buresau of
Investigation, U. S. Department of Justice, Cleve-
land, Ohio.
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.--CARL F. STEINJAN

el ghadtthinatitbe i et T _"j-T‘r""ﬂl:ﬁ“t‘?,""z‘~!‘—“'°'f‘W‘,v“w b elat A o e 2ot
tyels 614 Main Street, ' LoD L, ) T
.i.‘,t.'.l - . . o hlo e - ‘.; i.;t. . .
> &g R \ Ibl'd » o L (_ . . ¥ , ~. /'\\ Pa
'GP D YD B B W G St O
L - , e o SRS L ’
R ~. AT , R SRS N S

) Will testify that in October, 1935, he operated a - .-
showroom at LKossford, Ohio, selling rord automobiles for the ' .

Jess Ottgen Company, 323 Mein Street, Toledo, Ohio; that at ~ , -
about that time ulenn Kneisel, who was operating a used ear ,: . .
lot at 927 Phillips Avenue, Toledo, Ohio, advised him that

he had a customer for & new rord sedan; that Kneisel brought

a couple to his place of business, introdueing them as Mr.

{r”' x\ (,“ and Mrs. ¥iller, whom he will identify as being”‘w\ N 7

j i \ } : : ’ b

\\s _,/ N ,/j e //' . BARRY CAMPSELL, and. ,} (\ i -
- - -~ GERTRUDE BILLETER MILLER T

e e e e . That as the demand was IJ;ge. rord automodbiles were ___ .
difficult to obtsin; thet Millar looked over several colors
and models at the Jess Ottgen Company, but insisted on a.
black c=r with dlack wheels, and paid down a $20,00 deposit;

B ST T o " that on November £6, 1935, Glenn Xneisel having accepted ~ — ~—
i delivery of the new e¢ar paid Mr, Steinman in cash, and he
= .  recells the bills were of $20 denomination; that he 4id mot

*  bhandle negotistions with Mr, and Mrs. Miller, the nesessary
. papers signed by Mrs, killer being bhandled by Glenn Kneisel,
L 3 T . . 7 ‘ ‘\ _-,

.. -
> -~

Will produce upon issuance of subpoena duces tecum
sales invoice covering the sale of a rord au-omobile to Miller,
showing delivery on November 26, 1935, and indicating an initial
deposit of $20,00 in cash and final payment in cash of $744,00

Will testify that this desl was on a strictly cash
basis, no other automobile being taken in trade on this trans-

.- . —

S metfeme-.. . .~ e -
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LYNN F. LAMS

TR T T TSRS AN TS R e s o D T T T TSR T VTR TR, WY Y TR AT M TR RIS T R -
M YTUUT T 2015 Adams Street, . v, . w .o L RUFUETERT
k. E Toledo, Ohio . '

——~— P PR Pty

N e N S ‘ . S SO ;
R } ’ ;  Will testify concerning the following indivigualss’
> ) -51 : ; f ":‘_?Ei . /. . : - g - ) '.‘ » s -.: " 2

PR EDWARD McGRAW =7y, - . 7T dn

S I HARRY CAMPBELL F S A
-~ '+ . ... GERTRUDE BILLETER MILLER - . % . . .°
FRED GOULET "
) EATHERINE GOULET

a8 hereinafter set forth; that he has known Edward McGraw §n- \
directly for the past fifteen years and personally for the i

past four years; that he has known the wife of Ed McGraw, élm,\ ) '
for about four years; that upon being shown a photbgrsph of
Harry Campbell he will identify it as a man ..he knew as Bod
Miller; that he first met Harry Cempbell sometime during the -
early part of Maey 1935 in the restaurant operated by Lynn Lamb;
that shortly thereafter either Edwerd kKcGraw or Clares KoGraw

~told him tbat Miller was a cousin of Clers McGraw; that when
Miller married his wife, who is known to Lynn Lamb as Gertie,
he recalled that two or three days thereafter Esther Goulet and
Gertie came to his place of business and sat in one of the -
booths; that he had previously met both of these girls at his /
restaurant: that he overheard Esther Goulet talk about Gertie's N\
recent 2arx’td Miller and it seems to :him that they were dis- Tt
cussing the matter of Bob Miller's right name, and he recalls
that Gertie rematked that she didn't know what his right name
was; that she first met him under one name and she mentioned
e name which he, Lamb, cannot recall, but which possidly mey -
bave been Brown, and that she later saw some correspondence -
in Miller's pockets which indicated that he used still amother - - .
name and BRE married him under the name of Clarence Miller and

. that, in substance, Gerties 4idn't care what his neme pas, stet-" " .
ing that he was nice to her and that he beught her some nioe \
clothes and other things; that Bob ¥iller, Ms wife, Gertise,’ p

Edward and Clare McGraw were in his, Lamb's, place of dusiness -

on, at least, twelve occasions and generally sat in a booth;

_ .that Miller generslly drank beer; that he never saw Miller ia e = ., -

company with any other person than the above-mentioned people;

that on one occasion Miller told him that he was a road con-

tractor and that he had a partner who worked six months out

of the year and thet he, Miller, worked the other six months,

At st

o ——— —— —

f
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end indicated that he, Miller, then was on vacation; that
e mwve . ...bhe, Lynn Lamb, is tell acquainted with Fred Goulet and i W.}.&

@ . A bis family; that he believes that Gertie who later married -

3 - ‘ Bob Miller lived with the Goulets for a short period of o
time; that he knows that Esther Goulet and Gertie are close -~
Triends; that when the Goulets operated the La Vardo Inm }
Gertie worked there for Mr. Goulet as a waitress; that Bod A
Miller told him, Lamb, on one oocasion that he met Gertie .- .~ " .
when she was working for Goulet; that he is acquainted with
Bert Ford, who operated the former Sajlors Roost at 1795 . .., ° . -
Summit Street; that on one occasion he, Lamb, dropped into . - ...
this place, which served beer, for a glass of beer, and saw '~ '
Bob Miller and his wife, Gertie, as well as Edward and Clars
McGraw; that Bob Miller fregquently mentioned Sheriff O'Reilley
in conversations he had with Lamb; that sometime during the .
" fall of 1935 Miller purchased a Scottie dog, and either ~ ™

Miller or his wife, Gertie, told him, Lamb, thet $hey bought ) {
~ the dog from Jim O'Reilley (referring to Sheriff Jeames __ . N
e _ O'Reilley) for $5A00; that Miller always referred to the
= sheriff as Jim; that he heard at one time either from
. .. ... Esther Goulet or from Clars or Edward MeGraw that Miller-———— —

wes in the slot machine business.

Note: The above information is conteined i = =~
Tt T T 7T TTTTT 7T a signed statement dated August 18, 1936, obtained
' from Lynn Lamb by Speciel Agents V. C. Criss and
: John L. Madala, Pederal Bureau of Investigation, .
, * ., US Department of Justice, Cleveland, Ohio. This (
N ) " statement will ‘be nnihblo to the U. 8. Lttomy

.~ ~ A at T°1.d°. OMO. -

That he, Lynn Lamb has personal knowledge that the
rooming house operated by Clars snd Edward McGraw at 2011¢
Adams Street, Toledo, Ohio, is & :bhouse of assignation; that - .-
Clara McGrew has several girls on her call list who have dates
with male individuals who desire girls for such purposes; e
that both EstherGoulat and Gertrude Miller were former %call® .

. s girls for Clara McGraw; thet in the past Clara McGrew has - —\\ .
) sotyn e girl for him for immoral yurpoun. '\ ) . .
A "" / v 3
' that during the time that Bob Miller (Harry Gampbell)
T lived at Edward and Clare McGraw's house, he always used R
m- Al .. .. sy« ... .. the back 4oor {m leaving and coming to the place and kept ~ - - .-

hie car parked on the lot in the rear of the building; that
during his sequaintance with Miller he was satisfied that
this man was in some sort of a racket; that his suspicions

203
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were based on the fact that Campbell was frequently changi.ng_.-
automobiles; that he pever talked about himself; that he ap~ -
peared to have plenty of money and not'ithste.nding this lived
in a cheap rooming house such as the McGraws had; that -
Campbell always wore his hat well down éver his eyes nnd ’
very aeldcm looked uvbody in the oyu.. - .../

That he 13 acquainted wlth Detoctive Art Langendorf

N\

».-r S

and he has personally seen Langendorf in Joe Roscoe's 42nd - . _~

Street Cafe on Broadway in Toledo, Ohio, on numerous ocoa- .-
sions; that on August 16, 1936, ldward McGraw' called at his
place of business; that McGraw was under the influenoce of
liquor and McGraw during the conversation stated that he

first met Herry Campbell at Bill McGraw's place at St. Clair
and Jackson Streets; that he, Edwerd McGraw, was drinking ,
and during the course of the evening he gave Campbell one '

of his business cards inviting him up to his place; that .
Campbell shortly thereafter came to McGraw's house and that
Campbell took a liking to him, Edward MoGraw, and to Clara

MoGraw's ecooking and that he, Cempbell, made his home there - - —-

until he married Gertie.

\. e ~N ,/ \ - ~ \
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CHARLES Do KERNEDY T ' R R N B
T | 2018} Adams Street T P PR
. : Toledo, Ohio : ) { ) 4 ) 4 Y
R4 '."; 3 . ;’ i ,;ﬁ‘/’ "' Ty ’ v . RPN “' :, c ) J_/
Will testify that he bas observed -
" EARRY CAMPBELL, end
EDWARD MOGHAW
: together on one occasion shortly before Christmas of 1935 )
4 in Lanb's urill, which is on the strest floor of the epart- 7
{ ,  ment building in which he, Kennedy, and MocuRATW reside; } i
- that he heard the person he now knows as HARRY CAMPBKLL - L
called Bob; that although he resides next &oor to XDIARD
McGRAW he never observed this individual in MeGRAW'S
TTT 7T T 7 apartment, oo T Tr o T T s e e
AN ~ e N s . N
Y ’ / ’
i\ : s\ .\ /’ ) ’} *\ }
v . \ i - \ + . - . - ‘
1 } ) \n \ )
/ . 2 N ,
3 - 2ok, L L e s Ra L. 4 b dee o si il e m Xl L e L oo — S - aA
Ly
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3 -‘r:nn-._—.. P— m. A. 8 - »v--v--:‘:vv«y - :r w:—r'."ﬂ!'v-‘v%m“) —-vr,vp-nm\ j-v'm-rww,. —-" :
P . Chief Auditor, Commodors Perry Hotel, /-« < o
T . Toledo,. Ohio, , o y, :
! . * ., . .o » '. . | e
i - - '. ) L ) . . ,‘ ) } .'-? } : :I. a l \ ] N \...‘ _'d =

Will testify with nrorqnco to

- hl
1y
3

Will testify

- . That the Commodore Perry Hotel operated the Lorain Botel ,
Ty ‘ in Toledo, Ohio, in the year 1935; that the Lorain Hotel passed out !

SR Y . of the ownership of the Comrodore Ferry in 1936 but that the rocordl S
) with reference to the Iorain Hotel prior to that time are under his

Li. euatody as Chief Auditor of the Commodore Perry Hotel,

e cm e o A e - - . — - .

lill pmduce in answer to subpoena duces tocum the general
ledger of the lorein Hotel, which reflects that on October 23, 1935,
8 party registered at the hotel by the name of Robert Pratt nnd \
; occupied room 609 end continued in this room continmuously until =~
Lo November 9, 1935, at which time his account was transferred to the
F"-’:- - . _ Hotel City ledger, signifying that he temporarily gave up his room;
\ ‘ “.that the ledger further reflects that Pratt checked back into the [
} ‘hotel on November 26, 1935, and was again given room 609, which he
t Wy " - occupied until December 5, 1935, at which time he checked out, paying -
L his account in full,

o

Be will produce telephone call .lipl reflecting the
following local telephons calls, _ ; e e
Oct. 29, 1935, Main 7488 (thil 'phono is listed 1a
- the name of A,J.Robbletto, 124 Irving
. L s Street, at which eddress Bodbbie Robdbletto, .
w‘ \ the nirse, lived 1/. October 1935.) / )
] \ i
~ : - : Jofforlon 1490 (this 'phono 1is lutod o
in the name of Dr. K. J. Murphy, ’
ok . . - ; o . 8315 Parkwood AVee) . i

PRGN PUSPREI W R S ek I O
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e/o Electric Auto-ught Co. . }", . SN - -
Champlain and Mulberry Sts. ., 2 p ) VA
Gaplais iy ste, e ) O Y

o - B s N . : o ~ ~ ~ "

. N . . R .
] . . M . ~

¥ill testify with reference to..'. S IS
SAM COKER AR S
Wi tutiry S
| F‘; - That he was maneger of the Lorain Botol from Auén.t 1935 7
/%0 April 1936; that he ies able to identify the photograph of T

S4¥ COKER as being a man registered at the Loresin Hotel under
- the name of Robert Pratt, who resided there during the latter
Bl . - L part of 193%5; he recalls that Pratt became 11l and it wes neces~_ _ __ _
sary for him to go to the Mercy Hospital and after he was released

he returned ¢to the lLorain Hotel for a short time,

S————— rom . . —— e e - - . — e - -~ e e —— it e ——— o —— o = ey

\\ ’ - ~ T \ ~ ~
7 i
) ) : ) i ; \ ) { ) .
- e - ~ 4 \\\ ’ - s
’ 3 2 - .
o - Y . T - oA - \' ;.
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VENE SMITH

Room Clerk, Gomodorn Pom Eotol, L —— e e .,
. ] -f*

»

hlm’ %io. - " B 3.‘1 . s e . KR .. .

- -

y \ '., : o . “ :" ’ T R B N T
‘ 2 . : : ' : Voo

s/ /} wilil te.tity -m: reteronco to ,) ’ § }:_;.‘v.*:' ", & 3
- ’ ’ : f Cf ,“,‘ .‘.'_ .'"ﬂ" g-,‘._" -. T‘-" . ? "..'\'ﬁ- - E

. < PR . . v . - €
: E ¥ . . .

wn to-ury S o : R

That he was Night Clerk at the Iorain Hotel 1n 1935,

that he was eble to identify the photograph of SAM COKER as @
Mr, Pratt who occupied room 609 at the Lorain Hotel beginning Lo
-on October 23, 1935, end terminating on December 5, 1935; that
3} i Pratt became 111 while at the hotel end was attended dy Dr,
/ - . Howard J, Murphy, wes removed to the Mercy Hospital, snd efter
being released returned to the hotel, and checked out on December o

5, 1935.
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g T T T T e e T AT T
}4’ ". . . . . 3 . .‘,}‘ R . . .a‘. ' - o B . "
: - . . P PR
MR - - . e -
- - et e
\ SN DOCTO= D. J. O'LEARY. KON ; ”\. YN
\ . N Y T Ve { : '
. : 1 » . 7 i - » PR \ $
YA . ,/ Mercy Hospital,. e Cer LR L ‘ ‘5..,./ T e e
: . .. 5 2 . . P . 3. - N PRI - , - .
. . Toledo, Ohio S ) RO o R A )
I S ' N A R et P
v .n : . ‘ ’ . N o L e 'A‘M' W T ey ""‘ e e

Will produce records of the hospital under his R T
custody which reflect that ROSERT PRATT entered the ’
Mercy Hospital on October 30, 1935, snd was discharged
on November 25, 1935, and any other records of the

hospitel in his custody which indicate the nemes of . N
7 . “  nurses who attended Pratt, the number and dates of hil‘, ( ) :
) /’ vieitors and the records concerning the operation per-: L v “«
: ‘ ’ formed on Pratt on November 7, 1935, the names of ate- -
R tending physicians and any other records having
Vi - reference to Pratt during the time he was confined to —

Momsmte - ci=- - = - tye Vercy Hospital.

— ~ . --——— Will state from a photograph shown him that ~——~ T T T T 77
SAKM COKER _ . - L
s \ 77N i K4 N\ ;/ N g N
is' identfcal with thLe man who was known to him, Dre . ; i y
O'Leary, as Robert Pratt. . __ -~ ~. ~ N
- N TN N
\ A} i- ) ’ ) A
7 - ) x~ ,) ~.__ - )
M.f:j - S A- DO 's..;..-A U S SO VY WO S VAR S c et L-‘—-A‘-—w'-k" . ama  —t
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2l <o S o odiskendiiE ate odnk it st an RO N.RS [ A’LI CE R. mm R ar e o of ‘r?’t NP Ry 3-“?"_""'-"?‘%”-"-’ . ;
o N i ) . ’. U . .. ¢ g - . . ‘. « ¥ . ‘, ,2—‘. B h
3809 Alemeda Street, ,

-~ T~ Toledo, Ohio " - T s — N
/N N .- R y .‘ }h N T L
: ‘ . ) Nl / W11l testify in connection with i A N /) “ ‘\\ TN
R - ’ ..t . .. . . . Y L s . '{\':’,'?‘:_. ) 4_-,’ ., " »__" - .

. A " SAM COKER

T .« - That for about one month during November 1935 = - .~
4 she was employed as a special nurse at the Mercy - - " -/
Hospital, Toledo, Ohio, to eare for Robert Pratt, b
whom she will identify from a photograph exhibited
to her as being identical with Sam Coker; that she ~
\ VA recells that Sem Coker stated that he was a traveling ‘\ 7T
) selesman for some oil company and that he had con- f\ /

tracted his fever somewhere in Alabama. _ » S BN
I S ] e e

SN/ SN T N
' ) ) k) ) Lo
‘ ~ N L »~ e S / .
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DR, HOWARD J, MURPEY =~ . °- R R .
| 3315 Parkwood - R, — P U
N Toledo, Obio, - ) : ) A A T h
.’/. ’ . 4»_h'/:'" : A L . ".'.A .:. s .. R } 2 | . - "f’{n_‘}'i;"’;i’: - ”-'::}»‘.} - ’ . .-—“.-.,
(WAL testify with refersace to PR
Will testify | _ -
S RN o That he was house physician for the Lorain Hotel and 4m -
gk s 3 that capacity on October 29, 19335, was called by the management of
N / _ the hotel to administer %0 e man who was registered at the hotel
; : under the nams of Pratt, who he will positively identify from
o photograph as being SAM COKER; he called at the hotel, found this
R S individual in room 609, end 1t was first thought he was suffering -

from maleria; that on October 30th he was removed to the Mercy
Hospital, where it developed he had a severe case of gonorrhea,
the result being that Dr, A, S. Avery was called in and operated

the hospital on Rovember 25, 1935; that Miss Bobbie Robbletto was
a nurse who attended SAV COKER at the hospital.

. P , N - N T v s
AN '. } . -\ ’ \ - ) / ) , \

. N g S
) e :
' %, - ‘
. - -
- PR <. ~a - - - N S N
\ N Y o
) ) \ . ) i i $ 3 l\ ) !
\ / B . / s N V4 ~. .
- i : . )
Mﬁ .rs [EV : XU o AN - TS S U S -~ -~ a2t Mded s A - o
L]
25/
-

392



ittt S b Sahuse SRR A - ot el ostuohhiat Mk Emc il 4 ot oSl pemiaiand o S RS AL Sdadasstattt S Al Jrad
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-7 ) - . = N . R . ) ) h . "’s . 4\-‘ ’-,.':.q '. . ,“\ "",-
f ~ + ° DR, ALLAN AVERY . v Y K
) ) . /} . T 4 . “,’ ‘/' T N ’.'h N ‘f ‘ / - ‘“‘
T - 1052 Edison Buflding - "ot - o0 f e . lToc o0
- ' . Toledo, Ohio : o T T
': . ’ o . "v . . ‘ o ‘ . :( .,‘” »"'..-‘ :-. N -. ) , - . ::,. '_E‘_ t ‘
Will testify that between 5:10 pm #nd S:44 * '>: T oo
pn on November 7, 1935, he operated on ROBERT PRATT,”
whom he will 1dent1ry from a photogreph exhibited ,
- to him as being the same as - T -
. N K -\ :/ ‘.
, v ; . ; y
\ : E E ' 8AM cm 1‘ { ) ‘ /‘ ' ’
. . v . ~ ) . /A A . Vs i - ; \v\ ) B
at the Mercy Hospital, Toledo, Ohio, to relieve 1 :';"t

"stricture and 4drein en abscess. - -7 T -~ T e s e
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R e g e T T T T s e
, ~ SDQCIQI Agﬂnt. RN ' “'\ st T e~ AN
o9y : y Federal Bureau of Inveatigation, ' h ’ \1 ;"' -
R 4 U, S, Department of Justice, J°~ - . .. ;o
RV 1448 Stendard Building, P R A E R oLt
" " s.. | Cleveland, Ohio, - LT Coy .
. B} . . . K ‘.>x . B s
Will testify with reference to an interview with
S ) B sm COKER
‘ ' s o N RS - Ve
: at the Oklshoma State Penitentiary, uculuter. Oklahoma, R
e 4 . September 18, 1936, which interview resulted in information with 1\
Sk B reference to the following: )
boaa - R T SAM COKER - ~=— - - sooom = i ot e
ARTHUR R, "DOC"™ BARKER
FRED BARKER
—— ] i ) VOLNEY DAVIS
o ALVIN KARPIS T
e e RN N EDRARD McGRAW - . . .
; \ CLARA McGRAW ‘ h A
: ! } SEERIFF JAXES J. b'anun ) & J \
- - JOEN BROCK ~"-- = . ~ ‘
FRED GOULET '
CATHERINE GOULET
., ESTHER GOULET. ‘
. Co MILTON LETT . . . S
Will testify )
BN R That on September 18, 1936, he interviewsd SAM COKER, - «
| } ‘ ; "Fo. 14023, st the Oklahama State Penitentiary at McAllister, Oklahama,
u S who furnished the following information to Special Agent Madala:

That he was born at Nowata, Oklahomea, on September 20,1895;
wii- .. . ¢that he went to school there, completing the seventh grade; that _ .
after he left school he engaged in trading cattle for several years;
that his father died and he inherited considerable property on which
0il was later discovered, from which he made consideredble money,

W«
v\
w
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e pe e eemeewsT T o7 00 Op January 2, 1924, he ‘and one Buster Jarrett were - N
. ' arrested at Pawhuska, Oklahoma, and were connected with the First
National Bank robbery of Shidler, Oklahoma, and upon triasl were - --

N

. 7 '\ convicted and sentenced to serve 30 years in the pen{tentiary; ¥ A
) - ; that he entered the Oklahome State Penitentiary following sonvietion P,
AL on March 17, 1924, and while there became acquainted with VOLNEY .

DAVIS and ARTHUR R, "DOC™ BARKER, who were serving life sentences
for murder; that he became very friendly with ARTHUR R, "DOC®™ BARKER
and that when he eventually was released on parole on January 11, - . ..
1931, ARTHUR R, "DOC"™ BARKER geve him a message to deliver to . ° ~ -
FRED BARKER at Tulsa, Oklehome; that SAM COKER proceeded to Tulss,
Oklahoma, shortly after his parole and delivered the message to

FRED BARXER, and it was at this time he first became acquainted

T with ALVIN KARPIS and “ma”™ Barker, b0th of whom were living with
: A - FRED BARKER at Tulsa, Oklahoma; that thereafter he occasiopally - L
“ Yy saw both KARPIS end FRED BARKER and on January 10, 1931, he and -’ SN

" ALVIN FARPIS were arrested, together with FRED BARKER, at his home
& by the Tulsa Police Department; that the thres of them were subse~
L‘_:_'__w, L quently moved to Okmulgee, Oklahoma, where they were charged with a
Jewel robbery but that this case never went to trial as his, COKER's,
parcle had been previously revoked and as a result he was returned
to the penitentiary at LMcAllister, Oklahoma; that he never learned . .. ._
- T 77T of the disposition of the arrest in this instance as to KARPIS
and ¥RED BARKER,
P

' That upon his return to the ponitentiary e became acquaintod
‘ ﬂth one JOHN BROCK, that BROCK was given a eonditional dischargo kN
AN - from the penitentiary in the fall of 1934,

That he, COKER, was successful in securing another parole
from the penitentiary on September 6, 1935. lnd npon hia rolouo
bhe proceeded to Nowate, Oklahm. oo P e Tl
Thet from this point on, he did not care to talk abont n-
travels and associates in detail inasmuch as he felt that he might
incriminate himself and that he d1d a0t desire to 40 s0; that, - h \
however, he 4id go to Toledo, Ohio, in the latter part of October
N / 1935, snd stayed at the lorain Hotel, previous to which time he -
’ attended the Joe Louis-Max Beer fight in New York on September u.
1935,

Y 7 Wt LSVRIEPIRRY Pt

'mat he identified a photogreph of HARRY CAMPBELL which
was ahown to him by Special Agent John L, Madala, as that of a man
whom he associated with in Toledo, Ohio, named Bod Miller; that he

N ’ o -w, .
e e A AN S moas. o8 PSRN TR A BY " PR S 50&‘ " ot
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never knew Bob Mjiller as being identified with HARRY CAMPBELL ud

that he only kmew HARRY COMPABELL as a road contractor; that he could

not remember the place and eircumstances under which he first met

Bob Mjiller (HARRY CAMPBELL); that he never saw ALVIN KARPIS at any . .

time subsequent to his u'rut with ALVIU KARPIS 1n June 1931 at . ~ 7

Tulua, Oklehowe, o U ‘\ T
That while in 'rcledo, Ohio. 1n 1935, ho viaitod vnrlan

places but they were s0 numerous that he is now unable to recall thc

names and locations of them,

That he was in the Mercy Hospital in Toledo, Ohio, dug

that he pever had any visitors thero. PN T, ;e

Y 7 \ \ N ,

Vi " _'He donied that he' was ncqnunted in any degroe 'ith HILTON Ll'l'r

e That he never saw .TOHN BROCK at eany time after the latter

left the Oklahoma State Penitentiary in 1934, e
That in Toledo, be knew no persons except the following:
¥R, and MRS, FRED GOULET, their daughter ESTHER GOULET, MR. and MRS,
EDWARD and CLARA MoGRAW, Bob Miller (EARRY CAMPBELL) end his wife - --- -
Gertie and Bobbie Robblette; that he kept company at Toledo, Ohio, with
Bobbie Robbletto, who was his nurse while he was confined at the Mercy
Hospitel; that he met SHERIFF JAMES O'REILLEY of Toledo, Ohio, and -
drank beer with O'REILLEY and HARRY CANPBELL; that with reference to,
SHERIFF O'REILIEY knowing the true identity of HARRY CAMPEEIL, he
stated "] may tell you a lot of things that are contrary to what you
people know dut delieve me when I say that SHERIFF O'REILLEY 4id mot
know who Bod and I actually were, and I positively know that no pro=
tection money was paid to him for our being in Toledo, Iwll
admit that I drank beer and that Bod Miller drank beer with O'EEILLXY
but if you fellows think that O'REILLEY knew who Wwe were, m ere
barking up the wrong troo. . o -

.

~

’ N ‘ 'nm he went to nn with mnm) chRAW .nd cmm McGRAN
shortly after his release fram the Mercy Hospital in Toledo and that
he resided there until the time of his arrest on May 7, 1$36; that

he first became acquainted with the McGraws dy just wandering into
their place one day and when he learned from them that they had rooms
to rent, he rented one of them; that the reason he lived at the McGraws
was because he had to heve home made cooking because of his physical
condition and that CLARA McGRAW agreed to furnish him this cooking if
he lived and rented a room from them,
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] That prior to his releue on parolo from the Oklahoma Stato

RN / ' Penitentiary in September 1935, ho worked in the prison canteen Tor

© j  epproximately three years; that ‘there are #0ld in this canteen. tobaccd,

' I S candy, toilet articles, newspapers and magazines; that he was an ardent

: reader of the daily newspapers which are s0ld in the prison and that

- o local as well as out of state newspapers are s0ld from this canteen;
o that he, SAM CORKER, recalled reading the accounts of the raids steged

in Oklaweka, Florida, in January 1935, which resulted in the killing

of FRED BARKER and "Ma™ Barker; that he also read the accounts of the

escape of ALVIN KARPIS and HARRY CAMPBELL from the police in Atlantic

City, N.J. in January 1935, and their subsequent flight to Michigen,

: P . at which place they abandoned their sutomobile; that he also reed in . -
— ‘/ 3 ’ the newspapers that ALVIN KARPIS and HARRY GALPBELL were being sought

' ‘0, p . by the Government for the Bremer kidnapping end from time to time he .

’ - " read the accounts of the trial proceedings at St Paul, Minn,, in cone

oz - nection with the Bremer kidnaping case in which the names of ALVIN

i - _ EARPIS end HARRY CAMFBELL were mentioned frequently, =

Thet he 8180 read detective magazines in the penitentiary
and in answer to a direct question of Special Agent John L, Madela
v - - - : stated that he recealled seeing a detective magazine which contained - - -
a photograph of ALVIN KARPIS dressed in women's clothing and that he
read the story about ALVIN KARPIS and the Bremer kidnaping which

) - nppeered {n this particular nagazino. p N 7 \ o
! :

Yoo ) ) )

. o - - R

(This appears to be the September 1935 issue of the Startling Detective
Magazine, a copy of which is in the possession of the Federal Bureau
of Investigation snd will be available to the U, S. sttorney at the
time of the trial, This magazine has a photogreph of KARPIS, include-
ing one showing him dressed in woman's clothing. This article states
specifically that ALVIN KARPIS and HARRY CAMPBELL are bdeing sought
- in connection with the Bremer kidnaping cese and. qlthough the name
} of HARRY CA'PBEIL is mentioned freguently throughout “the article there
. is o photograph of GAL:PBELL in the articlo). \_ / !

=

EE S8

Ll Bkt L e n St e . d ow L cwad B . et o Rl lba T ozalisesad Tt [ - e




bt dhdauadiit bttt et B (0 ge e A Wil i Sl i iibiny Saad W?"“H“‘" -wm«,n—-r, » “""""‘W" - —
L A S - ; * T TR

12

. : P FIKID o »\' S
" ’ z; ) ) /X 1 . : :/ \“.
VoA Record CIQrk. BN . . & A S
S : Oklahoma State Ponotontiu-;. - '“; Lo T
’ lchllhtor, Oklnhan, S T
1111 under mbpoena dncn tocum produeo 111 his
ncords ruh reference to
ST VR 2. BRK wm\’ e “‘ i""""\’ : / ™
4 i M
~ ! - prisoner Xo. uozs. and will testify from these records thnt 7

S8AM COKER was originally received at the penetentiary om lhrch
16, 1924, to serve 30 years, being convicted for dank robdbery
- at Shilder, Oklahoma; that the records disclose that COKER wag— ——— - -
paroled from the Oklehoms State Penetentiary on January 11, 1931,
and that on February 13, 1%31, his parole wes revoked for sufficieant
causs subritted by the Govermment of the State of Oklahoma and
that on February 24, 1931, SAM COKER was classed as an escape;
that the records further show that SAM COKER was arrested at
-~ Tulsa, Oklshoma, on June 10, 1931, on charges of robbery and that .
’ on the same date he was removed to Okmulgee, Oklahoma,t0 enswer
eharges of robbery and that on June 19, 1931, he was returned to
the Oklahoma State Penetentiary to serve out his sentence,

That the records further indicate that COKER was agsin
parocled September 35, 1935, and that his parole was revoked on .
Yebruary 27, 1936, for cause not given; that he was returned to
the penotontiary on May 9, 1936, the records r"ulins that hie
minimum sentence expires on April 11, 1937, .
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Police Déparhont ’

; Tulsa, Oklahoma, /TN ',,/4-) ’-\ _.,‘;.\}

» R } ;
- A P R .
. ‘_.\' . _{ ‘ \.‘Q -"} . ) . -b . w’/ ’7“ . .'.’ /'.’:.«‘ ,':', . ,A}‘v::,:. | _.’..“.. “" ., A;"., :.. . ;.
o Will testify with reference to the following mamed . T
individuals: SN Lo T
' SAM COKER ‘
ALVIN EARPIS
. FRED BARKER .
) - i "l:'e';tA:if:" SN TN Ty \,)
' " .- . " ! ' 4 \ } B Ay
g .~ That he is a police officer attached to the Tulesa, = > -

Oklahoma Police Department and held such position in 1931; that
on June 10, 1931, at 936 So, Braden Street, Tulsa, Oklahama,

"~ he arrested SAM COKER, ALVIN KARPIS end FRED BAREER, together
with one Joe Howard, at which time these four men were in possession
of burglar tools, guns and adbout $1,500,00 worth of jewelry

——— e e - obtained as the result of a hold-up of the Black Jewelry Store -

o at Henryetta, Oklahoma, '

-

/
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- T Special Agent, LTS e x
\u ~ Federal Bureau of Invutigati ! Y : .
Lo / U, 8. Department of Justice, < VAR .

L C 1448 Stendard Building, . = ~ e R
Cleveland, Obio, T .~ . C
Will testify with reference to R '
S8AM COKER
BAREY CAMPBELL _
,l"“ “ ;’/ B . /’ = \ TN /, \ .~ . )
. ; i Wil testify that he participsted in’the arrests .of ;o
N~ 7 *. SAM COKXR and BARRY CAMFBELL at Toledo, on May 7, 1936; that _ .- '

HARRY CAVPBELL was teken into custody at his apartment at
- 21322 Monroe Street, and that following his spprehension, the
— et e witness with other Agents of the Federal Bureau of Investigation —
errested SAM COKER at the home of Bobbie Robbletto, 439 Arcadia
Street, Toledo, Ohio, and that SAM COKER was brought to the
— oL apartment of HARRY CAMPBELL, 21321 Monroe Street and there very
T briefly questioned by the witness,

T~ —————

"N - That in HARRY CAMFRFLL's epartment, HAFRY CAMBEIL RERE
: * and SAM COKER were in the same room in the presence of each i
Vi /  other; that SAM COEER was questioned with reference %o his \
) ' essociation with HARRY CA'PBELL and he denied knowing HARRY
CAMFBELL or ever associating with him and denied that any of .
the clothing in the apartment belonged to him,
o .. - . . - . ”&j r ~ .’.: .- - \v»“, , '3‘ - .
/ / S DA S
. / N 3 r’_\\ ) ‘\ ’ ) i \\ ) . ’. ,
h ’ et s - B S i B ol lend 4 e . e e Bt B o o e ;( I S P R T thAM.‘—'.'. J: —
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“""ALVIN KARPIS slightly, heving met him in Oklehoma, and that he

R N | Tl e gt R

J. P. MAC FARLAND  _. _ - B

't . : \\ ) ; sv' Q ) “
Specnl Agent 1n Charge, X . ) R } - ) . "»

Federal Bureau of Investigation, R A R UL I
U. S. Department of Justiece, -  ~: "' =~ -7 e
1448 Standard Building, =

Cleveland, Ohio, . L. ':'.;‘ o ‘ ' "

Will testify that he interviewed

SR - SAM CONRR e P o
' 4 3 R d A { ) 4
1n Clevelend, Ohio, following the arrest of cona at Toledo (
on May 7, 1936, and that in this interview S~

-t

ALVIN KARPIS
HARRY CAMPBELL

were mentioned,

That SAY COKKR at the time of this interview stated
bhe was born at Nowata, Oklahoma, on September 20, 1895; that

be was received at the Oklahoma State Penitentiary, McAllister, o

Oklahoma, on March 17, 1924, om a bank robbery charge; and ) !

— — = i e -~ ieweem— s o e s . e -

4hat he was released on parole in September 1935; that since N

that time he was unemployed and living from proceeds realized
from certain oil leames which he had in Oklahoma; that upon
bhis release from McAllister he went to his home at Nowata,
Oklahoma, and hence to Tulsa, and thereafter spent scme time .
in Kensas, and for a short while visited in Corpus Christi, -
Texas; that he arrived in Toledo, Ohio, on the last occasiomn .

he was there just prior to his arrest, coming to Toledo, Ohio, =
from Nowate, Oklahoma, on Mey 4, 1936; that on the occasion .. -
of a previous visit to Toledo, Ohio, he was -confined in $he N
¥ercy Hospital, 'here he undorwont troatment for a peri ot )
four weeks.

Will further testify that COKER stated that he knew .

also knew HARRY CAMPBELL but denied having any knowledge as to
the whereabouts of HARRY CAMPBELL and that he did not know
that CAI'PEXIL was in Toledo, Ohio, and that he was not associated

tbe
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with CAVFBEIL in that city and had no information es to the .- -’ ‘-
elias which was being used by CA'PEELL; that while he was in =

\ Toledo, he kept very much to himself and was not associated ,
. ) - with any person other than Bobbie Hobbletto, the nurse who ) 4

attended him while he was confined in the Mercy Hospital,

F]

. . Lo L L LN : - e < "
(Special Agent lee F, Malone, Federal Bureau of Investigation,
U. S. Department of Justice, 1448 Standard Building, Cleveland,
Chio, will corroborate the teatimony of Special Agernt in Charge
L J. P, ¥acFarlend inssmuch as Specisl Agent Malone was present -
\ - : during and participated}in the interview), Y / . /
' . A .
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b ®. J, CORNELLEY ~ - LT
TN /TN msseetor, /N TN TN TN
. . j Federal Bureau of Investigation, o ) . ) C i
e LA 1448 Standard B\lildmg. T L :L'sj.,,(': ‘: it ""g,. a R
Cleveland, Ohio, ST P E R N
| Will testify that o
HARRY CAMPBELL
N "~ cTe &M com TN RN TN
SO S e ey vy
N J 1 were arrested in Toledo, Ohio, om ¥ay 7, 1936. |\
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MISS BOBBIE ROBBLETTO "%

" ‘g—;m‘.“";ﬁ---v—”f ’,"! ey e ’v w:mz
Ry . k 3%

439 Arcedia Avo.' . . :
Toledo, Ohio . TN - > . : SN
S A R SR SR ) O T A 3

N ya . . & .
- - . - rd

. RPN . L M a .
Rl s "o - > L -~ T “'f L e

w1l tostiry lrith roferonco to tho tollovdng nam(

individuals: T . oS

SAM COKER

HARRY CAMPBELL

EDNARD McGRAW ' ) ‘
L. CIARBA McGRAW . - | P T .

: FRANK GREEFWAID ’ _ ‘ ; }

LI GERTHUDE BILLETER { ) } /

’ - C . i - -~ N \_‘- s \\‘ ) .
Wil testify < T T~ ~————- B

Thet ahe is a trained nurse; that she first met SAM COKXR,
who she is able to identify fram photographs, at the Lorain Hotel -
in Toledo, Ohio, on October 29, 1935, on which occasion she was
requested by Dr. Howard Murpby, house physician for the Lorain Hotel,
to come to the hotel in comnection with a patient of Dr, Howard Murphy;
that she arrived at the hotel about 11:30 or 12 o'clock on the night \
of October 29th, and upon instructions went to room 609 and there saw ‘'
the person she now knows as SAM COKER but who at that time was using '
the name Tommy Pratt; that she was engaged as a special nurse on this
case and that on Oetodber 30, 1935, this patient was removed to the
Mercy Hospital, she accompanying him; wpon arrival at the hospital
he was placed in room 502 and she continued to act eas his nurse at
the hospital, her hours being from 7 in the mornimg until 8 in the
afterncon; that it was first believed that this patient was suffering
from maleria but it later developed that he had a severe case of .
gonorrhea and it was nedessary to eall in Dr. A, 8, Avery %o assist
Dr. Howard Murphy and - operation Fu porfomeﬂ on the patiut. \

o
.

\

That 8AM COXKER was di.ehargod from the hospital Novmbor
25, 1935, end left in a taxi-cad and returned to the lLorain Hotel;
that she called him late in the day to ask us to his gcomdition; =~ ~~
about two weeks later he telephoned her and told her mother that he
had s bull dog for her and wanted to bring it out and he did come to

k>
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the house in u privete oadb of the Private Cad Companyj that the™ "7 -
next time she saw him was some time in January 1936 when he came ‘
to her home to visit her and exhibited seversl receipts showing -

. that he had been traveling by air, one of the receipts having the

name of Corpus Christi, Texas, and the other ticket recorded travel _
from eome point im Arkansas to Chicago, Ill, amd SAM COKER stated . _.-
that ho had at Chictgo. 111, tnken a phne for lblodo, Ohlo. . s

A day or #0 htor BAM onnod her o.nd made a duto ‘
with her and later that evening, aeccmpuniod by a couple whom he
introduced as Bob Miller and wife Gertie, who the witness is mow
aeble to identify as being HARRY CAMPBELL end GERTRUDE BILLETER,
came to her hame; that the four of them went out to the Grenedd
Gardens to eat, which place is operated by Jim Coleman; that after
they had been there for about an hour HARRY CAMPBELL and his wife
Gertie left in the 1936 Ford coach or sedan they were driving, later
returning, however, with another eouple, whose identify she does
pot know; that finally the six of them left the Granada Gerdens
and SAM COKER suggested that they go to the place where he lived
and that all six of them drove to the apartment of EDWARD and CIARA
MoGRAW, 2011% Adems St, and remained there s short while, after
which HARRY CAMPEEIL and SAM COKER 4drove her home; that while at
the McGraws, CLARA MCGRAW served all of them with drinks; that - -
from what she could observe EDWARD McGRAW and CILARA McGRAW were
very good friends of BARRY CAMPBELL, Gertie and SiAK COKER; that
they {otomd to 8AM COEKER as Tommy and to }EA.RRY CMPBR{L as lob. \‘

!

Thet thoroaftor SAM conR called on her frequently, always

coming to her home in a private taxicad of the Private Ceb Company;

that on several occasions when leaving her home COKER requested her
t0 ceall this cab company and she recalled that she called telephone
pumber Adams 35050 and wvery often talked with a man who said his
same was Green; that during this time her father was very 1ll end
SAM COEER wanted to 4o something for him and t0ld the witness that
CLARA McGRAW secured fresh eggs from the eountry and he made arrenge-
ments 80 that the witness eould secure fresh eggs from CLARA McGRANW}
that some times the witness would go to the McGraws to get these' eggs

'and on other occasions SAM COKER would bring them out, and several °
- times CLARA McGRAW sen$ EDWARD KcGRAW, her husband, over with the eggs;

that on several occasions SAM COKER sent one of Green's private eads
t0 ber home to take her to the McGraws to get these eggs; that )
several times "Sreenie” himself &rove her to the McCraws, on which

alY



occasions he would generally follow her up the stairs, apparently

" %0 collect his tari fare, and would usually be invited to come into

the apartment and to sit down and drink liquor with EDWARD McGRAW

and CLARA MeGRAN, . _ Ty ,'»\

- . N j \ ;: /

‘ That on ‘one occasion she was out on a date with SAX com.
being accompanied by HARRY CAl/FBELL snd the latter's wife, Gertis,

end that she asked SAK COEER if he ever played the numbers and he

replied that he did, whersupon they all went to Goulet's mn, .

2130 l(onroo Stnot. to chock over tho nmbera 11-t. et .

.

V

That SAM COKER told her that EARRY GAMPBEIL was a llot
machine operator and that on the occasion of their first visit to
Goulet's Grill, a man who was called Slim, whose identity is unknown
- to her, joined the party and talked with HARRY CA)PBELL about slot ,

machines; she gathered from the conversation that they had slot {
‘machines in Cleveland, Ohio, and that recently an elite gambling
place located on the out-skirts of Cleveland had been closed and
their business had been materially affected,

et = ———— — i et s e

That SAV COKER told her that he was & bookmaker and had
several gambling places out west and as best she recalls he mentioned
the state of Oklahana in this connection.

. ———— o —— o —— i ———

To the best of her recollection she visited the apartment
of EDWARD McGRAW and CLARA McGRAW at 20113 Adams Street, about 15 times
during her scquaintanceship with S3AM COKER; that she was at EARRY
CANFRELL's at 21327 Monroe Street on only one occasion, which was
about two weeks prior to HARRY CAMPEEIL's epprehensioni $hat on this -
occasion SAM COKER telephoned her and told her to come and pick up
some fresh eggs for her father at HARRY CAVPEELL's apartment; that
at that time SAM COKER had just moved his personsal belongings from
McGraw's apartment to the nparmnt of HARRY GAMPBKIL. .

-

-~

(Miss Bobbie Robbletto was contactod by agents or the Federzl Bureau
of Investigation at Toledo, Ohio, on May 6, 1936, in sonnection with
an investigetion conducted at the Mercy Hospital inm Toledo, Ohio,

At the time of contact, she identified the photograph of SAM COKER
a8 being a patient treated by her at the hospital snd also identified
s photograph of EARRY CAMPBELL as a person she had associated with as
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e rriend of SAK COKER and furnishod the nddrou of HAREY CAMP’BILL'B
spartment, No, 1, 21323 Monroe Street, which infomsation resulted im
the apprehension of EARRY CAVPEELL in this apartment on the early
morning of May 7, 1936, This witness is a very tinid individual -
end is the sole support of her mother, her father having died roeently
after a long illness, Because of her professional standing ss a .
nurse and her responsibilities toward her mother, she 1s extremely . '
desirous of keeping her name out of this case if at all possidle.) '
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KENNETE FRARCIS ~ ** ° v .o e ELE Y
RN /616 Plymouth Street, SR PR SRS ,
) . Toledo, Ohio, } . ' ) ¥ } ’ ! Yoy \\ ./,/
P B . / . - j ‘ ,{i . -»A " ";,'a. N ) .
- 0T,
uu testify dth :ntoronco to the folloving unod TEL A
individuals: ~ N R TRl O T
'ILLIAM J . HARRISON S
RUSSELL GIBSON ‘
o~ - ’ T ' ) SAM Com - . . S 4 L
! : / " ALVIN KARPIS - RN PR L
X , . | ' EDNARD McORAW ! ) - ) i 5,
- R CLARA McGRAW - . k . *, A
.'.......:" _ ) ~-
S o Vi1l testify ‘:

That he {8 30 years of age and a mtin of lblodo, Ohio,

that in July 1932, he was employed by Jack Kennedy, a notorious
~—- .- Toledo, Ohio, hoodlum, as & bodyguard; that Kennedy operated the
Studio Club at 513} St Clair St. and while the witness was working
for Jack Kennedy in about November 1932, he made the acquaintance
of an individual there who was called *"Willie™, who the witness is.
now sble to identify from photographs as being WILLIAM J. mmsou;\
that HARRISON was more or less of a regular customer at this place; /
thet he was often accompanied by a man who was called “Slim™, who -
the witness is sble to identify positively from photographs as boiu
RUSSELL GIBSON,

That on one occasion 3here Wus & quarrel or brawl detween
patrons of the Studio Clud, in which GIBSON drew his revolver amd
accidentally shot himself in the leg; that the witness and Jeck Kennedy

_went to Chicago, Illinois, about May 1933, where they registered n
“the Croydcn Botel and thoro min ut’IILLIAM Je Oll. "

} i
/ That Jack Konngdy was surdered {n Toledo, Ohio, by members
of the famous Licovoli gang in July 1933, following which the witness
was kept in jJail for some 45 deays as & material witness; that follow-
“ing his release fram the Toledo County Jail, he went t0 work es a -
driver for the Privete Cad Co, of Toledo, Ohio, owned and operated by
Frenk Greenwald; that his first employment began in January 1954 and
continued until June 1934; that he left Toledo in about June 193¢
and again returned there in November 1934, and again was empldyed
as a taxi driver for the Private Cab Co. from November 1934 until

March 1933,
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. mt ebout December 21, 1935, he received a eall from ., :

' N EDWARD MoGRAW, 2011} Adeame Street, at the Private Ced Co,' %o pieck

! up a fare at McGraw's rocaing house; that whea he arrived at the R

oL MoGraw apartment he walked up the stairs, reng the bell and m -
. MoGRAW enswered the door end told him to wait downstairs; that a .

few minutes elapsed defore an individual whom he came $0 know as -
*Toomy" and is now adle to positively identify from photographs as ..
being SAM COKER, came down from the MoGraws, entered the taxi cedl
end directed that he be driven around for a short while; that oa
this oocasion he drove COKER in and around Toledo for SO minutes
and then returned him to the McGraws and received from SAM COKER

——

v,

RPN , -cz 00 for the trip, which Would ordizarily Bave cost only 754, - s
: \ y o "
] oW / ‘nnt that same night about lidnidlt EDHARD HcGw again LN

e *  called the witness by telephone, requested him to get a case of beer T

and deliver it to 20111 Adams Street, the McCraw apartment, which
U the witness did; that when he arrived at the McGrews he saw SAM COXER, — _ .

BDHARD McGRAW and CLARA McGRAW in the apartment; that during the

following two weeks he received in the neighborhood of fifteen

tolephone calls tro. COKXR at l&cans for taxi urvico.

——— e e —

e T - = T e
o That shortly after Christmas of Deceamber 1935, ke received
b | a telephone call from EDWARD MoGRAW sbout 9 P.M, end that whex he
- ' arrived at the McGCraw apartment CLARA MeGRAW told him to wait there
) ! for about 15 minutes; that he waited in his cab on the street and
' .Y 7 {n about 10 minutes three men came down from the McGraw apartment, . .

which men the witness is able to identify positively from photographs
as being ALVIN KARPIS amd SAM COKER, the third man however being unknowm,
the latter man however deing described as about 40 years of age,
180 1bs, in weight and sdout 85'10" in height, well dressed and clean .
shaven; that on this ooccasion he drove the three men o Kelley's . ..
saloon st %0th and Adams St, end then to the Madieson Buffet at. .. .-
o Madison and Erie Streets, amd then drove them around town fora *
L while end finally discharging them a$ ths Farsmount Theatre; that - -
for ghis $rip he received $5.00, $2.50 of which wes fyr the cadb ¢ ('
, end the remaining $2.50 being a $ip, / x\ ' )“ )
That sabout 11:30 P.¥, that particular night he ncolnd 'y
‘telephone call at the office of the Private Cadb Co, and SAM COKER
told him to bring a cab to the Paramount Theatrs and upon arriving
there he picked up the aforementioned three individuals and drove them
t0 the McGraw apertment, receiving for this trip 80¢,

-

.
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That ebout 1:30 or 2 A.M, the following morning T
EDW.RD McGRAW oalled the witness by telephone at the Printo (e
"\ .~ Cab Co., calling for a cab; that he went to the McCraw apartment ,
: , and in the kitchen, and from the kitchen moticed that there were .
o ‘. two girls and two men sitting in the front room dut 4t was so _;",*’i ,

e dark ke could not distinguish the features of these people; that . *.
- EDWARD McGRAW invited him to have a bottle of deer and he sat in :
the kitchen and drank two bottles of beer with EDWARD McGRAW and . -
CLARA McGRAW, a man known es %old louie™ who lived there amd . -
SAM COKER, About 15 minutes later EDUARD McGRAW told him that -
SAY. COFER was ready end he drove SAM COKER with one of the girls
to Putman and Irving Avenues, where he let the girl out and thon .
. drove SAL‘ com back to the chran. - -
B ¢ ' p ", /’ ’\ K .-
. That ‘about two weks artor he firlt not sAX COK!R, ho
. 2 'drovo SAY COKXR and some other man, whose identify he does not kmow,
from the NcGraw apertment to the Union Station im Toledo, on which
occasion he heard SAMN COKER say that he was going to Chicego; that
T he notioced that SA} COKER refused to permit the porter at the depot
to handle his baggage; that he never thereafter ssaw SAM COKER, -

- . (The pertinent information obteined from Kenneth Francis is contained
) : in a signed statement dated at Toledo, Ohio, SBeptember 30, 1936, }
secured from Francis dy A. J. Norstrom and A, Dickstein, 8pecial:
" Agents, Federsl Bureasu of Investigatian,. This signed statement
will be available to the U, 8., attorney at the time of trial),
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. roo - hstimony with reference to 1933 Ford coupo. - ,
B motor 18-429014, and 1935 model Ford DeLuxe coupe, L .
TS . motor 18-1615253, set out below, 1s for the purpose of : ™~ £
i Yy 7 fshowing association of JOEN FROCK with HARRY CAMPEELL |
aL L7 o ' ~ " at '.Bolodo, Ohio. RS m../‘,‘ . ":_,.‘.3(: ) R L R e -

OERTRIE BILLETIE MITLER' PR L A S

'Xopernik mear Nebraska Avenues, ' .
10ledo, Ohios ’

-~ - - ~ T - "\ﬂ SO e

§ \\ / \ ,I ‘ / } / ¢ / ) Fi \"
. ‘ / o+ will testify as follows: .bat when she first’ -

. - met HARRY CAMPBELL et 10ledo, Uhio, in may, 1935, he was
-2 driving a 1935 model rord vB coupe, which bore 1935 Ohio
1icense plates iif 54; that he had this car until about __. _  __
September 18, 1935, when he appeared at Toledo with a

Hudson coupe,

—

—— e s 4 e e e gp— ot

('rhe above information is contained in a signed statement
secured from GERTRUDE BILLETZR MILLER at Toledo, Ohio, -
) - . on September 9, 1936, by J. L. Madala,"and V, E. Criss, / )
‘ 3 f Special Agents, Federal Bureau of Investigation, U. S, ‘. :
Depertment of Justice, 1448 Standard Building, Cleveland, . _

Ohio.)

—
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Will testify that he made an investigation in an
s effort to locate the address 6604 Pearl Road, Cleveland,
TN .~ . Ohio, and found that there is no such address, it appearing .
d : , that the address where ¥604 Pearl Road should be is a vacant,
- lot, . A * / " Y .- 1/ . \‘—‘// \“‘
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Cuyahoga County,

Cleveland, Dhio.) l/ \ "“> 1/

-~ ~ s

w1l produco used car bill of ulo f215596'7,
filed in the office of the Clerk of Court, Cuyahoga county,

o

-

February 5, 1935, reflecting that on February 4, 1935, - &0 f

Charles Miller, 6604 Pearl Rosd, purchased a 1933 model
Standerd Ford coupe, motor 18-429014 from the Pollock=Davis
Motor Company, 11628 Euclid Avenus, Cleveland, Ohio,

- . . =~
™ / (Pollock-Davis Motor Compeny ‘nov out of orlataqé; ' ‘)

and records not anilable.) .y | \
~_ v ~ . B .___,/ \\
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COLWISSIONER OF BUREAU OF MOTOR VEHICIES .0 v - p oor - m e &7
Columdbus, Ohio, R N Rt .

* i R . E
- ’ . ;U .. -

~ ’ .~ g A ST LT Aot

Wil produco 1935 autamobile registration -, .

Cuyahoga County bill of sale #2135967, {n the neme of ..
Charles Miller.

Will produce license reocord on 1935 Ohio
autorobile license fma 54. ~ ‘/ Y R \\
‘ ]

/  From the above records will be able to . /
teatiry that 1935 Ohio automobile license FEM 54 was
{ssued in the neme of Charles Miller for 1933 Ford

toupe, motor 18-429014, - ——— e oo e o
/ - e ~
V4 ~\ -
\ / v , \
) b ) )y )
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LYMAN K. ARNOLD C T e 4 R
I ,  lyman K. Arnold, Imce,” . 7 \‘ TN STy
) . 10th and Adams Strnt, ) s ; ot oA },-"-
e . 1‘010&0’ omo. o ot B . A * — A
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«* PR S ns "’? Coa

Will produce all records in his possession with
reference to the sale of 1935 Ford DeLuxe coupe, motor
18-1615253, sold by Lymen E, Arnold, Inc,, on March 26,

1935 to Charles Miller, 6604 Poarl Road, CIeveland, Obioe

~ -

r" T - e -~ /« I
‘ \ { Wil produoo his used autombilo recordl conx» '-,-_ A .
' Y ing 1933 model Ford coupe motor 18-429014, S \ -/ \\ !

Will testify from the above records that on March 26,
1935, a 1935 Ford Deluxe coupe, motor 18-1615253 was sold o0 . .,
Cherles Miller, 6604 Pearl Roed, the eonsideration being
$648,00, plus $19.,47 state sales tax; that $383,47 was paid
in cash and that there was a trade-in allowance of $285,00
e - on a 193¢ Ford coups, motor 18-425014; that the records of
Lyman ¥, Arnold, Inc, reflect that the 1933 Tord eoupe
bore 1935 Ohio 11cenao plates #FEM 54,

7 ) N . ~N / N\ g /\ 7
: ) : } . Iill Montify a repair order'of Lymen E, Arnold '
R Inc., 4ated March 26, 1938 (which repalr order is preaontly N
in the possession of the Federal Bureau of Investigation,
Cleveland, Ohio, and will be awvailable to the United Btates
Attornsy at the time of trial) as being a repair order on
! . the 1935 Ford Deluxe coupe, motor 18-1615253; that this =~ .

repair order indicates that the 1935 Ford Deluxe cowpe
at the time it was present in the garage for bhot water
heater installation on March £6, 1935, bore 1955 liconu .

platn oM 84 - . _,-u-., . _,,~—\ ,-,»»\ N
A Y AR T
! ’ ; J will sdentify r0pa1r otdsr of Lymen X, Arnold., .

: ’ Ince, dated March 27, 1935, on the 1935 Ford Deluxe scupe,

motor 1B8-1615253, (which repair order is presently in the
possession of the Federel Bureau of Investigetion, Clevelany,

" Ohio, and will be available to the United States Attorney at
the time of trial) as reflecting the repair of this ear on
March 27, 1935, in straightening and replacing left rear wheel;
that this record has a notation that the car was to be ready
by noon on March 28, 1935,

-
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T 2129 mlton Street, L : ..:i{ oo ;‘}-‘; -—
Yoo Toledo, ‘Oios , v g i Ty T
e - L - ) ,) . -« .. .'f\ oo :; - 4 ~-'> — P
AR - Iill tutiry ﬁth reterouco to ST T <
, R T ST
JOEN mocx R P
es rollwn. -J
P PR Thet on or about Merch 25, 1935, he noticed a " - -
{ H N 1933 model Ford coupe in a bedly damag.d econdition im ) \
the shop of the Lyman E, Arnold, Ince; that he was an { }

automobile salesman for that company and was interested N
$ooo- in selling to the owner of the 1933 Ford coupe a mew
e - ear; that about noon on March 25, 1936, he talked with

e woman who celled with reference to the dameged car,
who told him that she and her husband wanted a2 new
three-window, black coupe immediately; that on March 26,
O o 77771935, this woman cams to the sales room about ten Ae My -— ——— '
. in company with a man whom she introduced as her husband,

4 N That he is able to positively ldentify the ™\ _,"’ ~
v photograph of JOHN EROCKX as being the man who wes represen- ‘
ted as ‘being the busband of the woman, snd who called him- ~ _ ./
self Charles Miller,

That a deal was consumnated whereby the 1933
wrecked Ford eoupe was traded in on a new 1935 DeLuxe -
ocoupe, $285,00 deing given as the trade-in walue of the" DA
1933 model Ford ocoupe, and the cash difference, plus thc ’ '
sales tax being paid in cash by Charles Miller (JOHN BROCK)$
# =N, that after the car was 50l1d he sssisted in transferring - -
[ , some articles from the damages car to the new ome, and
7/ that he helped to take the license Plates off the 1933
model Ford coupe and place them on the newly purchaud oar;
that the man who represented himself as Charles Miller,
fe— iwaar. oo . stated that he would register the new 1935 coupe for & R
license in Cleveland, Ohio; that from the records of Lymen !.
Arnold, Inc, he 1s able to state that the 1935 Ohio plates
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on the 1933 Ford ocoupe were HM 54, end that he transferred o .
ed 1935 Ford coupes / )

“ these plates to the newly purchas
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PAUL HANSEN, Field Agent in Charge,
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Division of Investigation, - - : e g wm Y

Works Progress Administration, o -

Dallas, Texes. %